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J E G Y Z Ő K Ö N Y V 

 

Készült: Cegléd Város Önkormányzata Képviselő-testületének 2023. február 15-én megtartott, 10 

órakor kezdődő nyilvános ülésén. 

 

Az ülés helye: Ceglédi Közös Önkormányzati Hivatal díszterme (2700 Cegléd, Kossuth tér 1.). 

 

Jelen vannak: Dr. Csáky András polgármester, Hegedűs Ágota alpolgármester, Dr. Czinege Imre, 

Fehér István, Dr. Ferenczi Norbert, Földi Áron, Imregi Tibor, Ifj. Károly Ferenc, Klément György, 

Kónya Ágnes, László Ágnes, Magyar Károly, Rimóczi Gábor és Takátsné Györe Anett és Tarr 

Felicián képviselők.  

 

Tanácskozási joggal jelen van: Dr. Diósgyőri Gitta címzetes főjegyző, Dr. Gujka Attila 

irodavezető, Sipos Nikoletta irodavezető, Jáger Mária irodavezető, Mádi Csaba irodavezető, 

valamint a napirendi pontok meghívottjai és a gazdasági társaságok ügyvezetői a jelenléti ív szerint.  

 

Meghívottként jelen van: Dr. Nyikos Tamás hivatalvezető, Ceglédi Járási Hivatal.  

 

Jegyzőkönyvvezetők: Horváthné Gál Tünde és Irházyné Sipos Ágnes. 

 

Dr. Csáky András polgármester úr köszönti a Képviselő-testület tagjait, a megjelenteket.  

Megállapítja, hogy a Képviselő-testület 15 fővel jelen van, határozatképesen kezdi meg munkáját.  

 

Dr. Ferenczi Norbert (ügyrend): egyebekben szeretné napirendre vetetni azt az indítványt, amelyet 

a Képviselő-testület helyben osztott anyagként kapott meg, egy dokumentumban terjeszt elő egy 

költségvetés módosítást, nyilván erre úgy lesz lehetőség, hogy nem épül be most a Képviselő-

testület által elfogadandó költségvetésbe, illetve egy módosítást terjeszt elő a munkatervben a 

márciusi ülést érintően, tekintettel arra, hogy képviselőcsoportjuk nem tud jelen lenni a következő 

hónapra tervezett testületi ülésen. A priorizáló határozatokkal kapcsolatban szeretnének 

visszacsatolásokat kapni, de erről részletesen az Egyebek napirendben szól majd.  

Ha már ez a téma előjött a lakossági félóra során, és hátha maradt itt az érdeklődők közül valaki, 

javasolja, vegyék előre azt a napirendet, ami ezzel kapcsolatos önálló képviselői indítványt, a 15. 

napirendet, és cseréljék meg az eredetileg 1. napirendként tárgyalni tervezett Z+R Consulting Kft. 

megbízási szerződésével.  

 

Dr. Csáky András polgármester úr szavazásra bocsátja frakcióvezető úr indítványát az 1. és 15. 

napirendek cseréjét illetően. Megállapítja, hogy a Képviselő-testület egyhangú, 14 igen szavazattal 

elfogadta a javaslatot. 

 
# 7275 
Dr. Czinege Imre Igen 

Dr. Csáky András polgármester úr Igen 

Fehér István Igen 
Dr. Ferenczi Norbert Igen 

Földi Áron Igen 

Hegedűs Ágota Igen 

Imregi Tibor Igen 

ifj. Károly Ferenc Igen 

Kónya Ágnes Igen 
László Ágnes Igen 

Magyar Károly Igen 
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Rimóczi Gábor Igen 

Takátsné Györe Anett Igen 
Tarr Felicián Igen 

Klément György Távol 

 

 

Dr. Csáky András: a frakcióvezető úr által benyújtott három határozati javaslat közül az I. és II. 

kerülne az Egyebekbe, valamint a helyben osztott, „Vörösmarty téri futókör”, valamint a 

„Polgármester egyéni indítványa – természeti katasztrófa következtében támogatási javaslat” címet 

viselő előterjesztések.  

 

Szavazásra bocsátja a Vörösmarty téri futókör c. előterjesztés Egyebek napirendi pont keretében 

történő tárgyalását, melyet a Képviselő-testület 14 igen szavazattal, 1 tartózkodással elfogadott.  

 
# 7276 

Dr. Czinege Imre Igen 

Dr. Csáky András polgármester úr Igen 
Dr. Ferenczi Norbert Igen 

Földi Áron Igen 

Hegedűs Ágota Igen 
Imregi Tibor Igen 

ifj. Károly Ferenc Igen 

Klément György Igen 
Kónya Ágnes Igen 

László Ágnes Igen 

Magyar Károly Igen 
Rimóczi Gábor Igen 

Takátsné Györe Anett Igen 

Tarr Felicián Igen 
Fehér István Tart. 

 

Szavazásra bocsátja annak kérdését, hogy Dr. Ferenczi Norbert frakcióvezető úr által hozott 

előterjesztésből az I. és II. határozati javaslatokról az Egyebek napirendi pont keretében hozzon 

döntést a testület. Ezt a javaslatot a Képviselő-testület 14 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett 

elfogadta. 

 
# 7277 
Dr. Czinege Imre Igen 

Dr. Csáky András polgármester úr Igen 

Dr. Ferenczi Norbert Igen 
Földi Áron Igen 

Hegedűs Ágota Igen 

Imregi Tibor Igen 
ifj. Károly Ferenc Igen 

Klément György Igen 

Kónya Ágnes Igen 
László Ágnes Igen 

Magyar Károly Igen 

Rimóczi Gábor Igen 
Takátsné Györe Anett Igen 

Tarr Felicián Igen 

Fehér István Tart. 

 

Szavazásra bocsátja a „Polgármester egyéni indítványa – természeti katasztrófa következtében 

támogatási javaslat” c. előterjesztés Egyebek napirendi pont keretében történő tárgyalását, melyet 

a Képviselő-testület egyhangú, 15 igen szavazattal elfogadott.  
 

# 7278 

Dr. Czinege Imre Igen 
Dr. Csáky András polgármester úr Igen 

Fehér István Igen 
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Dr. Ferenczi Norbert Igen 

Földi Áron Igen 
Hegedűs Ágota Igen 

Imregi Tibor Igen 

ifj. Károly Ferenc Igen 
Klément György Igen 

Kónya Ágnes Igen 

László Ágnes Igen 
Magyar Károly Igen 

Rimóczi Gábor Igen 

Takátsné Györe Anett Igen 
Tarr Felicián Igen 

 

Szavazásra bocsátja annak kérdését, hogy Dr. Ferenczi Norbert frakcióvezető úr által hozott 

előterjesztésből a III. határozati javaslatról a 21. napirendi pont keretében hozzon döntést a testület, 

mert ez az I. félévi munkaterv módosítását célozza. Ezt a javaslatot a Képviselő-testület egyhangú, 

15 igen szavazattal elfogadta. 

 

 

NYILVÁNOS: 

 

1.) Önálló képviselői indítvány - Cegléd, Ugyer 073/4. hrsz. ingatlan hasznosítása 

Előterjesztő: Fehér István, Földi Áron, Dr. Czinege Imre, Magyar Károly, László Ágnes 

önkormányzati képviselő 

 

2.) Okos közvilágítás kialakításának lehetőségei 

Szakmai előterjesztő: Schönléber Zoltán tanácsadó, Dr. Gujka Attila irodavezető 

Előterjesztő: Dr. Csáky András polgármester 

 

3.)  

A) Az önkormányzati képviselők és bizottsági tagok 2023. évi tiszteletdíja - Rendelet 

Előterjesztő: Dr. Diósgyőri Gitta címzetes főjegyző 

 

B) Önálló képviselői indítvány - képviselői javadalmazás felülvizsgálata 

Előterjesztő: Fehér István, Földi Áron, Dr. Czinege Imre, Magyar Károly, László 

Ágnes 

önkormányzati képviselő 

 

4.) Cegléd Város Önkormányzata középtávú költségvetés-tervezéséhez prognosztizált 

előirányzatok meghatározása 

Szakmai előterjesztő: Sipos Nikoletta irodavezető 

Előterjesztő: Dr. Csáky András polgármester 

  

5.)  

A) Cegléd Város Önkormányzata 2023. évi költségvetése – Rendelet 

Szakmai előterjesztő: Sipos Nikoletta irodavezető 

Előterjesztő: Dr. Csáky András polgármester 

 

B) Önálló képviselői indítvány – prioritási listák bővítése 

Előterjesztő: László Ágnes önkormányzati képviselő 
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C) Önálló képviselői indítvány – Dugovics utcai sportpálya felújítása 

Előterjesztő: László Ágnes önkormányzati képviselő 

 

D) Országos Bringapark Program keretében kiírt pályázat beadása 

Előterjesztő: Dr. Ferenczi Norbert 

 

6.) Beszámoló Cegléd Város Önkormányzatának 2022. IV. negyedévi pénzügyi helyzetéről 

Szakmai előterjesztő: Sipos Nikoletta irodavezető 

 

7.) Kőházi Ádám megbízása 

Szakmai előterjesztő: Dr. Szoboszlay Árpádné aljegyző 

 

8.) P+R Parkolóház tervezése 

 

9.) Beszámoló a 2022. évi Sportcélú támogatások felhasználásáról 

Előterjesztő a 7-9. napirendeknél: Dr. Csáky András polgármester 

 

10.) Beszámoló a 2022. évi Városvédelmi és Idegenforgalmi Pályázati Keret felhasználásáról 

Előterjesztő: Klément György elnök 

 

11.) Beszámoló a 2022. évi Humán Pályázati Keret felhasználásáról 

Előterjesztő: Kónya Ágnes elnök 

 

12.) Beszámoló a 2022. évi Közbiztonsági Pályázati Keret felhasználásáról 

Előterjesztő: Dr. Ferenczi Norbert elnök 

 

13.) Judo csarnok, szolgáltatási megállapodás módosítása 

 

14.) Sportcsarnok működtetésének kiszervezése 

Szakmai előterjesztő a 8-14. napirendeknél: Dr. Gujka Attila irodavezető 

Előterjesztő a 13-14. napirendeknél: Dr. Csáky András polgármester 

 

15.) Z+R Consulting Kft. megbízási szerződése 

Szakmai előterjesztő: Dr. Szoboszlay Árpádné aljegyző 

Előterjesztő: Dr. Csáky András polgármester 

 

16.) Önálló képviselői indítvány – Szélerőmű létesítés elősegítése 

Előterjesztő: Fehér István, Földi Áron, Dr. Czinege Imre, Magyar Károly, László Ágnes 

önkormányzati képviselő 

 

17.) 2023. évre vonatkozó mezőgazdasági hasznosítású területek és más megnevezésű 

beépítetlen területek bérleti-, haszonbérleti díjának megállapítása 

 

18.) Cegléd, belterület 1649/10 hrsz-ú ingatlan értékesítésre kijelölése 

Szakmai előterjesztő a 17-18. napirendeknél: Mótyán Krisztián ügyvezető 
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19.) Az óvodák nyitva tartásának, nyári zárva tartásának és ügyeleti rendjének meghatározás 

Szakmai előterjesztő: Jáger Mária irodavezető 

 

20.) Polgármester szabadság ütemtervének jóváhagyása 

Szakmai előterjesztő: Dr. Diósgyőri Gitta címzetes főjegyző 

 

21.) A 2023. I. félévi munkaterv módosítása  

Szakmai előterjesztő: Jáger Mária irodavezető 

 

22.) Beszámoló a Képviselő-testület határozatainak végrehajtásáról 

Szakmai előterjesztő: Jáger Mária irodavezető 

Előterjesztő a 17-22. napirendeknél: Dr. Csáky András polgármester 

 

23.) Egyebek 

 

Vörösmarty téri futókör 

Szakmai előterjesztő: Vasvári Csaba ügyvezető 

Előterjesztő: Dr. Csáky András polgármester 

 

Polgármester egyéni indítványa – természeti katasztrófa következtében támogatási 

javaslat 

Előterjesztő: Dr. Csáky András polgármester 

 

Sürgősségi előterjesztés négy témát érintően 

Előterjesztő: Dr. Ferenczi Norbert önkormányzati képviselő 

 

24.) Kérdések, interpellációk 

 

ZÁRT: 

 

25.) Javaslat Gubody Ferenc Díjra 

Szakmai előterjesztő: Jáger Mária irodavezető 

Előterjesztő: Dr. Csáky András polgármester 

 

26.) Egyebek 
# 7279 
Dr. Czinege Imre Igen 

Dr. Csáky András polgármester úr Igen 

Fehér István Igen 
Dr. Ferenczi Norbert Igen 

Földi Áron Igen 

Hegedűs Ágota Igen 
Imregi Tibor Igen 

ifj. Károly Ferenc Igen 

Klément György Igen 
Kónya Ágnes Igen 

László Ágnes Igen 

Magyar Károly Igen 
Rimóczi Gábor Igen 

Takátsné Györe Anett Igen 

Tarr Felicián Igen 
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1.) NAPIREND: Önálló képviselői indítvány - Cegléd, Ugyer 073/4. hrsz. ingatlan hasznosítása 

Előterjesztő: Fehér István, Földi Áron, Dr. Czinege Imre, Magyar Károly, László 

Ágnes önkormányzati képviselő 

 Az előterjesztés a jegyzőkönyv 1. sz. melléklete. 

 

Dr. Csáky András: az előterjesztés arról szól, hogy a megszűnt szociális szövetkezet ingatlanát 

ajánlják fel egyrészt körzeti megbízotti, másrészt mezőőri hasznosításra.  

 

Fehér István: indítványuk az Ugyerban lévő közbiztonsági iroda létrehozásának javaslata. Köszöni, 

hogy előre vették a tárgyalást, mert így kapcsolatba kerül a téma a lakossági félórán 

elhangzottakkal. Nem szervezett felszólalás volt, spontán módon kapcsolódott az előterjesztéshez. 

Úgy tűnik, az ottani lakosságnak mégiscsak van igénye arra, hogy ott valamilyen székhely 

létrejöjjön, ezért fenntartják az eredeti határozati javaslatukat.  

 

Dr. Ferenczi Norbert: képviselőcsoportjuk is támogatja az indítványt, de a tisztánlátás miatt tudni 

kell azt, hogy az elfogadás esetén még nem lesz azonnal ilyen iroda ott. Hátra vannak az 

egyeztetések a rendőrséggel, a koncepciót a rendőrségnek el kell fogadnia, az őrzés-védelmet 

biztosítania kell a rendőrségnek, sok egyeztetési fórumon át kell mennie ennek a rendőrség 

vonatkozásában is. Ha ezt a saját kollégákkal együtt akarják üzemeltetni, olyan szabályzókat kell 

kialakítani, amelyek a rendőrség és a mezőőrség együtt munkálkodását, azonos fedél alatt 

dolgozását lehetővé teszik. Tehát ez nem olyan egyszerű kérdés, hogy kiküldenek három rendőrt 

három műszakban, és az önkormányzat ad hozzá egy ingatlant. Teljesen együtt érez a lakossági 

félórában megszólalókkal és maguk részéről is tisztában vannak a közbiztonsági problémákkal. De 

látni kell: sok egyeztetés kell még ahhoz, hogy ez a javaslat végbe menjen, és a realitásokat is 

ismerni kell ezzel kapcsolatban. Volt már olyan kísérlet, hogy különböző KMB-s irodákat hoztak 

létre és a KMB-s iroda biztonságát sem tudták biztosítani, mert nem lehetetett ott 24 órában rendőrt 

tartani, hisz pont nem az a cél, hogy a rendőr a KMB-s irodában üljön, hanem az, hogy a területen 

tevékenységet végezzen.  

Tehát nem biztos, hogy az iroda a legjobb megoldás, hiszen annak az őrzés-védelmét (ha mással 

nem, technológiával) meg kell valósítani. Inkább a fokozottabb rendőri jelenlét a megoldás az ő 

olvasatában, de ezt majd eldöntik a hozzáértők. 

 

Dr. Csáky András: a Gazdasági Bizottság megtárgyalta az előterjesztést és egy módosított 

határozati javaslatot ajánl elfogadásra a testületnek, mely úgy szól, hogy „felkéri a polgármestert, 

hogy vizsgálja meg annak lehetőségét, hogy a közbiztonság fokozására és egyben a területen 

szolgálatot végző mezőőrség és rendőrségi körzeti megbízott számára milyen segítséget nyújthat 

az ingatlan közbiztonsági feladatok ellátását segítő irodahelyiség kialakítása. Folytasson 

egyeztetést és kérjen javaslatot a Ceglédi Rendőrkapitányságtól és a Mezőőrség vezetésétől, hogy 

egy helyi iroda kialakításának optimális üzemeltetésére és kihasználtságára vonatkozóan. A soron 

következő márciusi testületi ülésen tegyen javaslatot a közbiztonsági iroda létrehozására vagy az 

ingatlan bérbeadására.”  

Úgy emlékszik, az előterjesztők elfogadták ezt a módosított javaslatot.  

 

László Ágnes: a Czigle frakció elméleti síkon mozgó előterjesztést adott be, a döntés viszont 

természetesen azoknál a szerveknél van, akik ezt az irodát használnák. A lakossági félórában 

elhangzottak az ott élők észrevételei, ez nagyban befolyásolhatja az iroda szükségességét, de akkor 

is a szervek fogják eldönteni, hogy tudják-e az épületet használni, és ez is a cél.  
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Kicsit zavarják a közösségi oldalakon megjelent képek, amelyeken félelemkeltésre alkalmas 

szervezet masíroz Cegléd területén. Nem vet jó fényt a városra, amikor van rendőrség, polgárőrség, 

mezőőrség a városban. Jobb lenne, ha a Képviselő-testület a szervekkel együttműködve hozna jó 

döntést, mint hogy önbíráskodás legyen a vége, mint 2012-ben. 

 

Dr. Csáky András: kéri, maradjanak az előterjesztésnél. 

 

Magyar Károly: volt már szerencséje körbejárni a szóban forgó épületet többször. Ez annak idején 

azért jött létre, sőt, még védőnői szolgálatot is terveztek, csak nem figyelt oda senki, hogy miért 

nem működik. Nem tudja, mennyi lehet ennek a havi fenntartása. Eddig is őrizték-védték, sosem 

törték fel. Tehát ha azért nem csinálnak közbiztonsági irodát ott, mert azt feltételezik, hogy azt is 

fel fogják törni, akkor még rosszabb a helyzet. Ez az épület tökéletesen alkalmas erre. Központi 

fűtéses, jó ingatlan. Nem őrizték eddig sem. Három hónapja lakik ott egy albérlő, aki 10 ezer 

forintot fizet, de ennél jobban is lehetne hasznosítani az épületet.  

 

Dr. Csáky András: megvizsgálják ezt, de a bizottsági ülésen elhangzott, hogy már korábban 

létrehozott KMB-s irodát is bezárt a rendőrség, ez hozzátartozik az igazsághoz. 

 

Fehér István: köszöni polgármester úrnak, hogy felolvasta a határozati javaslatot, ugyanis ebben 

szó szerint az van, hogy „felkéri a polgármestert, hogy vizsgálja meg, folytasson egyeztetést, kérjen 

javaslatot.” Tehát nem arról van szó, hogy már holnap ilyen irodává alakítják, hanem megfelelő 

előkészítés után lehet igen és nem.  

 

Dr. Csáky András: ez meg fog történni. 

 

Tarr Felicián: ahogy Ferenczi frakcióvezető úr is elmondta, komplex feladat az, hogy az iroda 

kihasználtsága hogyan lenne megvalósítható. A szakemberek majd megtalálják ennek megfelelő 

módját. Támogatja, ha ez hozzájárul a közbiztonság növeléséhez. 

 

Klément György: körzetében már létesült KMB iroda, a Csengeri úton. Az a véleménye, hogy 

először is tisztázni kell a rendőrkapitány úrral, szükségük van-e erre, akarják-e, be akarják-e lakni 

vagy sem. Annak idején, amikor hozzáfogtak és megvalósították, nem töltötte be a funkcióját és 

csak nagyon rövid ideig üzemelt. Így is találtak funkciót az épületnek, mert a postások ott végezték 

a kifizetéseket egy polgárőr jelenlétében. Mára már ez is megszűnt. Tehát tisztázni kell, a 

rendőrségnek szüksége van-e az ingatlanra vagy sem.  

 

A napirenddel kapcsolatban további hozzászólás, kérdés nem volt. Dr. Csáky András polgármester 

úr szavazásra bocsátja a Gazdasági Bizottság által megfogalmazott határozati javaslatot. 

Megállapítja, hogy a Képviselő-testület egyhangú, 15 igen szavazattal elfogadta a javaslatot és 

meghozta határozatát.  

 

34/2023.(II. 15.) Ök. határozat 

 

Cegléd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete – 

 

1.) Felkéri a polgármestert, hogy vizsgálja meg annak lehetőségét, hogy a közbiztonság 

fokozására és egyben a területen szolgálatot végző mezőőrség és rendőrségi körzeti megbízott 
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számára milyen segítséget nyújthat az ingatlan közbiztonsági feladatok ellátását segítő 

irodahelyiség kialakítása 

 

2.) Folytasson egyeztetést és kérjen javaslatot a Ceglédi Rendőrkapitányságtól és a Mezőőrség 

vezetésétől, hogy egy helyi iroda kialakításának optimális üzemeltetésére és kihasználtságára 

vonatkozóan. 

 

3.) a soron következő márciusi testületi ülésen tegyen javaslatot a közbiztonsági iroda 

létrehozására vagy az ingatlan bérbeadására 

 

Határidő: 2023. márciusi testületi ülés Felelős: Dr. Csáky András polgármester 

 
# 7280 

Dr. Czinege Imre Igen 
Dr. Csáky András polgármester úr Igen 

Fehér István Igen 

Dr. Ferenczi Norbert Igen 
Földi Áron Igen 

Hegedűs Ágota Igen 

Imregi Tibor Igen 
ifj. Károly Ferenc Igen 

Klément György Igen 

Kónya Ágnes Igen 
László Ágnes Igen 

Magyar Károly Igen 

Rimóczi Gábor Igen 
Takátsné Györe Anett Igen 

Tarr Felicián Igen 

 

 

2.) NAPIREND: Okos közvilágítás kialakításának lehetőségei 

Szakmai előterjesztő: Schönléber Zoltán tanácsadó és Dr. Gujka Attila irodavezető 

Előterjesztő: Dr. Csáky András polgármester 

Az előterjesztés a jegyzőkönyv 2. sz. melléklete. 

 

Dr. Csáky András: az előterjesztést a Gazdasági Bizottság megtárgyalta és elfogadásra javasolja a 

határozati javaslatot.  

 

Az előterjesztéssel kapcsolatban hozzászólás, kérdés nem volt.  

Szavazásra bocsátja a határozati javaslatot és megállapítja, hogy a Képviselő-testület egyhangú, 15 

igen szavazattal elfogadta azt és meghozta határozatát. 

 

35/2023.(II. 15.) Ök. határozat 

 

Cegléd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete – 

 

1.) Felkéri a polgármestert az „okos” közvilágítás témakörében a tárgyalások további folytatására, 

és, hogy a tárgyalások lezárultát követően végső javaslatát terjessze a Képviselő-testület elé. 

 

2.) Utasítja a Ceglédi Közös Önkormányzati Hivatalt a szükséges intézkedések megtételére. 

 

Határidő: folyamatos Felelős: Dr. Csáky András polgármester 

 2. pont azonnal 
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# 7281 

Dr. Czinege Imre Igen 
Dr. Csáky András polgármester úr Igen 

Fehér István Igen 

Dr. Ferenczi Norbert Igen 
Földi Áron Igen 

Hegedűs Ágota Igen 

Imregi Tibor Igen 
ifj. Károly Ferenc Igen 

Klément György Igen 

Kónya Ágnes Igen 
László Ágnes Igen 

Magyar Károly Igen 

Rimóczi Gábor Igen 
Takátsné Györe Anett Igen 

Tarr Felicián Igen 

 

3.) NAPIREND:  

 

A) Az önkormányzati képviselők és bizottsági tagok 2023. évi tiszteletdíja - Rendelet 

Előterjesztő: Dr. Diósgyőri Gitta címzetes főjegyző 

Az előterjesztés a jegyzőkönyv 3/a sz. melléklete. 

 

B) Önálló képviselői indítvány - képviselői javadalmazás felülvizsgálata 

Előterjesztő: Fehér István, Földi Áron, Dr. Czinege Imre, Magyar Károly, 

László Ágnes önkormányzati képviselő 

Az előterjesztés a jegyzőkönyv 3/b sz. melléklete. 

 

 

Dr. Csáky András: korábbi testületi döntés következményéről van szó, mely szerint a képviselők 

havi tiszteletdíja a garantált bérminimum 100%-a lenne, a bizottsági elnöké 90% pluszban, illetve 

a külsős bizottsági tagok esetében a 60%-a.  

A napirendi ponthoz van egy módosító indítványa a Czigle frakciónak.  

 

Földi Áron: első körben azért ragadja meg a lehetőséget a szólásra, mert jelen van Földi László 

országgyűlési képviselő, akitől azt szeretné kérni, hogy ezt a méltatlan feladatot, hogy a Képviselő-

testületek az országban maguknak állapítsák meg a tiszteletdíjat, indítványozza a parlamentben, 

hogy vegyék le a testületek válláról. Méltatlan, és nem érzik magukat ehhez felkészültnek. Jelenleg 

a Pénzügyi Ellenőrző Bizottság kapta meg azt a feladatot, hogy valamit állapítson meg. Úgy 

döntöttek, hogy valamihez viszonyítsanak, az inflációhoz vagy más városokhoz. Mindig ment a 

verseny, hogy ha más városokban több az összeg, akkor itt is emeljenek. Ennek elejét veendő úgy 

döntöttek, hogy a garantált bérminimumhoz kötik a tiszteletdíjat. De ezt az akkorihoz kötötték, 

most pedig a garantált bérminimumhoz kötötték, nem pedig annak 65%-ához, ebből következőleg 

lesz most egy jóval magasabb emelés ahhoz képest, mint amelyek más ágazatokban lesznek.  

Nem tudja, hogy lehetne ezt megállapítani, ezért teszi ezt a javaslatot Földi László képviselő úr 

felé, hogy kategóriánként (falvak, városok, megyei jogú városok önkormányzatai) szabályozzák 

ezt hasonlóan a polgármesterek javadalmazásához. 

 

Fehér István: elnézést kér, hogy az imént szó kérése nélkül utalta arra, hogy ez frakció indítvány 

volt. Ne térjenek el a lényegtől. Földi Áron képviselő úr már arról beszélt, milyen más módokat 

kellene találni, de maradjanak a tényeknél. Amikor tudomást szereztek arról, hogy az eredeti 

indítvány hatására mennyibe kerül a városnak a Képviselő-testület működtetése, akkor szinte 
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hihetetlennek tartották. Azok számára pedig, akik a televíziót nézik, vagy a hétköznapokon a 

képviselőkkel tartják a kapcsolatot, el sem tudják képzelni, hogy ilyen mértékű emelésre kerüljön 

sor. Ha jól tudja, ez 97 millió forintjába kerül a városnak, és a különbözet is jelentős, ami az eredeti 

indítvány és frakciójuk módosító javaslata között van. Nem akar rosszindulatú megjegyzéseket 

tenni de furcsának találja, hogy egy évvel a mandátum lejárta előtt ilyen mértékű emelésre kerüljön 

sor. Úgy gondolja, azok, akik az eredeti indítványt támogatják, tudnak valamit, hogy az 

elkövetkező időben a különböző kormányzati intézkedések hatására milyen hatalmas infláció 

következne be, vagy feltételezi, hogy megtakarították az ugyeri óvoda költségét, amit most a 

tiszteletdíjakra költenek. Lehet mondani, hogy példa nélküli, de ő inkább úgy gondolja, példaértékű 

a jelen hozzászólása. Továbbra is tiltakoznak az ellen, hogy ilyen mértékű emelés történjen.  

 

Dr. Csáky András: nem egy év van a mandátumból, hacsak lemondásra nem készül a képviselő úr, 

hiszen a testület mandátuma jövő év októberéig szól, bár a választások bő egy év múlva lesznek. 

A 97 millió forint egyébként 10 hónapról szól, tehát a 3-12. hónapokig. De valóban jelentős 

emelésről van szó. 

 

Dr. Ferenczi Norbert: technikai jellegű kérdése van a hivatalhoz azzal kapcsolatban, hogy az 

előttük lévő költségvetés tartalmazza az ezzel kapcsolatos előirányzatot, és ha azt itt szóban 

módosítja a Képviselő-testület, ha jól tudja, ez nem tehető meg a költségvetés el nem fogadása 

nélkül. Jól van-e tájékozódva erről? Rendeletről van szó mindkét esetben és rendeletet nem lehet 

módosítani szóbeli indítványra a testület ülésén.  

 

Dr. Csáky András: az új tiszteletdíjakkal számol a költségvetés, a második rész megválaszolása 

jogi kérdés, így megadja a szót a jegyző asszonynak. 

 

Dr. Diósgyőri Gitta címzetes főjegyző: való igaz, ha a számokat megváltoztatják, akkor borul a 

költségvetés is, ami azt jelenti, hogy a mai napon nem lesz elfogadott költségvetés.  

 

Dr. Csáky András: a Czigle frakció módosítása kapcsán felmerült, hogy az eredeti határozatot 

vissza kellene vonni, mert anélkül nem érvényes az egész.  

 

Dr. Diósgyőri Gitta címzetes főjegyző: az eredeti előterjesztés 2. oldalán idézték azt a határozatot, 

amely alapján a hivatal köteles volt most a rendeletmódosítást behozni a költségvetés 

elfogadásakor. Ez a 204/2022. (V.19.) Ök. határozat, amely alapján a rendeletmódosítást 

előterjesztették a meghatározott összegekkel, amelyek már a költségvetésben is szerepelnek. Ha 

tehát a Czigle frakció beadványát elfogadnák, előtte az említett határozatot vissza kellene vonni, 

hiszen két ellentétes tartalmú határozat nem lehet hatályban. De ha a mai napon el akarják fogadni 

a költségvetést, akkor az összegeken nem módosíthatnak. Olyan nincs, hogy majd a hivatal ezt 

bedolgozza. Ma olyan költségvetést kell elfogadni, amelybe már bedolgozásra kerültek a 

módosított számok. A Pénzügyi Iroda elkészítette az átdolgozott költségvetést, most erről 

tárgyalnak, azt kell elfogadni vagy el nem fogadni.  

 

Dr. Csáky András: a költségvetést a korábbi határozatok alapján állították össze.  

 

Az előterjesztéssel kapcsolatban további kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 

Szavazásra bocsátja a Czigle frakció által beterjesztett módosító javaslatot. Mind a négy állandó 

bizottság megtárgyalta ezt a javaslatot és egyik sem javasolta elfogadásra. Megállapítja, hogy a 
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Képviselő-testület 6 igen szavazattal, 9 tartózkodás mellett nem fogadta el a javaslatot és ezzel az 

alábbi határozatot hozta: 

 

36/2023.(II. 15.) Ök. határozat 

 

Cegléd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete – 

 

1.) Nem fogadja el a Czigle frakció Képviselői indítványban megfogalmazott alábbi határozati 

javaslatot. 

 

1.) Megállapítja az önkormányzati képviselők, bizottsági elnökök és a bizottságok tagjai havi 

tiszteletdíjának 2023. március 1-jétől 2024. október 15-ig érvényes számítási módját a 

következők szerint: 

1.1. a képviselő havi tiszteletdíja a tárgy évben érvényes garantált bérminimum 60 %-a, azaz 

177840 Ft/hó 

1.2. a bizottsági elnök havi tiszteletdíja – más bizottsági tagság esetén is – a tárgy évben 

érvényes garantált bérminimum 30 %-a, azaz 88920 Ft/hó 

1.3. a bizottsági tag havi tiszteletdíja – több bizottsági tagság esetén is – az 1.2. pont alapján 

megállapított tiszteletdíj 25 %-a, azaz 74100 Ft/hó 

ezer forintra kerekítve. 

2.) a Képviselő-testület február havi rendes ülésére ütemezve az önkormányzati képviselőnek, 

a bizottsági elnöknek és tagnak járó tiszteletdíjról és természetbeni juttatásról szóló 5/2015. 

(III. 1.) önkormányzat rendelet felülvizsgálata napirendjét és a határozatban foglaltak szerint 

módosítja 

3.) Utasítja a Ceglédi Közös Önkormányzati Hivatalt a szükséges intézkedések megtételére. 

 

2.) Utasítja Ceglédi Közös Önkormányzati Hivatalt a szükséges intézkedések megtételére. 

 

Határidő: azonnal Felelős: Dr. Csáky András polgármester 

 
# 7282 
Dr. Czinege Imre Igen 

Dr. Csáky András polgármester úr Igen 

Fehér István Igen 

Földi Áron Igen 

László Ágnes Igen 

Magyar Károly Igen 
Dr. Ferenczi Norbert Tart. 

Hegedűs Ágota Tart. 

Imregi Tibor Tart. 
ifj. Károly Ferenc Tart. 

Klément György Tart. 

Kónya Ágnes Tart. 
Rimóczi Gábor Tart. 

Takátsné Györe Anett Tart. 

Tarr Felicián Tart. 
 

 

Szavazásra bocsátja az eredeti javaslatot. Mind a négy állandó bizottság tárgyalta és elfogadásra 

javasolja a testületnek. Megállapítja, hogy a Képviselő-testület 9 igen és 4 nem szavazattal, 2 

tartózkodás mellett elfogadta azt és megalkotta rendeletét. 

 

Az 5/2023. (II.21.) Ök. rendelet a jegyzőkönyv 3/c. sz. melléklete.  
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# 7283 

Dr. Ferenczi Norbert Igen 
Hegedűs Ágota Igen 

Imregi Tibor Igen 

ifj. Károly Ferenc Igen 
Klément György Igen 

Kónya Ágnes Igen 

Rimóczi Gábor Igen 
Takátsné Györe Anett Igen 

Tarr Felicián Igen 

Dr. Czinege Imre Nem 
Dr. Csáky András polgármester úr Nem 

Fehér István Nem 

Magyar Károly Nem 
Földi Áron Tart. 

László Ágnes Tart. 

 

4.) NAPIREND: Cegléd Város Önkormányzata középtávú költségvetés-tervezéséhez prognosztizált 

előirányzatok meghatározása 

Szakmai előterjesztő: Sipos Nikoletta irodavezető 

Előterjesztő: Dr. Csáky András polgármester 

Az előterjesztés a jegyzőkönyv 4. sz. melléklete. 

 

Dr. Csáky András: az előterjesztést mind a négy állandó bizottság megtárgyalta és elfogadásra 

javasolják a testületnek.  

 

Fehér István: nehéz helyzetben vannak, mert szinte naponta változik az az anyag, amelyről ma 

szavazni kell, hiszen a bizottságok véleménye is már benne foglaltatik abban, ami legutóbb elébük 

került.  

Elnézést kér, visszavonja, amit az előbb mondott, a következő napirendnél akarta ezt mondani.  

 

Az előterjesztéshez egyéb hozzászólás, kérdés nem lévén, Dr. Csáky András polgármester úr 

szavazásra bocsátja az eredeti a javaslatot. Megállapítja, hogy a Képviselő-testület egyhangú, 15 

igen szavazattal elfogadta a javaslatot és meghozta határozatát.  

 

37/2023.(II. 15.) Ök. határozat 

 

Cegléd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete – 

 

1.) Elfogadja– az államháztartásról szóló 2011. évi CXCV. törvény 29/A. § alapján – jelen 

határozat elválaszthatatlan részét képező 1. melléklet szerint az Önkormányzat saját 

bevételeinek és adósságot keletkeztető ügyleteiből eredő fizetési kötelezettségeinek a 

költségvetési évet követő három évre várható összegét. 

 

1.1.) A prognosztizált saját bevételek összegei: 

a) 2024. évre 2.415.700.000 Ft 

b) 2025. évre 2.615.700.000 Ft 

c) 2026. évre 2.805.700.000 Ft 
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1.2.) A fizetési kötelezettségek várható összegei: 

a) 2024. évre 0 Ft 

b) 2025. évre 0 Ft 

c) 2026. évre 0 Ft 

 

2.) Utasítja a Ceglédi Közös Önkormányzati Hivatalt a szükséges intézkedések megtételére. 

 

Határidő: azonnal Felelős: Dr. Csáky András polgármester 

 
# 7284 

Dr. Czinege Imre Igen 
Dr. Csáky András polgármester úr Igen 

Fehér István Igen 

Dr. Ferenczi Norbert Igen 
Földi Áron Igen 

Hegedűs Ágota Igen 

Imregi Tibor Igen 
ifj. Károly Ferenc Igen 

Klément György Igen 

Kónya Ágnes Igen 
László Ágnes Igen 

Magyar Károly Igen 

Rimóczi Gábor Igen 
Takátsné Györe Anett Igen 

Tarr Felicián Igen 

 

Dr. Csáky András polgármester 5 perc szünetet rendel el.  

 

Szünet vége.  

 

5.) NAPIREND:  

A) Cegléd Város Önkormányzata 2023. évi költségvetése – Rendelet 

Szakmai előterjesztő: Sipos Nikoletta irodavezető 

Előterjesztő: Dr. Csáky András polgármester 

Az előterjesztés a jegyzőkönyv 5/a sz. melléklete. 

 

B) Önálló képviselői indítvány – prioritási listák bővítése 

Előterjesztő: László Ágnes önkormányzati képviselő 

Az előterjesztés a jegyzőkönyv 5/b sz. melléklete. 

 

C) Önálló képviselői indítvány – Dugovics utcai sportpálya felújítása 

Előterjesztő: László Ágnes önkormányzati képviselő 

Az előterjesztés a jegyzőkönyv 5/c sz. melléklete. 

 

D) Országos Bringapark Program keretében kiírt pályázat beadása 

Előterjesztő: Dr. Ferenczi Norbert önkormányzati képviselő 

Az előterjesztés a jegyzőkönyv 5/d sz. melléklete. 

 

 

Dr. Csáky András: köszönti az ülésen Dr. Nyikos Tamást, a Ceglédi Járási Hivatal vezetőjét, 

valamint Gulyás Csaba könyvvizsgáló urat. 

Mind a parlament, mind a Képviselő-testületek életében az egyik legfontosabb esemény az adott 
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év költségvetésének elfogadása. Reméli, hogy ez hamarosan meg fog történni. Egy rövid 

összegzést ad:  

A költségvetési főösszege 16 milliárd Ft. A bevétele közül kiemeli, hogy az állami támogatás 3,264 

Milliárd forintot meghaladva, a tavalyi évhez képest 15,5 %-kal több. A helyi adóbevételeket 37 

%-kal tervezték többre az előző évhez képest. Sajnos ennek egyik oka a jelentősen megnövekedett 

infláció, másrészt hogy szeptembertől az iparűzési adóból befolyó bevétel várhatóan növekedni 

fog – ha emlékeznek, bizonyos nagyságrendű vállalatok esetében az iparűzési adó felét a 

vállalkozásoknál kellett hagyni. A felhalmozási bevételeknél közel 2 milliárd Ft-tal számoltak, 

hiszen nyertes pályázatok vannak (Örkényi út felújítása: 151 M Ft, szennyvíztisztító telep 

fejlesztése: 817 M Ft, Autista nappali ellátó kialakítása a Szűcs telepen: 250 M Ft, hála Istennek 

megkapták a gyógyászati épület bővítése a Termálfürdőben: 399 M Ft, illetve folytatódik az ipari 

park bővítése: 315 M Ft).  

Ingatlanértékesítésből származó bevételeket 899 M Ft-tal terveztek. A múlt évben ez volt a „gyenge 

pont”, meglátják a zárszámadás során, hogy miután pozitív szaldóval fordult az év, a korábbi 

félelmek nem váltak valóra. Az Infineonnal már aláírtak egy jelentős szerződést ingatlaneladásról, 

illetve van egy másik, jelentős mértékű ingatlanbevétel is, amely biztosíthatja, hogy ez a szám meg 

fog valósulni.  

Kiadási oldalon említést érdemelnek a betervezett beruházások és felújítások. Ezek közül a kiemeli 

az önkormányzati épületek födémszigetelését (hivatal, idősek otthona) 46,6 M Ft, út- és 

járdafelújításokra közel 409 M Ft-ot állítottak be a költségvetésbe, a Termálfürdő épületének 

energetikai korszerűsítése (mely már lényegében a kivitelezési szakaszba lép) 250 M Ft, az új 

bölcsőde is épül a Nefelejcs utcában: 504 M Ft, illetve időjárás függvényében kezdődhet a Török 

Ignác utca, Dinnyéshalom utca felújítása 150 M Ft. 

Azok a tervek, elhatározások, melyek az energia megtakarításra vonatkoztak, az első adatok szerint 

teljesülni fognak, tehát a 25%-ot teljesíteni tudják majd. Kissé rosszul esett, hogy a kötelező 

szolidaritási hozzájárulás a tavalyi 120 M Ft-hoz képest az idén 220 M Ft lett, ez az 

adóerőképességtől és a lakosságszámtól függ – a módosulás inkább az utóbbi miatt következik be.  

A személyi juttatásoknál egységesen 16 %-os béremeléssel számoltak. Vannak bizonytalansági 

tényezők, habár 250 millió forinttal számolnak a Kormányzat bértámogatását illetően, de erről még 

papírt nem kaptak, államtitkár úrral beszélt, aki ezt a számot mondta. Bízik benne és biztos abban, 

hogy ezt meg is fogják kapni.  

Folyamatban vannak még nyertes pályázati beruházások. A kivitelezés összege a közbeszerzési 

eljárástól függ. A bölcsődét említi példának: ha jól emlékszik, 130 millió forinttal kellett az 

önkormányzatnak kiegészítenie magát a beruházást. A korábbi években az volt a szokás, hogy ha 

a közbeszerzés lejártát követően kiderült, hogy a beruházás nagyobb összegű, mint amit pályázattal 

nyertek, utólag vissza lehetett igényelni a különbözetet. Ezt a bölcsődénél is megpróbálták, de 

sajnos ilyen jellegű, pótlólagos támogatást nem kaptak. Ha most közbeszerzéseket indítanak, nem 

kizárt, hogy a különböző beruházásokhoz az önkormányzatnak plusz forrásokat kell biztosítania. 

A múlt évben miniszterelnök úrnak volt egy mondása, miszerint mindenki becsülje meg a 

munkahelyét. Ezzel azt sugallta, és a gazdasági adatok alapján is az látszik, hogy a 

munkanélküliség talán növekedni fog, de hála Istennek az önkormányzati cégeknél, 

intézményeknél egyetlen munkavállalótól sem kellett megválni, mindenki megtarthatta az állását. 

Tény és való, hogy az üres álláshelyeket ideiglenesen – bár véleménye szerint jobb lenne 

véglegesen – zárolták, így próbáltak spórolni.  

Így áll össze a költségvetés. Megkapták a független könyvvizsgálói véleményt, amit egy mondattal 

prezentál: akkreditálta a könyvvizsgáló a város költségvetését. Átadja a könyvvizsgáló úrnak a 

szót, hogy egészítse ki jelentését.  
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Gulyás Csaba könyvvizsgáló: megköszöni, hogy az anyagot kellő időben és pontossággal kapták 

meg, ezért alaposan át tudták vizsgálni. Elsősorban a működési kiadások megalapozottságára, 

illetve a működési kiadásokra fókuszáltak, tekintettel arra, hogy ha a működés biztosított, akkor az 

önkormányzatnak a folyamatos működése ill. a felhalmozási feladatokat is megfelelő szinten el 

tudja látni. Polgármester úr nagyon jól összefoglalta az anyagot, melyet egy dologgal egészít ki: a 

működési mérleg 335 millió forint többlet, ez fontos információ. A jogszabályok szerint működési 

hiánnyal nem lehet tervezni a költségvetést, ennek megfelel a város 2023. évi költségvetése. Ez azt 

is jelenti egyébként, hogy amennyiben a működési bevételek ilyen mértékben nem teljesülnének, 

akkor is biztonsággal végre lehet hajtani a költségvetést.  

Összességében a költségvetés megfelel a jogszabályi előírásoknak és elfogadásra javasolják a 

Képviselő-testületnek.  

 

Dr. Csáky András: még egy kiegészítést tesz: a 20 m3 feletti gázfogyasztású intézmények (hivatal, 

idősek otthona és a művelődési ház) gázra vonatkozó szerződése az MVM-mel még mindig nem 

került aláírásra. Az önkormányzat részéről szeptember végén megtörtént az aláírás és megküldték 

az MVM részére, de még nem érkezett vissza, de ezzel párhuzamosan még számlát sem kaptak, 

nem tudják, hogy összességében milyen összeg lesz ez. Remélhetőleg, ha a félév számlái 

megérkeznek, nem fog likviditási problémát okozni. Ezért is fontos, hogy ilyen tartalékuk van.  

 

Dr. Ferenczi Norbert: az állandó bizottságok együttes ülésen tárgyalták meg a költségvetést, 

elfogadásra javasolja azt minden bizottság. Megköszöni mind a hivatalnak, mind polgármester 

úrnak azt a lehetőséget, hogy a képviselők előzetesen részt vehettek az egyeztetésen, mert ez 

megalapozta azt a típusú költségvetést, ami konszenzussal tud bekerülni a Képviselő-testület elé. 

A bizottságokon kialakult viták is elsősorban a kiegészítő határozati javaslatokat érintették, 

amelyek azokat a beruházásokat priorizálja, amelyek 2023-ban különösen fontosak lesznek (utak, 

járdák, közvilágítás, csapadékvíz-elvezetés), azaz nem tesz mást a Képviselő-testület ilyenkor, 

mint egy fontossági sorrendet állít fel annak érdekében, hogy a hivatal a testület döntésének 

megfelelően tudja elvégezni a munkáját, illetve kellő mértékben tudja előkészíteni azokat a 

beszerzéseket, amelyek ehhez tapadnak.  

Megköszöni azok munkáját, akik részt vettek az előkészítésben, valamint azt, hogy részt vehettek 

ebben. Minimális módosító javaslatokkal éltek, de azokat már a bizottságok megtárgyalták, s ezek 

a Képviselő-testület elé kerültek a jegyzőkönyvi kivonat szerint.  

Technikai javaslata, tekintettel arra, hogy a prioritási határozatok önmagukban olyan módostó 

indítványokat tartalmaznak, amelyeket már a hivatal beépített az elébük került anyagba, hogy kerek 

legyen a dolog és a jogszabálynak megfelelő sorrendiséget tartani tudják, először a VI. határozati 

javaslatról szavazzanak, és a továbbiakban folytassák az előttük lévő kivonat szerint.  

 

Dr. Csáky András: így is tervezte.  

 

Földi László országgyűlési képviselő: igyekszik minden település költségvetését átnézni, hiszen tíz 

település van a választókerületben. A hozzáértők segítségével áttekintette Cegléd város 2023. évi 

költségvetését is, alapvetően egy elfogadható, jó költségvetésnek tartja. Kiemeli, hogy a Képviselő-

testület bölcsen döntött akkor, amikor 2022-ben nem nyúlt hozzá a 2023. évi helyi adókhoz. Ezt 

nagyon fontosnak tartja, ahogy azt is, hogy annak idején, amikor megtörtént az 

adósságkonszolidáció, amikor a Kormány átvállalta az önkormányzatok adósságát, illetve most, a 

háború és az elhibázott szankciós politika következtében felmerülő energiaproblémákkal a partner 
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önkormányzatoknak – amelyek valóban a Kormány partnerei voltak, és ebben természetesen 

Cegléd is benne van – energiakonszolidációt kapott a város, ami 346 millió forint emlékei szerint. 

A helyi önkormányzat akkor tud jól lépni, ha megfelelő kapcsolatot ápol a megfelelő szervekkel, 

mert a Kormány – függetlenül attól, hogy milyen beállítottságú az önkormányzat – minden 

önkormányzatot partnerként kezel, különösképpen akként kezelte most, az energiaválság kapcsán. 

Felhívja a figyelmet arra, hogy a városban most is zajlik mintegy 20 milliárd forint értékű fejlesztés. 

Keveset beszélnek a szennyvíztelep fejlesztéséről, amely egy majdnem 9 milliárdos állami 

beruházás. Vagy a szakorvosi rendelőintézet több, mint 4 milliárdos fejlesztése. Hamarosan, ha a 

jó Isten is akarja, át tudják adni a több, mint 5 milliárd forintból megvalósuló sportcsarnokot. Vagy 

ott van a gimnázium teljes körű felújítása is. Ha ezeket összeadják, több, mint 20 milliárd forint, s 

ez az állami pénz ide jött a városba. Fontosnak tartja ezt kiemelni, mert általában csak arról 

beszélnek, hogy megépült-e 50 méter járda, fel tudtak-e tenni két lámpát, megépült-e 20 méter 

vízvezeték, ami természetesen fontos is, csak elsiklanak olyan fejlesztések mellett, amely nagyon 

komoly állami pénzeket hoz a városba. Az M4 megépülésével látszik, hogy az M4 melletti ipari 

területek fogynak, szükség van rájuk, ezért örül annak, hogy az ipari park bővítésére sor kerül az 

Infineon környékén, és hogy az Infineon is tovább bővít, hiszen komoly területet vásárolt meg az 

önkormányzattól. Úgy gondolja, a Képviselő-testület nyugodt szívvel elfogadhatja a 2023. évi 

költségvetést, melynek előkészítését megköszöni a hivatal munkatársainak és a frakcióknak, hogy 

bölcsen döntöttek akkor, amikor bölcsen kellett dönteni, és remélhetőleg most is bölcsen döntenek 

a végszavazáskor is.   

 

Dr. Csáky András: valóban impozáns beruházások folynak, melyet az adófizetőknek is 

megköszönhetnek, hiszen az ő pénzükből valósul meg az állami beruházás, mint ahogy a 

konszolidáció jelentős része is a mérhetetlen nagyságú infláció következtében a költségvetés 

számára történő jelentős bevételnövekedést tett lehetővé. Osztja képviselő úr véleményét abban, 

hogy köszönet illeti a hivatal munkatársait, akik a különböző pályázatok készítése kapcsán ill. az 

energetikai anyagok készítése, tárgyalások kapcsán segítségükre voltak, így meg tudták valósítani, 

el tudták érni, amit szerettek volna.  

 

Fehér István: részükről is az első szó a köszöneté. Köszönik mindazoknak, akik bármilyen szinten, 

akár vezetői szinten vagy a hivatal részéről elvégezték ezt az óriási munkát. Napról-napra változtak 

a lehetőségek, mégis egy nagyon jó anyag került a testület elé. Hogy ezt milyennek minősítik, 

mindjárt kiderül. A bevételi oldalnál két olyan dolog van, amit pillanatnyilag nem lát biztosnak: az 

egyik az ún. kompenzációs bevétel, ami 250 millió forinttal került betervezése, másrészt pedig a 

sportszervezetektől az adósság törlesztése, ami 59 millió forint. Kétségtelen, hogy ezeket be kell 

tervezni, hiszen tartoznak a városnak. Úgy véli, a sportszervezetek nemhogy visszafizetnék ezt, de 

arra van esély inkább, hogy újabb támogatást kell nekik biztosítani.  

Valóban dicséretes dolog, hogy az adófizetők pénzéből ennyi pénzt visszakap a város. Ezt meg kell 

köszönjék, mert a megyei közgyűlési elnök egyszer azt mondta: járni jár, de nem jut. A városnak 

most jut, ilyen tekintetben. A másik dolog, ami miatt bosszankodik és ami miatt a Gazdasági 

Bizottság ülésén az ellenzék többsége nem szavazta meg a költségvetést, az a hat határozati 

javaslat, amely tulajdonképpen átrendezi mindazt a problémát, amire az országgyűlési képviselő 

úr is utalt, hogy a napi problémákat az okozza, hogy egyik vagy másik utca milyen mértékben 

használható.  A hat határozati javaslat messze eltér attól az eredeti javaslattól, amit a hivatal és a 

polgármester úr közreadott a Képviselő-testületnek. Ehhez még lesz egy módosító indítványa. 
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Előttük van már egy olyan határozati javaslat is, amely máris a költségvetés módosítását irányozza 

elő, amiről azt mondtak, hogy nem most, hanem majd később lesz, és bevételnövelést javasol azért, 

hogy a kiadásokra legyen keret.  

A másik aggály, hogy a most érvényben lévő határozati javaslatok lényegesen több tételt 

tartalmaznak, mint az eredeti volt, és úgy ítéli meg, hogy ezekre nincs fedezet a sor alján lévő 

tételek esetében. Ha ebben téved, javítsák ki azok, akik ezt pontosabban tudják.  

A módosító indítványt illetően: a IV. határozati javaslatnál eredetileg az szerepel, hogy a 

Csengettyűs utca felújítása történjen meg 1. helyen. A bizottságok azt fogadták el, hogy ez a 15. 

helyre kerüljön. Továbbra is javasolja, hogy ez az 1. helyre kerüljön, ez a módosító indítványa. 

Megnyugtatja a képviselőket: hozzátartozói nem nyugszanak abban a temetőben, amelyről szó van, 

az viszont tűrhetetlen, hogy aki az idős élettársát, gyerekeit látogatni akarja, időnként ezt nem tudja 

megtenni, mert olyan az utca állapota, hogy az autóból kiszállni nem lehet, gyalog pedig meg sem 

lehet közelíteni. Lehet, hogy téved, de inkább tartaná helyesnek az eredeti előterjesztést, ahol ez az 

első helyen szerepelt, ezért újra, módosítóként terjeszti elő.  

Bízik benne, hogy lesz kellő erő az év során a költségvetés végrehajtására, bár most ezt nem tartja 

ilyen formában részükről elfogadhatónak.  

 

Dr. Csáky András: a kompenzációval kapcsolatban nyugodt a lelkiismerete, biztos abban, hogy ezt 

meg fogják kapni. Még az elmúlt években semmi olyat nem tapasztalt, hogy amit az államtitkár úr 

mondott, ne úgy lett volna. Nincs kétsége, hogy meg fogják kapni. 

A sporttámogatásokkal kapcsolatban a tavalyi évben módosult úgy a támogatási rendszer, hogy az 

elnyert pénzt elsősorban a fennálló tartozás kiegyenlítésére kell fordítani. Ez a könyvvizsgáló úrral 

történt tárgyalás során is szóba került, a múlt évi támogatás kapcsán érvényesült is, tehát jelentős 

mértékben csökkent a kintlévőség. Bízik abban, hogy előbb-utóbb el fog fogyni ez a pénz.  

A módosító javaslatot a Csengettyűs utca kapcsán figyelembe fogják venni. 

 

László Ágnes: ha lehet, Földi László országgyűlési képviselőtől kérdezne egy dolgot. Rengeteg 

beruházást említett meg. Kéri, ha tud, adjon tájékoztatást arról, hogy a Gulag emlékhely 

kialakítására mikor lesz lehetőség. Annak idején ezt kihúzták a beruházások sorából.  

A másik dolog a költségvetéssel kapcsolatos: beadott egy önálló képviselői indítványt a Dugovics 

utcai sportpálya felújítására. Lehet, hogy a bizottsági ülésen elmaradt, de a költségvetésnél a 

tervezési keretnél van, méghozzá, hogy tervezze meg. Ezt elmondta a bizottsági ülésen is, hogy 

nincs szükség tervezésre. A testület előtt itt van egy komplett árajánlat, ami a teljes kivitelezésre 

vonatkozik. Ezt az árajánlatot a kivitelező március 31-ig tartja fenn. Semmilyen bontási 

munkálatokra nincs szükség, hiszen van egy 20×40 m-es kézilabda pálya a helyszínen, aminek egy 

gumiborítást szeretnének adni. Ezt csak azért hozta fel, mert úgy tűnik számára, hogy az egyenlők 

között vannak egyenlőbbek, ugyanis előttük van egy BMX pálya kialakítás is, ami költségében 

jóval többet jelent a városnak. Ott rögtön forrást tudnak biztosítani a pályázati keretre, ami pedig a 

sportpályát illeti, terveztetnek, újra futtatnak, megvárják, hogy az infláció tovább növelje ennek a 

bekerülési költségét, és a végén az lesz, hogy nem marad rá keret. Elmondta a bizottsági ülésen is 

Hegedűs Ágota alpolgármester asszony felvetésére, módosíthatják úgy az előterjesztést, hogy 

vizsgálja meg a másik két pálya állapotát és kérjen rá az önkormányzat árajánlatot, de ismétli, mivel 

műszakilag magyarázatot kapott a kivitelezőtől, hogy nincs szükség semmilyen extra 

beavatkozásra, ezért tervezésre sincs szükség. Továbbra is kéri, hogy az önálló képviselői 

indítványa szerint a sportpályára vonatkozóan biztosítsanak fedezetet a költségvetésben, mert itt 

szó sincs tervezésről.  
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Dr. Csáky András: engedélyt kért országgyűlési képviselő úrtól, hogy a Gulag emlékhellyel 

kapcsolatban válaszoljon. A Kormányhatározat úgy szól, hogy az NSK a kivitelezője a 

beruházásnak, de a Veritas Történetkutató Intézet kapja meg majd működtetésre. Napi, személyes 

jó kapcsolatban van Szakály Sándor professzor úrral. Valóban leállították a beruházást az ismert 

gazdasági gondok miatt, de nem tudják megmondani, hogy mikor folytatják. Az az érzése, ha 

Brüsszellel megtörténik a megállapodás, és a várt források megérkeznek, ez is beindul. Jelenleg ez 

a helyzet az emlékhellyel. Az őrzéssel kapcsolatban többször kérték már a rendőrséget, hogy 

aktívan figyeljenek rá oda, illetve kérték a kivitelezőt is, hogy legalább kerítsék körül az épületet 

magát. Érdekes módon nagy visszhangot nem kapott, hogy egy nagyon súlyos bűncselekmény is 

történt a múlt évben ezen a területen.  

A beruházásokkal kapcsolatban elmondja, Gulyás Csaba könyvvizsgáló jelentésében van egy 

mondat, amire felhívja a figyelmet: a felhalmozási bevételeket a korábbiakban kialakult 

gyakorlatnak megfelelően folyamatos kontroll alatt kell tartani, és a kötelezettségvállalásnál 

figyelemmel kell lenni a tényleges befolyásukra. Ez magyarra lefordítva azt jelenti, hogy 

mindaddig megrendelést nem ír alá, amíg annak teljes fedezete a pénztárban nem áll rendelkezésre. 

Majdani bevételekre nem fog beruházást elindítani, mert a majdani bevételek mindig 

bizonytalanok, pláne a mostani gazdasági helyzetben.  

 

Dr. Ferenczi Norbert: szintén kiemeli a működési oldalon beállt egyensúly fontosságát. Földi 

országgyűlési képviselő úr által elmondottakhoz szeretne hozzátenni, mert ezek a beruházások 

működési oldalon is jelentkeznek, ugyanis az iparűzési adót azoknak is fizetnie kell, akik ezen 

beruházások kapcsán kivitelezőként jelentkeznek. Nekik adóbevallást kell készíteniük májusban, 

és az ebből befolyó összegek majd valamikor ősszel fognak realizálódni. Ugyanakkor 

köztudomású, hogy a beruházások vonatkozásában meg kell ragadni – főleg az utak kapcsán – a 

nyári időszakot, úgyhogy a Képviselő-testületnek és a városvezetésnek nagyon jó döntéseket kell 

majd hoznia adott esetben, hiszen az iparűzési adó sajátosságaira tekintettel azok döntő mértéke 

csak ősszel fog befolyni, ez pedig milliárdos tétel is lehet a költségvetés vonatkozásában és az 

egész beruházási tétel egymilliárd forint körül van. Tehát amikor polgármester úr azt mondja, hogy 

nyáron nem fog aláírni olyan beruházásokat, amelyek az őszi iparűzési adóból kerülnének majd 

kifizetésre, akkor aggodalmának ad hangot, tekintettel arra, hogy több út esetében tapasztalták, 

hogy az őszi-téli beruházások nem jók. Kikátyúsodik, nagyon korán elromlik, a kopóréteg, az alap 

tekintetében sem szerencsés, ha november-decemberben történnek meg ezek a beruházások. Ha 

emlékeznek a 2022-es évre, többször megtörtént, hogy ezek a beruházások erre az időszakra 

csúsztak. A testület tulajdonképpen ősz végén döntött arról, hogy tekintettel a befolyó bevételek 

nagyságára, a likviditási helyzetre, még meg kell hozni bizonyos döntéseket, meg kell csinálni 

bizonyos beruházásokat. Ezzel kapcsolatban valóban van egy határozati javaslat Egyebek 

napirendi pontban, hiszen a testület dönthet arról, hogy mindenféleképpen megvalósít 

beruházásokat, mert egymilliárd forint csak ősszel fog megérkezni, és ha ezeknek az utaknak a 

számlája csak ősszel jön be, akkor pont ki tudják fizetni a megérkező bevételekből. Nagyon okos 

gazdálkodási szakasz kell, hogy előttük álljon, óvatosság, ezt elhiszi, sőt egyet is ért azzal, amit 

polgármester úr mond az óvatosság kapcsán, de ez ebben a speciális évben kivétel, hiszen az 

iparűzési adó alapja az a csökkentett mérték, amit a vállalkozók kedvéért elengedett a kormányzat, 

amit így nem kellett befizetniük az adóelőleg fizetés vonatkozásában. De a teljes adómérték 

vonatkozásában, ami október-novemberben fog megérkezni ill. realizálódni, az már a régi 

adómérték, ami miatt a működési bevételeket sokkal magasabban tudták tervezni az előző éveknél. 

Az is nagy tapasztalat még, hogy azok az adók, adóemelések, amelyek közvetlen sújtották volna a 
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lakosságot, az azokból jövő bevételek nem haladták volna meg a 150 millió forintot. Az iparűzési 

adó beruházások miatt befolyó adómérték-növekedése pedig ennél szignifikánsan több.  

Tehát csatlakozik országgyűlési képviselő úrhoz, amikor azt mondja, hogy jól döntöttek, amikor 

nem emeltek helyi adókat, hiszen ezek maguktól emelkedtek az elvégzett beruházások kapcsán.  

 

Dr. Csáky András: felhívja frakcióvezető úr figyelmét, hogy a Számviteli törvény eleve 

lehetetlenné teszi, hogy fedezet nélkül tegyen ilyen megrendeléseket. Ezt még majd tisztázzák. 

 

Kónya Ágnes: Ferenczi képviselő úr hozzászólását támogatja meg azzal, hogy például a 

novemberben elkészült Téglagyár utcai útalap úgy néz ki most, mint a három évvel ezelőtt elkészült 

útalapok, sajnos az időjárás már nem tudta biztosítani azt a hőmérsékletet, amivel ezt jól 

sikerülhetett volna elkészíteni.  

László Ágnes képviselő asszony előterjesztéséhez kíván hozzászólni: ő a legboldogabb, ha a 

városban bármilyen sportlétesítmény alakul ill. a gyerekeknek, fiataloknak stb. a sportolási 

lehetősége bővül. Felhívja a figyelmet arra, hogy ezek mind nagyon balesetveszélyes helyek. Úgy 

gondolja, egy 20×40 m-es pályán úgy kell kialakítani a burkolatot, hogy ott, ahol futkosnak, labdát 

rúgnak és hasonló tevékenységet végeznek, nagyon kiemelten kell foglalkozni azzal, hogy milyen 

a burkolat. Ha a játszótereket nézik, ott is mindig olyan műszaki paramétereknek és 

balesetbiztonsági szabályoknak kell megfelelni, hogy ezeket mindenképpen előzetes tervezésnek 

kellene megelőznie, hogy tényleg olyan alakuljon és úgy legyen megcsinálva, hogy abból a 

későbbiekben ne legyen baleset. Gondol itt arra, hogy a strandon is voltak balesetek abból, hogy 

véletlenül elpattant egy műanyag pályaelválasztó bója, és felkarcolta a gyermek bőrét, ehhez képest 

kb. két hónapig szólt a Facebookon és mindenféle fórumon, hogy milyen balesetveszélynek vannak 

kitéve a gyerekek. Úgy véli, itt is meg kell ezt tenni, hogy biztonsággal engedhessék oda a 

gyerekeket és mindenkit sportolni.  

 

Földi Áron: országgyűlési képviselő úr elhagyta épp a termet, de hozzá szerette volna fűzni, hogy 

ezt a hurráoptimizmust kissé árnyalja, hogy ezt a felosztó és kirovó rendszernek (egyik oldalon 

beszedik a pénzt, a másik oldalon, ha hajlandó tárgyalni az önkormányzat) nem tud annyira örülni. 

Természetesen a pénznek örülnek, mert az a kasszában volt, nagyon jólesik, hogy kompenzáció 

érkezett. Az önkormányzatiság, az, amit a rendszerváltáskor elképzeltek, ilyen tekintetben nagyon 

sokat csorbult.  

Másik javaslata (majd országgyűlési képviselő úr olvassa a jegyzőkönyvben), hogy lehetne 

gondolkodni azon akár országos szinten is, pont itt a fedezet nélküli kötelezettségvállalásnál, hogy 

ne egy évre készüljön el a beruházási költségvetése egy városnak, hanem akár több, 2-3 évre 

elkészülhetne, és abból az összegből folyamatosan lehetne megrendelni és nem mindig azt látnák, 

hogy azért nem tudnak valamit megvalósítani, mert 30-40-50%-kal drágább valami. Ezen is el 

lehetne akár országos szinten gondolkodni.  

A költségvetésről annyit, hogy nem tettek, ő maga nem tett túl sok javaslatot, de alaposan átnézték 

az anyagot. Nyilvánvaló, hogy a 9 képviselő, kiegészülve László Ágnessel, megtették azokat a kis 

javaslatokat, amikben el szoktak veszni a költségvetések során. Úgy látja, hogy a könyvvizsgáló 

szerint pénzügyileg elfogadható a költségvetés, így támogatható is lenne, de a gazdasági, 

hatékonysági és célszerűségi szempontokat nem vették eléggé figyelembe – gondol itt arra, hogy 

nem fordítottak elég hangsúlyt az energetikára stb. Úgy gondolja, ez az a kérdéskör, amit nem 

tárgyaltak eléggé. Nyilvánvaló, hogy az egyes körzetek képviselőinek kéréseit inkább a lakossági 

vágyak, álmok határozzák meg, mintsem a koncepcionális célok. 
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Dr. Csáky András: úgy gondolja, az energetikai kérdéssel elég mélyen foglalkoztak. Minden 

intézménynél megtörtént az izzócsere, ez több, mint ötezer izzót érint, bízik abban, hogy ez a 

villanyszámlában is érezhető lesz. Összefoglalójában jelezte, hogy folyamatosan zajlik a 

födémszigetelés, ami egy jelentős mértékű megtakarítást eredményezhet, adott épületeknél 20-

30%-os megtakarítást is. Még a múlt évben, a határidő lejárta előtt minden intézmény a betáplálós 

napelem telepítésének a lehetőségére engedélyt kért, néhány intézmény már ezzel kapcsolatban 

megkapta az engedélyt, tehát tulajdonképpen arra várnak, hogy a költségvetés elfogadásra kerüljön 

és a beruházás induljon. De már most elmondja, hogy egy kis türelmet kérnek az adott 

intézményeknél, mert egyéb tárgyalások folynak az új Energetikai Minisztériummal. Mindent 

megtesznek az energiahatékonyság növelése érdekében. Pályázat van beadva, és reményei szerint 

májusban ismételten meg tudják valósítani a Deák téri bölcsőde teljes energetikai felújítását.  

Korábban döntött a testület arról, hogy a Budai úti óvoda esetében egy új, hőcserélős fűtési rendszer 

tervezését végezzék el és ott egy pilot programot valósítsanak meg, hogy a későbbiek folyamán ez 

milyen hatékonysággal működhet, milyen rövid idő alatt térül meg ill. mennyi megtakarítással jár. 

Úgy véli, energetikai szempontból nagyon jól állnak. Döntött a testület most a közvilágítással 

kapcsolatban. Jönnek eléggé furcsa megkeresések ill. vannak olyan javaslatok, amelyeknek a 

finanszírozására nem áll rendelkezésre pénz és nem is fog, pl. 300 millió forintért lámpákat 

okosítani. Kár, hogy amikor ezek a cserék megtörténtek, nem rögtön okos lámpákat raktak fel, mint 

ahogy Monoron csinálták, mert akkor lehetne játszani a közvilágítással, de pl. az MVM-től 

hónapok óta nem kapják meg a tervezést lehetővé tévő alapvető adatokat. Mindent megtesznek 

ennek érdekében. Úgy gondolja, a pénzügyi stabilitás megvan, tehát a likviditás végig biztosítva 

volt, a beruházások tekintetében pedig amire jut pénz, arra jut, nyilvánvalóan mindenkinek más az 

elképzelése a különböző prioritásokról. Mindig az volt az elképzelése, most is az, hogy lehetőség 

szerint olyan beruházásokat végezzenek elsősorban (hangsúlyozza, mindenkinek jogos az igénye), 

amely a lakosság legszélesebb részét érinti pozitívan. De van, aki így, van, aki úgy tekint erre.  

 

László Ágnes: válaszolna Kónya Ágnes képviselő asszony észrevételeire. Az elmúlt három évben 

mindig olyan döntéseket, javaslatokat igyekezett leadni a testület elé, ami maximálisan biztonságos 

a 3. választókerület lakóinak. Ugyanígy járt el a pályaburkolattal kapcsolatban is, hiszen nem 

műszaki szakember, nem is ért hozzá, ezért leült és több burkolatot megnézett, több lehetőséget 

arra, hogyan lehetne ezt az amúgy balesetveszélyes aszfaltos pályát biztonságosabbá tenni. Ehhez 

természetesen szakembertől tanácsot is kért. Igazából egy burkolatcserét akarnak túlságosan 

túlmisztifikálni, amikor csak odamegy a szakember és lecseréli. Jelen van Vasvári Csaba ügyvezető 

a CVF-től, ő műszakilag általában tisztában van a dolgokkal. Őt is megkérdezhetik, hiszen már jó 

néhány dolgot intézett a városban sportberuházások kapcsán. A másik az, hogy mivel nem ismert 

egyetlen ilyen pályaépítő céget sem, ezért megnézte a referenciákat. az árajánlat itt van a 

Képviselő-testület előtt, láthatják, hogy ki adta azt, ezért meg lehetett volna nézni, hogy 

gimnáziumokban, sportpályákon, különböző sporttelepeken készítenek ilyen burkolatot, tehát 

maximálisan a biztonságos beruházásra törekedett, amikor a javaslatot benyújtotta.  

 

Dr. Ferenczi Norbert: megint csak emlékeztet arra, hogy ha most olyan módosításokat integrálnak 

a költségvetésbe, amelyek nem mentek át a bizottsági üléseken, ill. nem kerültek bedolgozásra az 

előttük fekvő anyagba, akkor arra kárhoztatják az anyagot, hogy nem kerül elfogadásra. Ezzel 

kapcsolatban egyszerű kérdése van polgármester úr és a Czigle frakció felé: 15-éig kell benyújtani 

a költségvetést. Erre sor került. Nem kell ezt a mai napon elfogadni. Ha nem fogadja el a Czigle 

frakció a költségvetést, akkor mondja ki. Polgármester úrtól is ugyanezt kérdezné, mert volt olyan 

év, hogy az előterjesztett költségvetést egyedül ő nem szavazta meg, a két frakció pedig igen. Mivel 
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a különbözőségek csak a prioritási listán mutatkoznak, a költségvetésben önmagában nagy 

különbözőség nincs, illetve az elhangzottakból erre következtet, kérdezi az előterjesztőt, 

támogatja-e az előterjesztést, vagy csak előterjesztette azt, és a Czigle frakciót kérdezi, támogatják-

e az előttük fekvő költségvetést?  

 

Dr. Csáky András: öröm számára, hogy ennyire izgul frakcióvezető úr a szavazata miatt. 

Természetesen támogatja az előterjesztést.  

 

Fehér István: kimondta, hogy számukra nem elfogadható.  

 

ifj. Károly Ferenc: nem tervezett hozzászólni a napirendhez, mert úgy véli, nagyon korrekt, szuper 

anyag van előttük, megköszöni mindenkinek a munkáját, aki ebben részt vett. Rosszul esett 

számára, amit Földi Áron képviselő úr megjegyzésként megfogalmazott, azok helyett, akik 

dolgoztak ezzel az anyaggal, amikor azt fogalmazta meg, hogy nagyon kevés energiahatékonysági 

beruházás van – ezt visszautasítja. Főleg úgy, hogy Földi képviselő úr a Pénzügyi Ellenőrző 

Bizottság elnöke. Felhívja a figyelmét a 9. sz. mellékletben pl. a Városháza konvektorainak 

cseréjére, a közös önkormányzati hivatalnál, óvodáknál napelemek építése kb. 200 millió forint ez 

így együtt. A 10. sz. mellékletre hívja fel a figyelmet: Városháza udvarra néző ablakainak cseréje, 

önkormányzati épületek födémszigetelése, Bajcsy-Zsilinszky út 1., Kossuth tér ingatlanok 

padlásszigetelése, Pesti úti tagóvoda nyílászáró-cseréje. Eddig 250 milliós beruházásnál járnak, a 

teljesség igénye nélkül. A 9-10. mellékletek bőven tartalmaznak ilyet. Visszautasítja, soha nem 

fordítottak ennyi pénzt ilyen jogcímen.  

 

Dr. Csáky András: nagyon sajnálja, hogy Nyikos hivatalvezető úr távozott a teremből, mert a 

Városházával kapcsolatban a főispán úrral levelezésben vannak és még mindig nem kapták meg a 

választ a költségek megosztását illetően. A konvektorokat szabályozzák, ő maga is 14 fokos 

szobában kezd reggel és 17 foknál nem engedi magasabbra a hőmérsékletet, a második emeletet 

szabaddá tették, egyedül a közegészségügy maradt ott, de még mindig nem tudtak megállapodni a 

költségmegosztást illetően. Bízik abban, hogy ezeknek a beruházásoknak megfelelő százalékát a 

kormányhivatal állni fogja és akkor valóban meg tudják valósítani.  

 

Földi Áron: nem szerette volna nehéz helyzetbe hozni, megsérteni Károly képviselő urat, és 

természetesen mindenkinek köszöni, aki ebben részt vett. Biztos benne, hogy sokat gondolkodtak 

energetikai kérdéseken. Csak azt mondta, hogy nagyobb hangsúlyt fektetett volna erre a kérdésre, 

ill. akár egyes lakossági igények rovására is még többet valósított volna meg. De ha már képviselő 

úr megszólította, elmondja, amit eddig még nem, hogy az egyik, ami miatt nem tartja 

elfogadhatónak a költségvetést az, hogy hurráoptimizmus van a tekintetben, hogy nem tudtak helyi 

adóbevételeket növelni. Azért nem tudtak, mert olyan helyzetben vannak a gazdasági szereplők, 

hogy nem tudják ezt kigazdálkodni. Ilyen az építményadó, amelyet gazdasági szervezeteknek 

kellene fizetnie, de nem tudták ezt végül is közös megegyezéssel és megbeszéléssel emelni, pedig 

elgondolkodtak rajta, miközben akár a városnak szolgáltató cégek (köztisztaság, hóeltakarítás stb.) 

infláció mértékével emelik a város felé benyújtott számlákat. Köszöni, hogy megszólította 

képviselő úr, így ezt is el tudta mondani. 

 

Dr. Csáky András: az adóemelés olyan nagy terhet nem rótt volna sem a gazdálkodókra, sem a 

lakosságra, de a többség így döntött, ezt tudomásul kell venni. Lezárja a vitát. Köszöni a vitát, 

ahogy mondta, a költségvetés elfogadása az egyik legfontosabb aktusa a testületnek. Földi 
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országgyűlési képviselő úr meg tudja talán erősíteni abban, hogy az első ciklus idején Antall 

miniszterelnök úr a minisztereknek megtiltotta, hogy a költségvetés tárgyalása során bárminemű 

egyéb elfoglaltságot vállaljanak, mindenkinek ott kellett ülnie végig, és volt olyan, hogy az órát is 

megállították. Épp az előbb említette a képviselő úr, hogy ez a szokás bizonyos törvények 

tárgyalása során még mindig megvan, hogy másnap hajnalban derül ki, hogy még nem ugrott át a 

következő napra az óra. De ez azt mutatja, hogy mindenki komolyan vette a költségvetés 

tárgyalását, mindenki tanulmányozta az anyagot, bízik abban, hogy ez az elfogadás során is 

realizálódni fog.  

Sok módosítás volt, de mindenkinél ott van a kivonat. Először azokról a módosító javaslatokról 

szavaznak, amelyek a Gazdasági Bizottság ülésén fogalmazódtak meg.  

 

Szavazásra bocsátja a Fidesz frakció VI. határozati javaslatát, az 5/A/1-es javaslatot, mely az 

„Egyéb járda felújítások külön helyrajzi számon 2023” előirányzat felhasználása prioritási listát 

tartalmazza. Megállapítja, hogy a Képviselő-testület 11 igen szavazattal, 4 tartózkodás mellett 

elfogadta a javaslatot és meghozta határozatát.  

 

38/2023.(II. 15.) Ök. határozat 

 

Cegléd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete – 

 

1.) Cegléd Város Önkormányzatának 2023. évi költségvetése egyes sorainak végrehajtása 

érdekében a „Egyéb járda felújítások külön helyrajzi számon 2023” előirányzat felhasználása 

tekintetében a következő feladatrangsort állapítja meg: 

1.1. Gólya utca új járda  

1.2. Kossuth tér járda felújítása (templomtól országzászlóig) 

1.3. Pesti út (Mária utca és Nagykátai út közötti szakasz páros oldal) felújítás, 

1.4. Malom tér Alszegi úttal párhuzamos járdája (Molnár utca és Mérleg utca között 

felújítás) 

1.5. Jászberényi út 23. emeletes házak előtti járda felújítás, 

1.6. Széchenyi úti Óvoda előtti járda javítása, 

1.7. Ungváry Iskolától a Széchenyi útig felújítás, 

1.8. Pesti út járdafelújítás (Felszegi úti gyógyszertár és a lottózó között) 

1.9. Ugyeri óvoda kapu előtti járda javítása 

2.) Az 1. pont szerinti feladatrangsorban szereplő egyes tételek átlépésére csak abban az esetben 

van lehetőség, ha az műszakilag indokolt, vagy az adott tétel műszakilag nem megvalósítható. 

3.) Felhatalmazza a polgármestert a szükséges beszerzési eljárások lefolytatására, 

jognyilatkozatok megtételére, szerződések, megrendelők aláírására. 

4.) Utasítja a Ceglédi Közös Önkormányzati Hivatalt a szükséges intézkedések megtételére! 

 

Határidő: folyamatos,  Felelős: Dr. Csáky András polgármester 

a fedezet rendelkezésre állásának esetén 

 
# 7285 
Dr. Csáky András polgármester úr Igen 

Dr. Ferenczi Norbert Igen 

Hegedűs Ágota Igen 
Imregi Tibor Igen 

ifj. Károly Ferenc Igen 

Klément György Igen 
Kónya Ágnes Igen 
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László Ágnes Igen 

Rimóczi Gábor Igen 
Takátsné Györe Anett Igen 

Tarr Felicián Igen 

Dr. Czinege Imre Tart. 
Fehér István Tart. 

Földi Áron Tart. 

Magyar Károly Tart. 
 

Szavazásra bocsátja a Fidesz frakció V. határozati javaslatát, az 5/A/2-es javaslatot, mely a 

„Közvilágítás bővítése” prioritási listát tartalmazza, itt a Gazdasági Bizottság a módosító javaslat 

elfogadását támogatja. Megállapítja, hogy a Képviselő-testület 10 igen szavazattal, 5 tartózkodás 

mellett elfogadta a javaslatot és meghozta határozatát.  

 

39/2023.(II. 15.) Ök. határozat 

 

Cegléd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete – 

 

1.) Cegléd Város Önkormányzatának 2023. évi költségvetése egyes sorainak végrehajtása 

érdekében a Közvilágítás bővítése 2023 előirányzat felhasználása tekintetében a következő 

feladatrangsort állapítja meg: 

 

1.1. Kadar utca Budai út felőli része, lámpatestek felszerelése 

1.2. Szállás utca lámpatest sűrítése (Törteli út és Vetés utca között) 

1.3. Ipartelepi úton sérült lámpatest pótlása 

1.4. Lámpatest sűrítés, 29 db: Kender utca, Magyar utca, Bársony utca, Szőlő utca, Tavasz 

utca, Csörgő utca, Nagykátai úton 

1.5. Mozdony utcában, Aldi áruház előtt sérült lámpatest pótlása 

1.6. Cegléd Mozdony utca piac bejáratánál 2 db hiányzó Ledes lámpatest pótlása 

1.7. Fertályos kaszálók 2 lámpatest (0950/2hrsz-0940/1 hrsz között) 

1.8. 2 db szolár lámpa kihelyezése a Szolnoki úti lakótelepre 

1.9. Pirosalma utca Budai út sarkán sérült lámpatest cseréje. 

1.10. Lámpák kihelyezése, sűrítés, 35 db: Szellő utca (újonnan eladott ingatlanok előtt), Erdő 

utca, Földváry Károly utca, Kossuth köz, Halász utca, Kossuth Lajos utca, Wesselényi utca, 

Madár utca, Csutak Kálmán utca, Sugár utca, Daru utca, Báthory utca, Dessewffy utca 

1.11. Iskola dűlő 2 db (sűrítés) 

1.12. Folyó utca, Aszaló utca lámpatestsűrítés (8-8 lámpatest) 

1.13. Akasztó szél lámpatest sűrítés 1 db 

1.14. Diófa utca lámpatest sűrítés 

1.15. Vörösmarty tér hiányzó szakasza a Török utcáig 

1.16. Kis utca folytatása (NAK) előtt 

1.17. Bajza utca kastély mellett 1 db lámpa pótlás 

1.18. 3 db szolár lámpa kihelyezése a Hubertusz parkba 

1.19. Károlyi dűlő lámpasűrítés: 10 db 

1.20. Lestánszki dűlőn sűrítés a lakott részeken (8,98 házszámok) 

1.21. Lámpasűrítés: Gém utca 4, 18, Kővágó utca 19, Álmos utca 23 házszámoknál 

1.22. Köztes utca eleje 1 db 

1.23. Vadász utca vége 1 db 

1.24. Bajcsy-Zsilinszky téren közvilágítás bővítés 

1.25. Czifrakert dűlőben meglévő tervek megvalósítása, 
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1.26. Cserszegi utca meglévő oszlopaira bővítés 

1.27. Repcés utca eleje vasúti megállónál bővítés, 

1.28. Napraforgó utca csak a meglévő oszlopokra bővítés. 

1.29. Erdős dűlő új lámpatestek meglévő oszlopokra a forrás erejéig 

 

2.) Az 1. pont szerinti feladatrangsorban szereplő egyes tételek átlépésére csak abban az esetben 

van lehetőség, ha az műszakilag indokolt, vagy az adott tétel műszakilag nem megvalósítható. 

 

3.) A költségvetésben erre fedezetet biztosító „Közvilágítás bővítése (lámpatestek) 2023. év 

tervezett” előirányzatot nettó 5 millió forinttal megnöveli az egyéb működési bevételek 

terhére. 

 

4.) Felhatalmazza a polgármestert a szükséges beszerzési eljárások lefolytatására, 

jognyilatkozatok megtételére, szerződések, megrendelők aláírására. 

 

5.) Utasítja a Ceglédi Közös Önkormányzati Hivatalt a szükséges intézkedések megtételére! 

 

Határidő: folyamatos,  Felelős: Dr. Csáky András polgármester 

a fedezet rendelkezésre állásának esetén 

 
# 7286 

Dr. Ferenczi Norbert Igen 
Hegedűs Ágota Igen 

Imregi Tibor Igen 

ifj. Károly Ferenc Igen 
Klément György Igen 

Kónya Ágnes Igen 

László Ágnes Igen 
Rimóczi Gábor Igen 

Takátsné Györe Anett Igen 
Tarr Felicián Igen 

Dr. Czinege Imre Tart. 

Dr. Csáky András polgármester úr Tart. 
Fehér István Tart. 

Földi Áron Tart. 

Magyar Károly Tart. 

 

Szavazásra bocsátja a Fidesz frakció IV. határozati javaslatával, az 5/A/3-as javaslattal 

kapcsolatban tett javaslatát Fehér képviselő úrnak, hogy a Csengettyűs utca felújítása kerüljön 

vissza az 1. helyre. Megállapítja, hogy a Képviselő-testület 6 igen szavazattal, 9 tartózkodás mellett 

elutasította a javaslatot.   

 
# 7287 

Dr. Czinege Imre Igen 

Dr. Csáky András polgármester úr Igen 
Fehér István Igen 

Földi Áron Igen 

László Ágnes Igen 
Magyar Károly Igen 

Dr. Ferenczi Norbert Tart. 

Hegedűs Ágota Tart. 
Imregi Tibor Tart. 

ifj. Károly Ferenc Tart. 

Klément György Tart. 
Kónya Ágnes Tart. 

Rimóczi Gábor Tart. 

Takátsné Györe Anett Tart. 
Tarr Felicián Tart. 
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Szavazásra bocsátja a Fidesz frakció IV. határozati javaslatát, az 5/A/3-as javaslatot, mely az 

„Egyéb felújítások előirányzat felhasználása” prioritási listát tartalmazza, a bizottságok által 

támogatott módosító javaslatot. Megállapítja, hogy a Képviselő-testület 10 igen szavazattal, 5 

tartózkodás mellett elfogadta a javaslatot és meghozta határozatát.  

 
# 7288 

Dr. Ferenczi Norbert Igen 
Hegedűs Ágota Igen 

Imregi Tibor Igen 

ifj. Károly Ferenc Igen 
Klément György Igen 

Kónya Ágnes Igen 

László Ágnes Igen 
Rimóczi Gábor Igen 

Takátsné Györe Anett Igen 

Tarr Felicián Igen 
Dr. Czinege Imre Tart. 

Dr. Csáky András polgármester úr Tart. 

Fehér István Tart. 
Földi Áron Tart. 

Magyar Károly Tart. 

 

Szavazásra bocsátja a Fidesz frakció III. határozati javaslatát, az 5/A/4-es javaslatot, mely a 

tervezési feladatok prioritási listát tartalmazza. Megállapítja, hogy a Képviselő-testület 9 igen 

szavazattal, 6 tartózkodás mellett elfogadta a javaslatot és meghozta határozatát.  

 

41/2023.(II. 15.) Ök. határozat 

 

Cegléd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete – 

 

1.) a Ceglédi Városfejlesztési Kft. és Cegléd Város Önkormányzatának 2023. évi 

költségvetésében tervezési feladatokra jóváhagyott keretösszeg felhasználása tekintetében a 

következő feladatrangsort állapítja meg: 

 

1.1. Köztársaság utca felújítása 

1.2. Köztársaság utcai két sportpálya, valamint a Dugovics utcai sportpálya felújításának 

megtervezése 

1.3. Alkotmány utca zárt csapadékvíz-elvezető rendszer tervezése 

1.4. Csíkos szél csapadékvíz és útépítés tervezése 

1.5. A Cegléd, 4 sz. - 441 sz. - 4609 j. utak - Béke téri - körforgalmú csomópontja kapcsán a 

megszűnő parkolók helyett a Lövész utcában parkolók és csapadékvíz-elvezetés 

tervezése 

1.6. Kerékpárút tervezése a Déli út - Bajcsy-Zsilinszky úton 

1.7. Törteli úti kerékpárút tervezése a volt laktanyáig 

1.8. Buzogány utca csapadékvíz elvezető rendszer és útfelújítás tervezés 

1.9. Cserszegi utca vízvezeték tervezés 

1.10. Örkényi út belterületi szakasz terveinek felülvizsgálata.  

1.11. Dugovics utca rekonstrukciójának tervezése 

1.12. Mizsei úti kerékpárúthoz közvilágítás tervezése 

1.13. Ipartelepi út felújításának tervezése a Nagykátai út és a 1634/2 hrsz-ú út közötti 

szakaszon 

1.14. Közép út szélesítésének tervezése; 



27 

1.15. Furulya utca - Harang köz csapadékvíz tervezés; 

1.16. Gubody utca Mária és Szent Imre herceg utca közötti út, parkoló, csapadékvíz elvezetés 

tervezése;  

1.17. Kölcsey téri parkolók csapadékvíz-elvezetésének tervezése 

1.18. Malom tér közvilágítás 

1.19. Református iskola előtt 1 db kandeláber cseréje 

1.20. Szép utcai óvoda parkoló tervezés 

1.21. Zsinagóga tér és az új Hunyadi utcai telek funkciójának megtervezése, 

1.22. Táncsics Mihály utca Egészségház körüli terület aszfaltozás tervezés 

1.23. Közgazdasági szakközépiskola előtti parkoló tervezése. 

2.) Az 1. pont szerinti feladatrangsorban szereplő egyes tételek átlépésére csak abban az esetben 

van lehetőség, ha az műszakilag indokolt, vagy az adott tétel műszakilag nem megvalósítható. 

 

3.) A költségvetésben erre fedezetet biztosító tervezési feladatokra jóváhagyott keretösszeget 

nettó 5 millió forinttal megnöveli az egyéb működési bevételek terhére. 

 

4.) Felhatalmazza a polgármestert a szükséges beszerzési eljárások lefolytatására, szükséges 

jognyilatkozatok megtételére, szerződések megkötésére. 

 

5.) Utasítja a Ceglédi Városfejlesztési Kft.-t és a Ceglédi Közös Önkormányzati Hivatalt a 

szükséges intézkedések megtételére! 

 

Határidő: folyamatos,  Felelős: Dr. Csáky András polgármester 

a fedezet rendelkezésre állásának esetén 
 

# 7289 
Dr. Ferenczi Norbert Igen 

Hegedűs Ágota Igen 
Imregi Tibor Igen 

ifj. Károly Ferenc Igen 

Klément György Igen 
Kónya Ágnes Igen 

Rimóczi Gábor Igen 

Takátsné Györe Anett Igen 
Tarr Felicián Igen 

Dr. Czinege Imre Tart. 

Dr. Csáky András polgármester úr Tart. 

Fehér István Tart. 

Földi Áron Tart. 

László Ágnes Tart. 
Magyar Károly Tart. 

 

Szavazásra bocsátja a Fidesz frakció II. határozati javaslatát, az 5/A/5-ös javaslatot, mely a 

Csapadékvizes keretszerződés prioritási listát tartalmazza. Megállapítja, hogy a Képviselő-testület 

9 igen szavazattal, 6 tartózkodás mellett elfogadta a javaslatot és meghozta határozatát. 

 

42/2023.(II. 15.) Ök. határozat 

 

Cegléd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete – 

 

1.) Cegléd Város Önkormányzatának 2023. évi költségvetése egyes sorainak végrehajtása 

érdekében a Dologi kiadások (Csapadékvizes keretszerződés) előirányzat felhasználása 

tekintetében a következő feladatrangsort állapítja meg: 
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1.1. Kis Ernő utcában lévő zárt szakasz felülvizsgálata, rekonstrukciója, 

1.2. a G-1 teljes szakaszának mosatása, tisztítása  

1.3. Déllő utcai zárt csatorna tisztítása 

1.4. Széchenyi és Törteli út alatti zárt szakasz tisztítása  

1.5. Büdös éri csatorna kotrása Patak utcával határos szakaszon 

1.6. Örkényi út belterületi szakaszának padkanyesése 

1.7. Rostély utca csapadékvíz elvezetés 

1.8. Selyem utca (Déli út - Felház u. között) csapadékvíz rendezése 

1.9. Szőlő utca csapadékvíz rekonstrukciója (Mária utca – Szent Imre herceg utca között) 

1.10. Almavirág utca szikkasztó árok kialakítása 

1.11. Süveg, Bástya, Zöldfa utcák bekötése a Folyó utcai árokba (vízelvezetés) 

1.12. Kossuth Zsuzsanna utca szikkasztó árok 

1.13. Kanizsai Dorottya utca szikkasztó árok 

1.14. Aszaló utca szikkasztó árok kialakítása 

1.15. Fehér utca árokprofilozás 

1.16. Kender utca árokprofilozás és áteresz mosatás 

1.17. Magyar utca árokprofilozás és áteresz mosatás 

1.18. Sarló utca páros oldali vízelvezetés 

1.19. Kékkő utca 2023-ban felújítandó szakasza mellék szikkasztó árok. 

1.20. Munkácsy Mihály utca páros oldal TBH elemekkel burkolás 

1.21. Nyárfa utca Széchenyi úti oldalának a Mező utcai árokba bekötése 

1.22. Mocsár utca 3. előtti áteresz rekonstrukció 

1.23. Halász utca árokprofilozás 

1.24. Liliom utca csapadékvíz rekonstrukciója és áteresz mosatás 

1.25. Sorompó utcai Budai útra történő kivezetése 

1.26. Szövetkezet utca hiányzó déli átereszek pótlása a bekötő utak alá (max. 5 M Ft-ig) 

 

2.) Az 1. pont szerinti feladatrangsorban szereplő egyes tételek átlépésére csak abban az esetben 

van lehetőség, ha az műszakilag indokolt, vagy az adott tétel műszakilag nem megvalósítható. 

 

3.) Kifejezi azon szándékát, hogy a költségvetésben erre fedezetet biztosító „Város-, 

községgazdálkodási egyéb szolgáltatások” előirányzat terhére nettó 45 millió forintos 

keretszerződés kerüljön megkötésre. 

 

4.) „Város-, községgazdálkodási egyéb szolgáltatások” sort az egyéb működési bevételek terhére 

nettó 25 millió forinttal megnöveli. 

 

5.) Felhatalmazza a polgármestert a szükséges beszerzési eljárások lefolytatására, 

jognyilatkozatok megtételére, szerződés, megrendelők aláírására. 

 

6.) Utasítja a Ceglédi Közös Önkormányzati Hivatalt a szükséges intézkedések megtételére 

 

Határidő: folyamatos,  Felelős: Dr. Csáky András polgármester 

a fedezet rendelkezésre állásának esetén 
 
# 7290 

Dr. Ferenczi Norbert Igen 
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Hegedűs Ágota Igen 

Imregi Tibor Igen 
ifj. Károly Ferenc Igen 

Klément György Igen 

Kónya Ágnes Igen 
Rimóczi Gábor Igen 

Takátsné Györe Anett Igen 

Tarr Felicián Igen 
Dr. Czinege Imre Tart. 

Dr. Csáky András polgármester úr Tart. 

Fehér István Tart. 
Földi Áron Tart. 

László Ágnes Tart. 

Magyar Károly Tart. 

 

Szavazásra bocsátja a Fidesz frakció I. határozati javaslatát, az 5/A/6-os javaslatot, mely az „Utak 

és járdák állagmegóvása keretszerződés” prioritási listát tartalmazza. Megállapítja, hogy a 

Képviselő-testület 9 igen szavazattal, 6 tartózkodás mellett elfogadta a javaslatot és meghozta 

határozatát.  

 

43/2023.(II. 15.) Ök. határozat 

 

Cegléd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete – 

 

1.) Cegléd Város Önkormányzatának 2023. évi költségvetése egyes sorainak végrehajtása 

érdekében a Felújítások (Utak és járdák állagmegóvása keretszerződés) előirányzat 

felhasználása tekintetében a következő feladatrangsort állapítja meg: 

 

1.1. Kossuth Ferenc utca járdafelújítás a Kossuth Lajos Gimnázium mögött a Széchenyi út és 

a Gimnázium utca között, 

1.2. Kékkő utca újra aszfaltozása I. ütem 

1.3. Szép utcai Óvoda előtti járda felújítása, 

1.4. Folyó utca újra aszfaltozása a Székely és a Csolnak utca között 

1.5. Csolnak utca vége Akasztószél felől aszfaltozás, 

1.6. Szövetség utcában a vasút felőli oldalon járdafelújítás, 

1.7. Kossuth Ferenc utca járdafelújítás az MVM DÉMÁSZ Áramhálózati Kft. telephelye előtt, 

1.8. Bem utca 2/c. járdaáthelyezés, 

1.9. Harang utca aszfaltozása a 2021. évben kialakított útalapra, 

1.10. Budai út szakaszos járdajavítás a Sorompó utcától a Fürdő útig, 

1.11. Nádasdi utca C ütem aszfaltozás (Török Ignác utca – Nyár utca között), 

1.12. Széchenyi út járda felújítás Kálvária temető előtt, 

1.13. Wesselényi utca burkolatcsere az Alszegi út és a Wesselényi köz között, valamint a 22. 

számú háztól a Folyó utcáig, 

1.14. Sorompó utca aszfaltozása a Budai út és a Vasút utca közötti részen a 2022. évben 

kialakított útalapra, 

1.15. Kaszárnya szél útalap építése a Lövölde utcáig, 

1.16. Bulcsú utca aszfaltozás a 2022. évben kialakított útalapra, 

1.17. Téglagyár utca aszfaltozása az Almavirág utca és a Budai út között a 2022. évben 

kialakított útalapra, 

1.18. Avar utca aszfaltozása a 2022. évben kialakított útalapra, 

1.19. Teleki utca járdajavítás a Rákóczi út és a Köztársaság utca között páratlan oldalon, 

1.20. Akasztó szél végén útzárás 
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1.21. Lórántffy Zsuzsanna utca aszfaltozás 

1.22. Borház utca útalap aszfaltozása, 

1.23. Bem utca 16-20. csatornanyomvonal süllyedés javítása. 

1.24. Újváros szél B ütem (Török Ignác utca – Nyár utca között) 

1.25. Szív utca újra aszfaltozása, 

1.26. Szalag utca aszfaltozás a 2021-ben kialakított útalapra 

1.27. Márvány utca útalap építés és felületi zárás, 

1.28. Lövölde utca végén útalap építés (Vadász utca - Lázár Vilmos utca között) 

1.29. Vadász utca vége útalap építés (Lövölde utca – Tüske utca között) 

1.30. Öreghegyi út Közép út felőli végén útalap és burkolatcsere, 

1.31. Oroszlán utca Kórház felőli vége 150 m útfelújítás 

1.32. Vezér utca útalap készítése 

 

2.) Az 1. pont szerinti feladatrangsorban szereplő egyes tételek átlépésére csak abban az esetben 

van lehetőség, ha az műszakilag indokolt, összevonandó járdafejlesztésre vonatkozik, vagy az 

adott tétel műszaki okok miatt nem megvalósítható. 

 

3.) Felhatalmazza a polgármestert a szükséges beszerzési eljárások lefolytatására, 

jognyilatkozatok megtételére, szerződés, megrendelők aláírására. 

 

4.) Utasítja a Ceglédi Közös Önkormányzati Hivatalt a szükséges intézkedések megtételére 

 

Határidő: folyamatos,  Felelős: Dr. Csáky András polgármester 

a fedezet rendelkezésre állásának esetén 

 
# 7291 
Dr. Ferenczi Norbert Igen 

Hegedűs Ágota Igen 

Imregi Tibor Igen 
ifj. Károly Ferenc Igen 

Klément György Igen 

Kónya Ágnes Igen 
Rimóczi Gábor Igen 

Takátsné Györe Anett Igen 

Tarr Felicián Igen 
Dr. Czinege Imre Tart. 

Dr. Csáky András polgármester úr Tart. 

Fehér István Tart. 
Földi Áron Tart. 

László Ágnes Tart. 

Magyar Károly Tart. 

 

A Gazdasági Bizottság javasolta elfogadásra a Fidesz frakció azon javaslatát, hogy a testület 

növelje meg nettó 6,5 millió forinttal a Cegléd Város Roma Nemzetiségi Önkormányzata 

támogatását (tehát a tervezett 8 millióról 14,5 millió forintra), a Laska fesztiválra 10 millió forintot 

biztosítson, növelje meg 600.000 forinttal Kőházi Ádám sportreferens díját, valamint biztosítson a 

8 millió forintot utcák padkarendezéséről, melynek nevesítését frakcióvezető úr reggel küldte meg:  

Világ szél, Fehér utca, Bársony utca, Nyárfa utca a beavatkozást igénylő helyeket a 

csapadékvízelvezetést követően, Kámán utca a Budai úttól a Tarló utcáig, Csokonai utca 

padkarendezés, Damjanich utca padkarendezés, Felház utca padkarendezés, Tarló utca, Postai utcai 

óvoda melletti parkoló rendezése és murvával feltöltése, Dobó utca padka rendezés végig, Sugár 

utca padka rendezés, Köztársaság utca 16, 20, 33, Mozdony utca (Vasútállomás parkolóval 
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szemben a Kölcsey térnél), Táncsics Mihály utca 2-4 végében lévő parkoló, Kisfaludy utca 

padkarendezés, Szüret utca padkarendezés, Akasztó szél padkarendezés, Folyó utca 

padkarendezés, Nefelejcs utca padkarendezés, Közép út padkarendezés, Diófa utca 2-4-6.  

Továbbá a mezőőri szolgálat még két vadkamerát kapna 300.000,- forint értékben, és javasolják, 

hogy hozza létre az önkormányzat az „Útfelújítás a Virág utcában megépített parkolóktól a Könyök 

utca végéig” című előirányzatot 10.160.000,- Ft értékben, a rendelettervezet „CVÖ 2023. 

összesített felújítási kiadásai” című 10. mellékletének a „CTV Kft. Teleki u. 12. külső homlokzat 

tisztasági festés 10.160.000,- Ft előirányzata terhére. 

Szavazásra bocsátja a fentiekben megfogalmazott javaslatot. Megállapítja, hogy a Képviselő-

testület 9 igen szavazattal, 6 tartózkodás mellett elfogadta a javaslatot és meghozta határozatát.  

 

44/2023.(II. 15.) Ök. határozat 

 

Cegléd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete – 

 

1.) Az „Egyéb működési bevételek” terhére 

 

1.1. megnöveli nettó 6,5 millió forinttal az egyéb működési támogatások (rendelettervezet 12. 

melléklete) „Cegléd Város Roma Nemzetiségi Önkormányzata 2023 év tervezett 

előirányzat”-ot; 

1.2. Létrehoz 10 millió forint előirányzatot az egyéb működési támogatások (rendelettervezet 

12. melléklete) „Laska Fesztivál”(Kossuth Művelődési Központ) címmel; 

1.3. Megnöveli 600.000 (hatszázezer) forinttal „Cegléd Város Önkormányzatának 2023 évi 

sport-tárgyú működési és felhalmozási kiadásait (rendelettervezet 4. melléklete, Kőházi 

Ádám sportreferens díja) 

1.4. A VÁRVAG Kft. költségvetésében 8 millió forintot biztosít a következő utcák 

padkarendezésére, mely a felsorolás sorrendjében végrehajtandó: 

1.4.1. Világ szél 

1.4.2. Fehér utca 

1.4.3. Bársony utca 

1.4.4. Nyárfa utca a beavatkozást igénylő helyeket a csapadékvíz elvezetést 

követően 

1.4.5. Kámán utca a Budai úttól a Tarló utcáig 

1.4.6. Csokonai utca padkarendezés 

1.4.7. Damjanich utca padkarendezés 

1.4.8. Felház utca padkarendezés 

1.4.9. Tarló utca 

1.4.10. Posta utcai óvoda melletti parkoló rendezése és murvával feltöltése 

1.4.11. Dobó utca padkarendezés végig 

1.4.12. Sugár utca padkarendezés 

1.4.13. Köztársaság utca 16,20,33, 

1.4.14. Mozdony utca (Vasútállomás parkolóval szemben a Kölcsey térnél) 

1.4.15. Táncsics Mihály utca 2-4 végében lévő parkoló 

1.4.16. Kisfaludy utca padkarendezés 

1.4.17. Szüret utca padkarendezés 

1.4.18. Akasztó szél padkarendezés 

1.4.19. Folyó utca padkarendezés 
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1.4.20. Nefelejcs utca padkarendezés 

1.4.21. Közép út padkarendezés 

1.4.22. Diófa utca 2-4-6. 

1.5. Megnöveli 300.000,- Ft-tal a rendelettervezet 9. mellékletében a Ceglédi Közös 

Önkormányzati Hivatal egyéb tárgyi eszközök kiadási előirányzatát, melyet a mezei 

őrszolgálat 2 db vadkamerával történő eszközpark fejlesztésére fordít. 

 

2.) Létrehozza a rendelettervezet „CVÖ 2023 évi összesített beruházási kiadásai” című 9. 

mellékletében a „Útfelújítás a Virág utcában megépített parkolóktól a Könyök utca végéig” 

című előirányzatot 10.160.000,- Ft értékben, a rendelettervezet „CVÖ 2023. összesített 

felújítási kiadásai” című 10. mellékletének a „CTV Kft. Teleki u. 12. külső homlokzat 

tisztasági festés 10.160.000,- Ft előirányzata terhére. 

 

3.) Utasítja a Ceglédi Közös Önkormányzati Hivatalt a szükséges intézkedések megtételére 

 

Határidő: azonnal Felelős: Dr. Csáky András polgármester 

 
# 7292 

Dr. Ferenczi Norbert Igen 
Hegedűs Ágota Igen 

Imregi Tibor Igen 

ifj. Károly Ferenc Igen 
Klément György Igen 

Kónya Ágnes Igen 

Rimóczi Gábor Igen 
Takátsné Györe Anett Igen 

Tarr Felicián Igen 

Dr. Czinege Imre Tart. 
Dr. Csáky András polgármester úr Tart. 

Fehér István Tart. 
Földi Áron Tart. 

László Ágnes Tart. 

Magyar Károly Tart. 

 

A Vörösmarty térre vonatkozó előterjesztés elkészítése okafogyott, hiszen a mai ülésen tárgyalják, 

így arról nem szavaznak.  

 

Szavazásra bocsátja László Ágnes képviselő asszony javaslatát a prioritási listák bővítésére 

vonatkozóan. Megállapítja, hogy a Képviselő-testület 4 igen és 1 nem szavazattal, 10 tartózkodás 

mellett nem fogadta el a javaslatot.  

 

45/2023.(II. 15.) Ök. határozat 

 

Cegléd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete – 

 

1.) Nem fogadja el László Ágnes önkormányzati képviselő indítványban megfogalmazott alábbi 

határozati javaslatot. 

„1.támogatja a 2023. évi költségvetésben meghatározott tervezett beruházások között 

a 2. pontban felsorolt beruházások megvalósítását 

2.Beruházások  

Utak járdák: 

Kálvária temető előtti járdaszakasz felújítása 
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Bem utca 2/c előtti járda áthelyezése a megkezdett járda felújítás vonalának 

megfelelően,  

Vezér utca útalap építése 

Tervezés: 

Dugovics utca rekonstrukciójának tervezése 

Közvilágítás 

3 db szolár lámpa kihelyezése a Hubertusz parkba 

2 db szolár lámpa kihelyezése a Szolnoki úti lakótelepre 

Egyéb 

Bem utca 16-20 előtt a megsüllyedt csatornázási vonalak javítása 

Dohány utcán a megsüllyedt csatornázási vonalak vizsgálata és javítása 

3.a 2. pontban felsorolt beruházásokra fedezetet biztosít a 2023, évi költségvetésben 

4.Utasítja Ceglédi Közös Önkormányzati Hivatalt a szükséges intézkedések 

megtételére” 

 

2.) Utasítja Ceglédi Közös Önkormányzati Hivatalt a szükséges intézkedések megtételére. 

 

Határidő: azonnal Felelős: Dr. Csáky András polgármester 

 
# 7293 

Dr. Czinege Imre Igen 
Dr. Csáky András polgármester úr Igen 

László Ágnes Igen 

Magyar Károly Igen 
Fehér István Nem 

Dr. Ferenczi Norbert Tart. 

Földi Áron Tart. 
Hegedűs Ágota Tart. 

Imregi Tibor Tart. 
ifj. Károly Ferenc Tart. 

Klément György Tart. 

Kónya Ágnes Tart. 
Rimóczi Gábor Tart. 

Takátsné Györe Anett Tart. 

Tarr Felicián Tart. 
 

Szavazásra bocsátja László Ágnes képviselő asszony javaslatát a Dugovics utcai sportpálya 

felújítására vonatkozóan. Megállapítja, hogy a Képviselő-testület 4 igen szavazattal, 11 tartózkodás 

mellett nem fogadta el a javaslatot.  

 

46/2023.(II. 15.) Ök. határozat 

 

Cegléd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete – 

 

1.) Nem fogadja el László Ágnes önkormányzati képviselő önálló képviselői indítványban 

megfogalmazott alábbi határozati javaslatot. 

 

„1.Támogatja a Dugovics utcai parkban található 20*40 sportpálya felújítását az 1. 

számú mellékletben szereplő árajánlatban szereplő műszaki tartalommal 

2.fedezetet biztosít a 2023. évi költségvetés terhére külön soron 

3.Utasítja Ceglédi Közös Önkormányzati Hivatalt a szükséges intézkedések 

megtételére” 
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2.) Utasítja Ceglédi Közös Önkormányzati Hivatalt a szükséges intézkedések megtételére. 

 

Határidő: azonnal Felelős: Dr. Csáky András polgármester 

 
# 7294 

Dr. Czinege Imre Igen 
Fehér István Igen 

László Ágnes Igen 

Magyar Károly Igen 
Dr. Csáky András polgármester úr Tart. 

Dr. Ferenczi Norbert Tart. 

Földi Áron Tart. 
Hegedűs Ágota Tart. 

Imregi Tibor Tart. 

ifj. Károly Ferenc Tart. 
Klément György Tart. 

Kónya Ágnes Tart. 

Rimóczi Gábor Tart. 
Takátsné Györe Anett Tart. 

Tarr Felicián Tart. 

 

A Gazdasági Bizottság ülésén megfogalmazott, most végigszavazott javaslatok beépítésre kerültek 

a költségvetésbe, amely módosított költségvetés kiosztásra került.  

Szavazásra bocsátja a módosított rendelet-tervezetet. Mind a négy állandó bizottság támogatta a 

költségvetés elfogadását. Megállapítja, hogy a Képviselő-testület 11 igen és 3 nem szavazattal, 1 

tartózkodás mellett elfogadta azt és megalkotta rendeletét.  

 

A 6/2023. (II.21.) Ök. rendelet a jegyzőkönyv 5/e sz. melléklete.  

 
# 7295 
Dr. Csáky András polgármester úr Igen 

Dr. Ferenczi Norbert Igen 
Hegedűs Ágota Igen 

Imregi Tibor Igen 

ifj. Károly Ferenc Igen 
Klément György Igen 

Kónya Ágnes Igen 

László Ágnes Igen 
Rimóczi Gábor Igen 

Takátsné Györe Anett Igen 

Tarr Felicián Igen 
Dr. Czinege Imre Nem 

Fehér István Nem 

Magyar Károly Nem 
Földi Áron Tart. 

 

Dr. Csáky András: örömmel jelenti be, hogy megvan a város 2023. évi költségvetése, mindenkinek 

köszöni az ezzel kapcsolatos munkát.  

A költségvetéshez kapcsolódik még egy határozati javaslat az Országos Bringapark Pályázaton 

történő indulásról, amelyet a bizottságok támogattak.  

 

László Ágnes: erre az esetre utalt a korábbi hozzászólásnál azzal, hogy az egyenlők között vannak 

egyenlőbbek. Most a költségvetés elfogadása után ezt rögtön behozzák. Tömegsportnak hívják, de 

kíváncsi lenne arra, hányan gyakorolják ezt a sportot, illetve, ha egy nem hozzáértő kisgyerek 

felmegy azokra a palánkokra, veszélyben van-e. Ezért mondta azt Kónya Ágnes képviselő 

asszonynak, hogy mindenhol érheti az embert baleset. Igyekszik mindent úgy kialakítani, hogy ne 

legyen balesetveszélyes. Ha más behoz egy előterjesztést, az hirtelen megvan. Körülbelül 30-50 

ember gyakorolhatja ezt az extrém sportot Cegléden, míg egy olyan előterjesztést nem támogatnak, 
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amelynek nyomán bárki a környező lakóépületekből kimehet rúgni a labdát, fiatalok, idősek, de 

nem tehetik ezt meg, mert ahhoz már tervezés szükséges. Itt nincs minden teljes mértékben 

rendben.  

 

Dr. Csáky András: ilyen a képviseleti demokrácia. Ha jobban szerepeltek volna a választásokon, 

lehet, hogy átment volna a módosítás. 

 

Dr. Ferenczi Norbert: felhívja a figyelmet, hogy ez a bringapark majd’ 50%-ban pályázati forrásból 

tud majd megvalósulni. Ez a támogatási intenzitás, erre a Kormányzat pénzt biztosít a saját 

programjain keresztül. Arra is felhívja a figyelmet, hogy ki fognak állni a sport mellett az 

elkövetkező időben is, ahogy most is, nemcsak az egészségmegőrző, hanem a közösségteremtő 

hatása miatt is. Azon kívül pedig legalább 5 testület óta egy közösségi térként, szabadidőparkként 

tervezik a Külső-Budai úti fürdő környékét. Teljesen egyezett az összes Képviselő-testület 

elképzelésével az, hogy ez minél inkább kiteljesedjen, minél nagyobb rend legyen és minél több 

ember minél több sportfunkcióval tudja ezt a területet használni. Arról nem is beszél, hogy ez a 

sport olimpiai sportág lesz és ha ez a sportpálya ilyen módon egészül ki - máshova nem is tudják 

tenni, hiszen csak a kiegészítésére tudnak pályázni. Visszautasítja, hogy ezt tömeges szavazással 

teszik valami speciális helyre. Nem erről van szó. Már megvan a helye, csak oda tudják tenni, 

mellé, mert ez egy bővítésre szóló pályázat, vagyis a pályázatot úgy logikus beadni, hogy ezt 

bővíthetik. Ha jobban szerepelt volna az ellenzék a választásokon, akkor sem tudnák ezt máshova 

tenni, ezt polgármester úr számára is megjegyzi.  

Kéri, hogy támogassa a Képviselő-testület ezt a pályázatot, mert ennek 50%-a bejön majd, és az 

egészségmegőrzésben és az olimpiai felkészülésben Ceglédet megint előre sorolja, és ha ez 

megvalósul, bizonyos sportfejlesztések terén – ahogy korábban történt - nem előzik meg Ceglédet 

más városok, legyen meg ez a pálya itt, elsőként ilyen komplett módon.  

 

Egyéb hozzászólás nem lévén, Dr. Csáky András polgármester úr szavazásra bocsátja a határozati 

javaslatot. Megállapítja, hogy a Képviselő-testület 10 igen és 1 nem szavazattal, 4 tartózkodás 

mellett elfogadta a javaslatot és meghozta határozatát.  

 

47/2023.(II. 15.) Ök. határozat 

 

Cegléd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete – 

 

1.) Pályázatot nyújt be a 2023-as Országos Bringapark Programra a következők szerint: 

 

1.1. A pályázat célja: BMX Freestyle pálya kialakítása, 

1.2. Megvalósítási helyszín: Cegléd: 9893/15 hrsz. 

1.3 A beruházás költségigénye nettó: 28.740.157,- HUF 

1.4. A projekt bruttó költségigénye mindösszesen: 36.500.000,- HUF 

1.5. Az igényelt támogatás összege: 18.250.000,- HUF 

1.6. A megvalósításhoz szükséges saját forrás összege: 18.250.000,- HUF 

 

2.) A pályázat előkészítésével az Ceglédi Városfejlesztési Kft.-t bízza meg. 

 

3.) A pályázat önrészére 18.250.0000,- Ft forrást biztosít, a 2023 évi költségvetés Pályázati Keret 

terhére. 
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4.) A pályázat benyújtásához szükséges dokumentumokat a polgármester aláírásával ellátja, a 

szükséges nyilatkozatokat megteszi, eredményes pályázat esetén a Támogatási szerződést 

aláírja, és gondoskodik a támogatás felhasználásáról. 

 

5.) Felkéri a polgármestert és Ceglédi Városfejlesztési Kft. ügyvezetőjét a szükséges intézkedések 

megtételére. 

 

Határidő: 2023. február 17. Felelős: Dr. Csáky András polgármester 

 
# 7296 

Dr. Ferenczi Norbert Igen 
Földi Áron Igen 

Hegedűs Ágota Igen 

Imregi Tibor Igen 
ifj. Károly Ferenc Igen 

Klément György Igen 

Kónya Ágnes Igen 
Rimóczi Gábor Igen 

Takátsné Györe Anett Igen 

Tarr Felicián Igen 
Magyar Károly Nem 

Dr. Czinege Imre Tart. 

Dr. Csáky András polgármester úr Tart. 
Fehér István Tart. 

László Ágnes Tart. 

 

6.) NAPIREND: Beszámoló Cegléd Város Önkormányzatának 2022. IV. negyedévi pénzügyi 

helyzetéről 

Szakmai előterjesztő: Sipos Nikoletta irodavezető 

Előterjesztő: Dr. Csáky András polgármester 

Az előterjesztés a jegyzőkönyv 6. sz. melléklete. 

 

Dr. Csáky András: az előterjesztést a Gazdasági Bizottság és a Pénzügyi Ellenőrző Bizottság 

megtárgyalta és javasolják elfogadásra a testületnek.  

 

A napirenddel kapcsolatban hozzászólás, kérdés nem volt. Szavazásra bocsátja az eredeti határozati 

javaslatot. Megállapítja, hogy a Képviselő-testület egyhangú, 15 igen szavazattal elfogadta azt, és 

meghozta határozatát.  

48/2023.(II. 15.) Ök. határozat 

 

Cegléd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete – 

 

1.) Elfogadja Cegléd Város Önkormányzata 2022. IV. negyedévi pénzügyi helyzetéről készített 

beszámolót. 

 

2.) Utasítja a Ceglédi Közös Önkormányzati Hivatalt, hogy a határozatról az érintetteket értesítse. 

 

Határidő: azonnal Felelős: Dr. Csáky András polgármester 
 

# 7297 

Dr. Czinege Imre Igen 
Dr. Csáky András polgármester úr Igen 

Fehér István Igen 
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Dr. Ferenczi Norbert Igen 

Földi Áron Igen 
Hegedűs Ágota Igen 

Imregi Tibor Igen 

ifj. Károly Ferenc Igen 
Klément György Igen 

Kónya Ágnes Igen 

László Ágnes Igen 
Magyar Károly Igen 

Rimóczi Gábor Igen 

Takátsné Györe Anett Igen 
Tarr Felicián Igen 

 

7.) NAPIREND: Kőházi Ádám megbízása 

Szakmai előterjesztő: Dr. Szoboszlay Árpádné aljegyző 

Előterjesztő: Dr. Csáky András polgármester 

Az előterjesztés a jegyzőkönyv 7. sz. melléklete. 

 

Dr. Csáky András: a múlt év közepén, amikor a Kormány egy laza mozdulattal megszüntette a 

KATA adózási formát, és ezzel nagyon sok vállalkozást hozott lehetetlen helyzetbe kiderült, hogy 

Kőházi Ádám megbízása is érintett. Kérésének megfelelően akkor a tavalyi évet letudták azzal, 

hogy előre biztosították a támogatást, ezzel tulajdonképpen egy fillér veszteség Kőházi Ádámot 

nem érte. Még decemberben beszéltek arról, hogy az új adózással Kőházi urat hátrány éri, ezt 

valamilyen módon korrigálják, ebben egyet is értettek és pénzügyi irodavezető asszonyhoz 

irányította őt, hogy keressék meg azt a formát, milyen módon tudják elérni azt, hogy nettóban ne 

csökkenjen a javadalmazás. Jelentős mértékben, 100.000,- forinttal megnövelték a megbízási díjat, 

és úgy tudja, az EKHO-t választotta, ami egy 15%-os adózást jelent, így a korábbi nettó 

javadalmazása 48%-kal megemelkedett. Egyéb kívánság ezen a megbeszélésen nem hangzott el, 

ezek után meglepve hallgatta a Gazdasági Bizottság ülésén, hogy Kónya Ágnes képviselő asszony 

jelentette be az igényt (kvázi őt megkeresve vagy vele konzultálva), hogy növeljék Kőházi Ádám 

keresetét.  

Gondolkodott is, hogy tesz egy módosító javaslatot a költségvetéshez, hogy alakítsanak ki egy 

külön kategóriát béremelésre, hátha valaki a piacon összefut valamelyik önkormányzati 

dolgozóval, aki azt mondja, hogy neki kevés a pénze, emeljék meg, és akkor a Fidesz frakció 

megint behoz egy ilyen javaslatot, hogy emeljék meg. Nem így működik a rendszer, ezért 

döbbentette meg ez az egész. Nem is érti ezt, és magát az eljárást – ha már a sportnál tartanak – 

nagyon unfairnek tartja. Ezt el kellett mondania.  

 

Kőházi Ádám sportkoordinátor: a korábban megállapított megbízási díj az adózási formák 

változásával folyamatosan csökkent, amit polgármester úr valóban mindig igyekezett kompenzálni. 

Ettől függetlenül az adózási formától eltérően a KATA a vállalkozásában volt és az adót a 

vállalkozás elvitte, tehát az akkor megállapított díj bruttó volt, a különböző adózási formákkal ez 

egyre kevesebb lett. Az EKHO azt segítette elő, hogy ez a mínusz kevesebb legyen, mint ha 

egyébként a vállalkozásából adózza le ezt az összeget. Már a tavalyi évben kérdezte polgármester 

úrtól, van-e rá lehetőség, hogy ezt a díjazást emeljék, akkor azt mondta polgármester úr, hogy ha 

van rá lehetőség, mindenképp meg fogják ezt tenni.  

Az idei évben szeretett volna erre rákérdezni, de még a költségvetési beszélgetés kapcsán azt 

mondta polgármester úr, hogy erre nem nagyon van lehetőség, a költségvetést szerencsére tudták 

emelni polgármester úr engedélyével. Így ott nem is tette fel a megbízási díjára vonatkozó kérdést. 

Kónya Ágnes képviselő asszonnyal napi munkakapcsolatban vannak (iskolai rendezvények, 

sportgála szervezése kapcsán ő segít, vele tartja a kapcsolatot az önkormányzat részéről), vele a 
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költségvetést is át szokták beszélni, hogy az iskolákban milyen programokat tart. Egy ilyen 

beszélgetés során merült fel a bérezése is, ahol elmondta neki, hogy ez hogy néz ki. Nem kérte azt 

kifejezetten, hogy ez emelkedjen. Külföldi úton volt, amikor Kónya képviselő asszony jelezte 

számára, hogy szeretnék, ha ez a bérezés emelkedne. Természetesen nem ellensége a saját 

pénzének, tehát azt mondta, köszönettel elfogadja, ha erre van lehetőség.  

 

Dr. Csáky András: annyit még tegyenek hozzá, hogy más önkormányzatokkal is van megbízási 

szerződése Ádámnak, majdnem hasonló jellegű. Tehát jövedelme nemcsak ebből származik. 

 

Kónya Ágnes: szintén szerette volna ezt kijavítani, hogy Kőházi Ádám őt nem kereste meg azért, 

hogy emeljék meg az ő bérét. Munkakapcsolatuk során (ez a bizottsági üléseken is így hangzott el) 

felmerült beszélgetések során került szóba az, hogy gyakorlatilag azzal, hogy a sportcsarnokban is 

megszűnt a megbízása, az adózási forma változása miatt is gyakorlatilag kevesebb pénze van, mint 

eddig volt. Ezért kérték azt, hogy legalább azt a szintet érje el, mint ami ezelőtt volt. Az, hogy más 

helyen is dolgozik még Ádám, itt teljesen irreleváns.  

 

Dr. Csáky András: abból a szempontból nem irreleváns, hogy bizonyos fokú munkaidő tartalom 

van. Az új bérezéssel, amit Cegléd Város Önkormányzatától kapott, 48%-kal nőtt Ádám nettó 

javadalmazása.  

 

Dr. Ferenczi Norbert: méltatlannak tartja, hogy ilyen kicsinyes dolgokon vitatkozzanak a nyilvános 

testületi ülésen. A költségvetéskor sem Pálfy G. Istvánnak, sem Kisfaludi Istvánnak, sem 

Schönléber Zoltánnak a támogatását nem vitatták, elegánsan átcsúsztak még azon is, hogy nem 

járnak a Képviselő-testület ülésére, és soha nem számolnak be arról a testületnek, hogy mit tesznek. 

Ellentétben Kőházi Ádámmal, aki kifejezetten intenzíven dolgozik a város érdekében és 

kifejezetten elégedettek a munkájával. Továbbra is nagy tisztelettel biztatja a kedves 

televíziónézőket, hogy keressék meg a piacon a képviselő kollégákat, mert ha a piacon szereznek 

tudomást olyan anomáliákról, amiket rendezniük kell a Képviselő-testület ülésén, akkor azokat ide 

fogják hozni. Azért van a képviselő, hogy meg lehessen találni adott esetben a piacon is, és 

beszélgessen a piacon is a választókkal és ide hozza ezeket a problémákat. Nagy örömmel szavazza 

meg ezt az emelést és nincs ellene semmi kifogása.  

 

Dr. Csáky András: ebből is látszik, és időnként az az érzése, hogy fogalmuk sincs, hogyan működik 

egy önkormányzat.  

 

ifj. Károly Ferenc: megint meg van rökönyödve, hogy egy nyilvános ülésen nettó 35.000,- forintról 

kell papolni. Jól tudja-e azt az információt, hogy korábban Ádám foglalkoztatása úgy történt, hogy 

volt a hivatalnál is és a sportcsarnoknál is? Ami most erre az évre a sportcsarnoknál meg lett 

szüntetve, és csak az önkormányzattól kapja a pénzét. Jól tudja-e ezt? Látja, hogy bólogatnak, jól 

tudja. KATÁ-s rendszerben volt Ádám, ott volt egy nettó fizetés, ami az adózási forma változása 

után kevesebb lett. Ugyanoda szeretnék nagyságrendileg visszatolni az ő fizetését, ahol eddig volt, 

mivel a Covid idején le lett csökkentve a megbízási díja, lefelezték, utána viszont nem lett 

visszaállítva. Ezt jól tudja-e? Nagyságrendileg igen. Akkor viszont nem érti ezt a cirkuszt, miért 

kell a bruttó ötvenezer, nettó harminc párezer forintról beszélni.  

 

Dr. Csáky András: tévedés ne essék, az elején is mondta, nem az összegről van szó. Leültek 

tárgyalni erről, jelezhette volna Kőházi Ádám, hogy ilyen jellegű problémája van, ezért még több 
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pénzt kér. Ilyen jellegű kérés nem volt. Abban a pillanatban megkapta volna, ezt most mondja.  

 

Magyar Károly: milyen sportrendezvényeket tartottak, ahol Kőházi úr részt vett? Mert mindig 

utólag értesülnek róla, vagy a Cegléd TV-ben vagy máshonnan, hogy történt egy bringa bemutató 

vagy egyéb. Nem tudja, hogy mi az éves teljesítménye, mit csinál, hol lehet ezt megtalálni? Lehet, 

hogy ő tájékozatlan a sportban, tömegsportban, de ezt szeretné kérdezni.  

 

Dr. Csáky András: úgy gondolja, a mondat a tájékozatlanságról helyes volt. A megszokott módon 

mindig meghirdeti Ádám a programokat, a tévében, különböző internetes platformokon stb. Sőt, 

jelentős része az éves rendezvénynaptárban is benne van talán.  

 

Fehér István: meglepte őket, hogy milyen előterjesztés született, kétsége sincs, hogy meg fogják 

szavazni. Tudják, hogy semmi közük hozzá, de azért tudomásuk van róla, hogy az újszilvási 

uszodának az igazgatója, ha jól tudja, ha téved, akkor azért elnézést kér. Hiányolja a megbízási 

szerződésből – ha már kötnek ilyet -, hogy kérdéses a sportmúzeum vezetése jelenleg. A többség 

most úgyis megszavazza a javaslatot, akkor adják oda Kőházi úrnak a sportmúzeum vezetését, 

hiszen úgy tűnik, hogy rengeteg ideje van, és rengeteg fizetést fog a jövőben kapni.  

 

Dr. Csáky András: ilyen alapon fel lehetne vetni, hogy Fehér Istvánnak adják oda a sportmúzeum 

vezetését. Természetesen felmerült már ez a gondolat, tárgyaltak róla, de nem kívánja elvállalni 

Kőházi úr, erőszakolni pedig nem lehet, ez nem így működik.  

 

Kónya Ágnes: Fehér István képviselő úr megint költői magasságokba emelkedett, de ha ezt nézik, 

akkor a múzeum részéről is lehetne még ajánlani valakit a sportmúzeum vezetésére, akár Reznák 

Erzsébet is elvállalhatná.  

 

Dr. Csáky András: dolgoznak ezen, hiszen az idő halad, és Laci bácsit valamilyen módon pótolni 

kell, és ha alkalmas embert találnak, meg fogják ezt lépni.  

 

Az előterjesztéshez további hozzászólás, kérdés nem lévén szavazásra bocsátja a határozati 

javaslatot és megállapítja, hogy a Képviselő-testület 10 igen szavazattal, 5 tartózkodás mellett 

elfogadta azt, és meghozta határozatát.  

 

49/2023.(II. 15.) Ök. határozat 

 

Cegléd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete – 

 

1.) Megbízza Kőházi Ádámot 2023. január 1-től 2023. december 31-ig terjedő időre a határozat 

elválaszthatatlan részét képező megbízási szerződésben foglaltak feladatok ellátásával. 

 

2.) Felhatalmazza a polgármestert a megbízási szerződés aláírására. 

 

3.) Utasítja a Ceglédi Közös Önkormányzati Hivatalt, hogy a döntésnek megfelelően a szükséges 

intézkedéseket megtegye.  

 

Határidő: azonnal Felelős: Dr. Csáky András polgármester 
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49/2023.(II. 15.) Ök. határozat melléklete 

MEGBÍZÁSI SZERZŐDÉS 

 

amely létrejött egyrészről  

Cegléd Város Önkormányzata (2700 Cegléd, Kossuth tér 1., adószám: 15731230-2-13, KSH szám: 

15731230-8411-321-13, számlavezető pénzintézet és számlaszám: OTP Bank Nyrt. 11742025-15731230, 

képviseli: Dr. Csáky András polgármester, ellenjegyző: Dr. Diósgyőri Gitta címzetes főjegyző, pénzügyi 

ellenjegyző: Sipos Nikoletta pénzügyi irodavezető),  

mint Megbízó,  

másrészről 

Kőházi Ádám (Lakcíme: 2700 Cegléd, Jászberényi út 11. Adószám: 68840181-1-33, Számlavezető 

pénzintézet és számlaszám: OTP Ceglédi fiók 11773425-03268593), mint Megbízott 

együttesen (a továbbiakban: Szerződő Felek) között, az alulírott helyen és időben az alábbi feltételekkel: 

 1 A Megbízó megbízást ad a Megbízott részére sportszervezői feladatok ellátására az alábbiakban 

részletezettek szerint: 

1.1. Segítséget nyújt a városi sportfeladatok, fejlesztési célkitűzések meghatározásához. 

1.2. Véleményezi a szakterületet érintő szakmai anyagokat, szerződéskötéseket, együttműködési 

megállapodásokat. 

1.3. Felhívja az érintettek figyelmét az aktuális pályázati lehetőségekre. 

1.4. Részt vesz: 

 1.4.1. A sport különböző területeit érintő önkormányzati döntések előkészítésében 

 1.4.2. Felkérés esetén részt vesz a sportot érintő önkormányzati és bizottsági üléseken. Szakmai 

véleményével segít a döntéshozatalban. 

1.5. Javaslatot tesz a sport minden területét érintő, rendelkezésre álló sportkeret elosztására. 

1.6. Kapcsolatot tart és együttműködik 

 1.6.1. A Humán Bizottsággal; 

 1.6.2. A Ceglédi Sportcsarnok Kft. ügyvezetőjével; 

     1.6.3. A Ceglédi Tankerületi Központtal; 

 1.6.4. A Ceglédi Szakképzési Centrummal; 

 1.6.5. A városi sportszervezetekkel; 

 1.6.6. Társadalmi szervezetekkel, intézményekkel, önkormányzati alapítású társaságokkal; 

 1.6.7. A köznevelési intézmények vezetőivel és testnevelőivel; 

 1.6.8. Az országos, regionális, megyei és helyi szakmai szervezetekkel, hivatalokkal. 

1.7. A város kiemelt rendezvényeire sportprogramokat szervez. 

1.8. Elősegíti városi diáksportrendezvények megvalósítását. 

1.9.Rendszeres, változatos egészségmegőrző, érzékenyítő sportprogramokat szervez a város lakosságának, 

figyelembe véve a hátrányos helyzetűek igényeit is. 

1.10.Elősegíti, hogy kiemelt jelentőségű sportesemények helyszínének a szervezők Ceglédet válasszák. 

1.11. Személyi javaslatot tesz helyi, illetve megyei önkormányzati kitüntetés adományozására. 

1.12.A város hivatalos weboldalán rendszeresen feltünteti az aktuális sporthíreket, sporteseményeket. 

 

2. A Megbízott a megbízást a Megbízóval és Cegléd Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

alpolgármesterével történő havonkénti előzetes egyeztetés és jóváhagyás szerint és a Megbízó érdekének 

megfelelően köteles teljesíteni. A kapott utasításoktól nem térhet el. 

 

3. A megbízás teljesítéséhez technikai feltételeket - számítógép-használatot - Megbízó nem biztosít.  

 

4. A Megbízottat a megbízási szerződés időtartama alatt, és annak megszűnését követően is titoktartási 

kötelezettség terheli a Megbízótól tudomására jutott adatok, információk és tervek tekintetében. 

 

5. A Megbízott jogosult a megbízás ellátására közreműködőt igénybe venni, akinek jelen szerződés keretei 

között végzett tevékenységéért teljes körű felelősséggel tartozik. 

 

6. A Megbízott előzetes egyeztetésnek megfelelően hetente legalább egy alkalommal köteles személyesen 

megjelenni a Megbízó székhelyén, és havonta elszámolja a felhasznált pénzügyi forrásokat a megbízó felé. 

 

7. A megbízás 2023. év január hó 1. napján kezdődik és 2023. év december hó 31. napig érvényes, kötetlen 
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időbeosztással, de a Megbízó munkaidejéhez igazodva. 

8. A megbízás időtartamára a Megbízottat havonta egyszeri 400 000 Ft díjazás illeti meg, amely minden 

hónap tizedik napján esedékes, és magában foglalja a közreműködő útiköltsége megtérítését is. A Megbízó a 

megbízási díjat átutalással fizeti, teljesítésigazolást követően. A megbízási feladat elvégzésének szakmai 

teljesítését Hegedűs Ágota alpolgármester jogosult igazolni.  

 

9. A szakmai teljesítés igazolás után a Megbízó a jelen szerződésben foglalt díjazást a Megbízott nyilatkozata 

alapján eseti megbízási díjként számfejti és fizeti ki a Megbízott bankszámlájára átutalással. 

 

10. Amennyiben a Megbízott feladatát - akadályoztatása esetén - nem tudja teljesíteni, köteles erről 

haladéktalanul értesíteni a Megbízót. 

 

11. A szerződés megszűnik a 7. pontban meghatározott időtartam lejártával, továbbá, ha azt valamelyik fél 

írásban, 30 nap határidő kitűzésével felmondja. A Megbízó jogosult súlyos szerződésszegés esetén a 

szerződést azonnal hatállyal felmondani. Megbízott a megbízási díj 30 napos elmaradásakor a szerződést 

azonnali hatállyal felmondhatja. 

12. Jelen szerződésben nem szabályozott kérdésekben a Ptk. hatályos szabályai az irányadóak. 

13. A megbízási szerződés négy példányban készül, melyből három példány a Megbízót, egy példány a 

Megbízottat illeti meg. 

 

14. Szerződő Felek a megbízási szerződést, mint akaratukkal mindenben megegyezőt, a mai napon aláírták. 

 

Cegléd, 2023. …………hó ... nap 

 

………………………………….. …………………………………. 

Dr. Csáky András polgármester                                                    Kőházi Ádám 

Megbízó képviseletében                                                                  Megbízott 

 

Ellenjegyzem: 

 

………………………………….  

Dr. Diósgyőri Gitta   

címzetes főjegyző   

Pénzügyi ellenjegyzés kelte: 2023. ……….. hó ... nap 

 

…………………………………… 

    Sipos Nikoletta  

pénzügyi irodavezető 

 

 

 

 
# 7298 

Dr. Csáky András polgármester úr Igen 

Dr. Ferenczi Norbert Igen 
Hegedűs Ágota Igen 

Imregi Tibor Igen 

ifj. Károly Ferenc Igen 
Klément György Igen 

Kónya Ágnes Igen 

Rimóczi Gábor Igen 
Takátsné Györe Anett Igen 

Tarr Felicián Igen 

Dr. Czinege Imre Tart. 

Fehér István Tart. 

Földi Áron Tart. 

László Ágnes Tart. 
Magyar Károly Tart. 
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8.) NAPIREND: P+R Parkolóház tervezése 

Szakmai előterjesztő: Dr. Gujka Attila irodavezető 

Előterjesztő: Dr. Csáky András polgármester 

Az előterjesztés a jegyzőkönyv 8. sz. melléklete. 

 

Dr. Csáky András: az előterjesztést a Gazdasági Bizottság és a Pénzügyi Ellenőrző Bizottság 

véleményezte. A bizottsági vita kapcsán felvették a kapcsolatot a kivitelezővel és tájékozódtak, 

hogy az a lista, amit mellékletként megadtak működtetési költségekről, kötött lista-e vagy csak egy 

példálózás, hiszen ez nagymértékben befolyásolja, hogy az évi több, mint 40 millió forintos 

működési költséget vállalja-e az önkormányzat vagy sem. Kiderült, hogy nem kötött lista, hanem 

példa, ezért annyiban módosítja a javaslatot, hogy az 1. pontban támogatják ezt a projektet, a 2. 

pontban jóváhagyják a tulajdonosi és kezelői lehatárolási tervet a mellékelt helyszínrajz szerint, a 

3. pont a lényeg: „Kifejezi azon szándékát, hogy a tervezett parkolóházat, és az ahhoz tartozó 

ingatlanrészt térítésmentesen tulajdonba veszi és üzemeltetéséről gondoskodik, amennyiben a 

parkolóház üzemeltetésével, és egyéb célú hasznosításával kapcsolatban szabadon, önállóan 

rendelkezhet.”  

 

László Ágnes: az üzemeltetés hozzávetőleges költsége fel volt tüntetve, különböző műszaki 

tartalmak voltak felsorolva (sorompók, különböző fogyasztó eszközök). Ha a testület úgy dönt, 

hogy átveszi ezt az épületet amint elkészül, esetleg van-e mód arra, hogy a tervezőkkel egyeztetve 

már legyen beleszólásuk abba, hogy milyen fogyasztó eszközök kerüljenek beépítésre, tehát, hogy 

milyen műszaki tartalommal bírjon az épület? Át fognak venni egy bizonyos tartalmat, de lehet, 

hogy ha a Városfejlesztési Kft. vagy szakértők azt mondják, hogy egy alacsonyabb fogyasztású 

gép beszerelésével még gazdaságosabban tudják a jövőben üzemeltetni, akkor talán könnyebb 

lenne a dolog.  

 

Dr. Csáky András: az előterjesztés erről szól, hogy szabad kezet kérnek ennek meghatározására.  

 

Magyar Károly: ez fedett parkoló lesz. Ingyen és bérmentve fogják odaadni? Egy kerékpár 

tárolásért 18-20 ezer forintot fizetnek havonta az emberek. Vagy pedig mindenki oda fog beállni. 

Olyan tapasztalata van a kinti parkolóval, hogy rengeteg ember bejár a környező településekről, 

elmegy egy hónapra Svájcba, Ausztriába dolgozni és otthagyja az autóját. Ennek mi lenne a rendje, 

hogy azok tudják használni, akik valóban minden nap bejárnak dolgozni, és legyen üres 

parkolóhelyük? Nehéz ezt eldönteni egyelőre, de biztosan van rá megfelelő módszer.  

 

Dr. Csáky András: ezt nem a város adja, hanem a város kapja, ha felépül. Gépjármű parkolásról 

van szó, biciklitároló nem jön szóba. Ha erre vonatkozóan van valami javaslat, hogy hogy tudják 

kiszűrni a parkolókat, azt fogadják. Egy megoldás, ha fizető parkolóvá teszik ezt az új építményt 

is, illetve a környező utcákat is, de akkor kétséges, hogy egyáltalán igénybe vennék-e az emberek 

egyáltalán. A város határozza meg a működtetés mélységét, körülményeit, de biciklitárolásról most 

nem volt szó. 

 

Magyar Károly: rém egyszerű a megoldás. Szegeden, amikor elkezdődött a fizetőparkolás, lehetett 

kapni ingyenesen papírt, amelyen fel volt tüntetve, hogy hányadikán hány órakor állt be, és lehetett 

ellenőrizni. Így meg lehet tudni, hogy ki áll ott egy hónapig, hogy ne őrizzenek ilyet. Rengeteg van 

ilyen.  
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Dr. Csáky András: felhívja a figyelmét Mótyán Krisztián ügyvezető úrnak arra, hogy itt egy 

javaslat hangzott el, hogy a parkolás rendjével kapcsolatos dolgokat tekintsék át.  

 

Az előterjesztéshez további hozzászólás, kérdés nem lévén szavazásra bocsátja az ismertetett, 

módosított határozati javaslatot és megállapítja, hogy a Képviselő-testület egyhangú, 15 igen 

szavazattal elfogadta azt, és meghozta határozatát.  

 

50/2023.(II. 15.) Ök. határozat 

 

Cegléd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete – 

 

1.) Támogatja a Ceglédi vasútállomáson parkolóház megépítését és a hozzá kapcsolódó 

közlekedési infrastruktúra fejlesztését. 

 

2.) Jóváhagyja a Cegléd vasútállomás P+R, B+R, K+R parkolók és parkolóház telepítése és a 

kapcsolódó közlekedési infrastruktúra fejlesztésének tulajdonosi és kezelői lehatárolási tervét 

a mellékelt helyszínrajz szerint. 

3.) Kifejezi azon szándékát, hogy a tervezett parkolóházat, és az ahhoz tartozó ingatlanrészt 

térítésmentesen tulajdonba veszi és üzemeltetéséről gondoskodik, amennyiben a parkolóház 

üzemeltetésével, és egyéb célú hasznosításával kapcsolatban szabadon, önállóan rendelkezhet.   

 

4.) Felhatalmazza a polgármestert a 2.) és 3.) pont szerinti jognyilatkozatok megtételére, tervlap 

aláírására. 

 

5.) Utasítja a Ceglédi Közös Önkormányzati Hivatalt a szükséges intézkedések megtételére. 

 

Határidő: azonnal Felelős: Dr. Csáky András polgármester 

 
# 7299 
Dr. Czinege Imre Igen 

Dr. Csáky András polgármester úr Igen 

Fehér István Igen 
Dr. Ferenczi Norbert Igen 

Földi Áron Igen 

Hegedűs Ágota Igen 

Imregi Tibor Igen 

ifj. Károly Ferenc Igen 

Klément György Igen 
Kónya Ágnes Igen 

László Ágnes Igen 

Magyar Károly Igen 
Rimóczi Gábor Igen 

Takátsné Györe Anett Igen 

Tarr Felicián Igen 
 

9.) NAPIREND: Beszámoló a 2022. évi Sportcélú támogatások felhasználásáról 

Szakmai előterjesztő: Dr. Gujka Attila irodavezető 

Előterjesztő: Dr. Csáky András polgármester 

Az előterjesztés a jegyzőkönyv 9. sz. melléklete. 

 

Dr. Csáky András: az előterjesztést a Humán Bizottság és a Pénzügyi Ellenőrző Bizottság 

megtárgyalta és elfogadásra javasolják a testületnek. 
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Az előterjesztéshez hozzászólás, kérdés nem volt. Szavazásra bocsátja a határozati javaslatot és 

megállapítja, hogy a Képviselő-testület egyhangú, 13 igen szavazattal elfogadta azt, és meghozta 

határozatát.  
 

51/2023.(II. 15.) Ök. határozat 

 

Cegléd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete – 

 

1.) Elfogadja a 2022. évi Sportcélú támogatások keretből támogatott pályázók elszámolásáról 

szóló beszámolót. 

 

2.) Utasítja a Ceglédi Közös Önkormányzati Hivatalt a szükséges intézkedések megtételére. 

 

Határidő: azonnal Felelős: Dr. Csáky András polgármester 
 
 

# 7300 

Dr. Czinege Imre Igen 

Dr. Csáky András polgármester úr Igen 
Fehér István Igen 

Földi Áron Igen 

Hegedűs Ágota Igen 
Imregi Tibor Igen 

ifj. Károly Ferenc Igen 

Klément György Igen 

Kónya Ágnes Igen 

Magyar Károly Igen 

Rimóczi Gábor Igen 
Takátsné Györe Anett Igen 

Tarr Felicián Igen 

Dr. Ferenczi Norbert Távol 
László Ágnes Távol 

 
 

 

10.) NAPIREND: Beszámoló a 2022. évi Városvédelmi és Idegenforgalmi Pályázati Keret 

felhasználásáról 

Szakmai előterjesztő: Dr. Gujka Attila irodavezető 

Előterjesztő: Klément György elnök 

Az előterjesztés a jegyzőkönyv 10. sz. melléklete. 

 

Dr. Csáky András: az előterjesztést a Gazdasági Bizottság és a Pénzügyi Ellenőrző Bizottság 

megtárgyalta és elfogadásra javasolják a testületnek.  

 

Az előterjesztéshez hozzászólás, kérdés nem volt. Szavazásra bocsátja a határozati javaslatot és 

megállapítja, hogy a Képviselő-testület egyhangú, 13 igen szavazattal elfogadta azt, és meghozta 

határozatát.  

 

52/2023.(II. 15.) Ök. határozat 

 

Cegléd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete – 

 

1.) Elfogadja a Gazdasági Bizottságnak a jelen határozat elválaszthatatlan mellékletét képező 

beszámolóját a 2022. évi Városvédelmi és Idegenforgalmi Pályázati Keret felhasználásáról. 
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2.) Utasítja a Ceglédi Közös Önkormányzati Hivatalt a szükséges intézkedések megtételére. 

 

Határidő: azonnal Felelős: Dr. Csáky András polgármester 

 

Melléklet 

2022. évi Városvédelmi és Idegenforgalmi Pályázati Keret elszámolása 
Sorszám Támogatott neve Támogatási 

összeg 

Támogatott cél Elszámolás Megjegyzés 

1. 

HUMÁNUM 

Egészségügyi 

Szakképzés 

Alapítvány 

0 Ft 

A Török János Református 

Mezőgazdasági és Egészségügyi 

Technikum és Szakképző Iskola 

Köztársaság út felöli közterület 

parkosításának folytatása évelő 

növényekkel az iskola tanulóinak aktív 

közreműködésével. 

. - 

2. Ecseri Ferenc 250 000 Ft 

Állandó kiállítás létrehozása Tóth 

István fotóművész életművéből a Török 

János Református Mezőgazdasági és 

Egészségügyi Technikum és Szakképző 

Iskola épületének földszinti folyosóján. 

Elszámolt. - 

3. Jung Gábor 225 000 Ft 

7 db közterületi pad kihelyezése (5 pad 

a Ceglédi Termálfürdő 

vonzáskörzetében, 2 pad a Cegléd, 

Köztársaság-Duguvics u. sarkán 

található zöldterületre kerül 

kihelyezésre). 

Elszámolt. - 

4. 

Településfejlesztési 

Szövetség 

Egyesület 

0 Ft 

Ceglédet népszerűsítő, közösségi 

médiára szánt videótartalmak készítése 

és a videók hirdetése a minél nagyobb 

elérés érdekében a közösségi médiában. 

- - 

5. Pádár Imre 224 000 Ft 
A Vörösmarty térre 2 db Veron típusú 

pihenőpad vásárlása és telepítése. 
Elszámolt. - 

6. Bori Sára 0 Ft 

Tanösvény kitáblázása az alakuló 

permakultúrás erdőkertben az 

Öregszőlők területén, amelynek 

segítségével el lehet kezdeni a 

kisiskolások környezetvédelemmel 

kapcsolatos kirándulásait fogadni. 

- 

 

- 

7. 
Nagyné Czárák 

Anita 
50 000 Ft 

Lovasbemutató és sétakocsikázás 

szervezésének, fogat bérbeadásának 

népszerűsítéséhez szórólapok és 

internetes felület készítése. 

- 

A támogatási 

szerződést 

nem kötötte 

meg.  

8. 
KÖZ-TÉT 

Egyesület 
200 000 Ft 

Természetes vízmegtartás az 

óvodákban-prevenció és környezeti 

nevelés (8 db esővízgyűjtő és 200 db 

gyermek öntözőkanna beszerzése, 

prevenciós előadás). 

Elszámolt. 

 

- 

9. 

Ceglédi 

Evangélikus 

Egyházközség 

270 000 Ft 

Templomi koncertek Cegléden-az 

ünnepek zenéje (Húsvéti koncert, 

Pünkosdi koncert, koncert a Múzeumok 

éjszakáján). 

Elszámolt. 

Fel nem 

használt 

támogatás: 

32.004 Ft 

10. 
Ceglédi Kettlebell 

Sportegyesület  
250 000 Ft 

I. NBK TEAM CUP nemzetközi 

verseny megrendezése (klasszikus 

kettlebell, crossfitt és funkcionális 

Elszámolt. 
 

- 
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Sorszám Támogatott neve Támogatási 

összeg 

Támogatott cél Elszámolás Megjegyzés 

tréning versenyek 14 három fős 

csapatban, 42 fő résztvételével). 

11. 
Ceglédi Magyar-

Nóta Egyesület  
210 000 Ft 

Magyar nóták, katona nóták és 

népdalok szöveggyűjteményének 

ismételt kiadása nagy alapú könyv 

formájában. 

Elszámolt. 
 

- 

12. 
Ceglédi Futó Club 

Egyesület  
245 000 Ft 

I. Ceglédfürdő futófesztivál 

megrendezése (714 versenyzővel, 

fogyatékkal élőkkel együtt, 5 

különböző távval, több zenei ponttal a 

futóútvonal mentén, véradással 

egybekötve) 2022. május 28-án. 

Elszámolt. - 

13. 
Ceglédi Lovaskör 

Sport Egyesület  
100 000 Ft 

Helyi fogathajtó (Juhász Zoltán 

országos bajnok) versenyeztetésének 

támogatása és állatsimogató a Régi 

Idők Piaczterén. 

Elszámolt. - 

14. 
Cegléd Kapuja 

Polgári Egyesület  
225 000 Ft 

A Cegléd, Külső Budai út 67. sz. alatti 

nyugdíjas közösségi házban a belső 

ajtók cseréje, festés. 

Elszámolt. - 

 
I. félévi támogatás 

összesen: 

2 249 000 

Ft 

(maradvány 

1.000 Ft) 

 
I. félévi 

maradvány 

összesen: 

83.004 Ft 

15. 

Pest Megyei 

Szabadidősport 

Szövetség  

200 000 Ft 

A Ceglédi Dühöngő Bajnokság és más 

szabadidősport rendezvények tárgyi 

feltételeinek javítása (asztalok, padok, 

felnőtt jelölő mezek beszerzése) 

Elszámolt. - 

16. 

Budai úti 

Iskolásokért 

Alapítvány 

105 000 Ft  X. Budai Út Napja megrendezése Elszámolt. - 

17. Kozma Attiláné 50 000 Ft 

A Cegléd, Alkotmány u. 24. sz. előtti 

közterületről a kiöregedett tuják 

eltávolítása, a zöldhulladék 

megsemmisítő helyre történő 

elszállítása, helyettük 3 db gömbjuharfa 

ületetése 

- 

A támogatási 

szerződést 

nem kötötte 

meg. 

18. Nuspl Ákos 100 000 Ft 

50 db helyi nemesítésű gyümölcsfa 

telepítése a Cegléd, Ölyv u. 10. sz. alatti 

ingatlanra, szakképzett kertépítő cég 

segítségével 

Elszámolt. - 

19. Lengyel Istvánné 64 770 Ft A Cegléd, Fátyol u. 6. sz. előtti 

közterületre 2 db gömbjuharfa ültetése 
Elszámolt. - 

20. 

Belme Ceglédi 

Erőemelő 

Sportegyesület 

150 000 Ft 

Országos női-férfi erőemelő és 

fekvenyomó magyar bajnokság 

megrendezése 2022.11.12-én a Ceglédi 

Judo Központban. 

Elszámolt. - 

 

 

21. 

Nagy László 100 000 Ft 

Ceglédi utánpótlás korú tollaslabda 

játékosok 2022-2023-as versenyszezon 

edzés, felkészülés és 

versenyeztetésének eszköz támogatása. 

Elszámolt. - 

 

22. 
Borgya-Réfi Ildikó 300 000 Ft 

Cegléd Táncegyüttes Egyesület 

Czeglédi-Kossuth folkudvarának 

szervezése, viseletbérlés a Matyó 

Elszámolt. - 
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Sorszám Támogatott neve Támogatási 

összeg 

Támogatott cél Elszámolás Megjegyzés 

Népművészeti Egyesülettől a 

tiszakécskei és monori 

néptánctalálkozón való részvételre, 

ennek utazási költsége, valamint 

viseletbeszerzés a Kossuth toborzón 

való részvétélre. 

 

23. 
dr. Juhász István  300 000 Ft 

Madách-200 emlékkiállítás, irodalmi 

est kiállítási katalógusának 

elkészíttetése, a reprodukciók 

nyomtatási költsége, forrásanyagok 

keretezése, paszpartuzása. 

- 

Elszámolási 

határideje: 

2023. április 

30. 

24. 

MIHÁLKA ART 

2003 Nonprofit 

Közhasznú Kft. 

250 000 Ft 

Képzőművészeti foglalkozás és közös 

"Kreatív festés" 2022. szeptember 24-

én Cegléden, a Kossuth téren a Kossuth 

Napok keretein belül. 

Elszámolt. - 

25. Dr. Hajdu Endre 300 000 Ft 

Kétzongorás hangverseny Csík Laura és 

ifj. Szakcsi Lakatos Béla előadásában, 

valamint a hangverseny keretében 

Miklósvits László Pro Museo-díjas 

grafikusművész kiállítása az elmúlt 

években Cegléden fellépett világhírű 

hazai és külföldi dzsessz zenészekről 

2022. novemberében. 

Elszámolt.  - 

26. Kovács János 80 000 Ft 

A renoválásra váró közterületi 

emléktáblák felújítása (csiszolás, 

tisztítás, betűk átfestése, szükség 

esetén mélyítése).  

Elszámolt. - 

27. Fedák Antónia 250 000 Ft 

OMC (fodrász) világversenyen való 

részvétel Párizsban 2022.09.09-

2022.09.12. között. A hajkölteményt 

egy jó minőségű manöken baba fejen 

kell elkészíteni itthon, majd azt 

szállítani Párizsba és az expo-n 

kiállítani. 

--- 

A 250.000 Ft 

támogatási 

összeget 

visszautalta.  

 II. félévi 

támogatás 

összesen: 

2.249.770 

Ft 

(maradvány 

230 Ft) 

 
II. félévi 

maradvány 

összesen: 

300.230 Ft 

  

 

 2022. évi 

maradvány 

összesen: 

383.234 Ft 

 

# 7301 

Dr. Czinege Imre Igen 
Dr. Csáky András polgármester úr Igen 

Fehér István Igen 

Földi Áron Igen 
Hegedűs Ágota Igen 

Imregi Tibor Igen 

ifj. Károly Ferenc Igen 
Klément György Igen 

Kónya Ágnes Igen 

Magyar Károly Igen 

Rimóczi Gábor Igen 

Takátsné Györe Anett Igen 
Tarr Felicián Igen 

Dr. Ferenczi Norbert Távol 

László Ágnes Távol 
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11.) NAPIREND: Beszámoló a 2022. évi Humán Pályázati Keret felhasználásáról 

Szakmai előterjesztő: Dr. Gujka Attila irodavezető 

Előterjesztő: Kónya Ágnes elnök 

Az előterjesztés a jegyzőkönyv 11. sz. melléklete. 

 

Dr. Csáky András: az előterjesztést a Humán Bizottság és a Pénzügyi Ellenőrző Bizottság 

megtárgyalta és elfogadásra javasolják a testületnek.  

 

Az előterjesztéshez hozzászólás, kérdés nem volt. Szavazásra bocsátja a határozati javaslatot és 

megállapítja, hogy a Képviselő-testület egyhangú, 13 igen szavazattal elfogadta azt, és meghozta 

határozatát.  

 

53/2023.(II. 15.) Ök. határozat 

 

Cegléd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete – 

 

1.) Elfogadja a Humán Bizottságnak a jelen határozat elválaszthatatlan mellékletét képező 

beszámolóját a 2022. évi Humán Pályázati Keret felhasználásáról. 

2.) Utasítja a Ceglédi Közös Önkormányzati Hivatalt a szükséges intézkedések megtételére. 

 

Határidő: azonnal Felelős: Dr. Csáky András polgármester 

 
Sorsz

ám 

Támogatott 

neve 

Támogatási 

összeg 
Támogatott cél Elszámolás 

Megjegyzé

s 

 

 

 

1. 

Székelyné 

Nagy 

Zsuzsanna 

180.000 Ft 

Tavaszi kortárs irodalmi rendezvény 

megvalósítása 2022. május 11-én a 

Ceglédi Közgazdasági és 

Informatikai Szakközépiskolában 

(rendhagyó irodalomóra) és a Déibáb 

kávézóban. (Meghívott vendég Nyári 

Krisztián író) 

 

 

Elszámolt. 
 

- 

2. 
Apáti-Tóth 

Sándor 
200.000 Ft 

Testvérvárosi (Sepsiszentgyörgy, 

Székelyudvarhely) kiállítás anyagát 

dokumentáló, a testvérvárosi 

kapcsolatunk művészi, kulturális 

értékeinek bemutatását és az azt őrző 

kiadvány készítése. 

 

 

 

Elszámolt. 

 

- 

 

 

3. 
Kókai-Nagy 

Ferenc 
0 Ft 

Sporteszközök beszerzése a Cegléd, 

Mizsei út 34. sz. alatti Cross-training 

terembe, elősegítve ezzel a ceglédi 

sportolók versenyfelkészülésének 

sikerességét, támogatva a ceglédi 

helyi lakosság fiataljait szabadidejük 

hasznos eltöltésében. 

----- 

 

 

- 

 

4. 
Gulicska 

Ágnes 
50.000 Ft 

Két tervezett kerámia kurzushoz 

alapanyagok, kellékek, szerszámok 

beszerzése. 

 

Elszámolt. 
 

- 

5. 

 

Tugyi Beáta 

 

 

 

0 Ft 

Alkotóműhely támogatása. A 

tűzzománc készítés technikájának 

megismertetéséhez, önálló kiállítás 

rendezéséhez, gyermekek részére 

foglalkozások megtartásához 

----- 
 

- 
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Sorsz

ám 

Támogatott 

neve 

Támogatási 

összeg 
Támogatott cél Elszámolás 

Megjegyzé

s 

technikai eszközök (laptop, nyomtató) 

beszerzése. 

 

 

6. 

 

 

ÉLETMÓD 

SPORT 

Egyesület 

 

 

150.000 Ft 

Ceglédi utánpótlás korú tollaslabda 

játékosok nyári edzőtáborokban és 

edzéseken való felkészülésének és 

elsőosztályban való 

versenyeztetésének eszköz 

támogatása: YOUHE S100 toll labda, 

Kawasaki 500 Hybrid ladba 

beszerzése. 

 

 

Elszámolt. 

 

 

- 

 

 

7. Bálint 

Lászlóné 
200.000 Ft 

A ceglédi Kardos Pál Pedagógus 

Énekkar részvétele az Országos 

Éneklő Ifjúság Szakmai Napokon 

Veresegyházán, valamint a 

Pedagóguskórusok Országos 

Kórustalálkozóján Győrben. 

 

 

Elszámolt. 

 

 

- 

 

 

 

8. 
Ceglédi Rádió 

Sport 

Egyesület 

50.000 Ft 

Elavult technikai eszközök 

fejlesztése, új eszközök vásárlása 

(többsávos bázis antenna, LED 

televízió), városi kulturális 

rendezvényeken való részvétel, 

távírász és rádióamatőr szakkör 

szervezése a ceglédi Református 

Iskolában. 

 

Elszámolt. 

 

 

 

- 

 

9. Ecsedi János 150.000 Ft 

Komolyzenei orgona, trombita és 

énekhangverseny a Szent Kereszt 

templomban 2022. június 11-én. 

Elszámolt. 

 

 

- 

 

10. 
Cegléd 

Táncegyüttes 

Egyesület 

240.000 Ft 

Czeglédi folkudvar, czeglédi 

gyermeknéptánc gála szervezése, 

tánccsoportok oktatási költsége, 

viseletbeszerzés 

 

 

Elszámolt. 

 

 

- 

 

 

11. 

 

Ceglédi 

Nagycsaládos

ok Közhasznú 

Egyesülete 

 

 

 

63.000 Ft 

A városi gyermeknapon kézműves 

foglalkozás megtartása, valamint az 

egyesület saját gyermeknapi 

rendezvényének szervezése (közös 

főzés, mozgás, vetélkedők, 

kézműveskedés). 

 

 

Elszámolt. 

 

 

- 

12. 

Ceglédi 

Városvédő és 

Szépítő 

Egyesület 

100.000 Ft 
Ceglédi városvédő fiataloknak egy 

hetes "Városvédő tábor" szervezése 

Elszámolt. - 

13. 

Ceglédi 

Ashihara 

Karate 

Sportegyesület 

150.000 Ft 

Ashihara Karate verseny szervezése 

utánpótlás korú sportolók részére, a 

sportág népszerűsítése, valamint 

Cegléd városának bemutatása, 

megismertetése az ide érkező 

sportolók és kisérőik részére 

Elszámolt. - 

14. Őrlős Gábor 0 Ft 

"Spray Paint Art" festési technikával 

készülő képekhez festékszóró, 

szórófej, fotópapír beszerzése. A 

későbbiekben az elkészült képekből 

kiállítás rendezése, kézműves 

rendezvényeken, online bemutatókon 

való részvétel. 

----- - 
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15. 
Mester-Szabó 

Anett 
0 Ft 

 Vállalkozás indításához szükséges 

munkaeszközök (törölköző, 

kókuszolaj, masszázságy) beszerzése, 

a masszázs hatékonyságának 

terjesztése a fiatalok és az idősek 

körében.  

----- - 

16. 

Ceglédi 

Funkcionális 

Fitnesz 

Sportegyesület 

0 Ft 

Eszközbeszerzés (slam ball, 

kézisúlyzók), az aktív és egészséges 

életmód népszerűsítéséhez. Az 

eszközök kiválóan alkalmasak 

kültéri, szabadban történő 

edzésekhez, városi rendezvényeken 

való kitelepüléshez és 

sportbemutatók megtartásához. 

----- - 

17. 
Velkey-Guth 

Ádám Bálint 
100.000 Ft 

A szervátültetettek és dializáltak 

Európa-bajnokságán történő részvétel 

az idei év nyarán Oxfordban. 

Elszámolt. 

Fel nem 

használt 

támogatás: 

11.397 Ft  

18. 

ADHD 

Magyarország

-Pálföldi 

Alapítvány 

100.000 Ft 

RoboKaland: ökotudatos és digitális 

közösségi alkotóműhely (kidobásra 

szánt elektrotechnikai hulladékokból 

új dolgok építése), mint egy hetes 

tábor megtartása. 

Elszámolt. - 

19. Rónai Gábor 70.000 Ft 

A CAE Benedek Péter Rajzköre 

számára vásznak festékek, ecsetek 

beszerzése, Somos Gyula 

festőművész figura-rajzoló kurzusán 

való részvétel, az albertirsai 

Művészetek Házában kiállítás 

rendezése, amelyel Cegléd jó hírét a 

szomszédos városba eljuttatjuk. 

Elszámolt. - 

20. Sági Pál 0 Ft 

30 órás gyógynövényismereti 

tanfolyam szervezése a ceglédi és 

Cegléd környéki érdeklődőknek 

életminőségük jobbá tételéhez. 

----- - 

21. 
Obrácz-Nagy 

Ágnes 
80.000 Ft 

"Találkozások"-kulturális 

asszociációk. Az érzelmi intelligencia 

fejlesztése. A kulturális asszociációk 

három közismert és elismert ceglédi 

felszólaló (pszichológus, újságíró, 

irodalmár), két képzőművészeti alkotó 

(grafikus, festő) és egy Cegléd 

határain túlról érkező zenekar 

tolmácsolásában kerülnek a 

nagyérdemű elé 2022. 05. 13-án. 

Elszámolt. - 

22. 

Céljainkért 

Együtt 

Tollaslabda 

Sportegyesület 

80.000 Ft 

Kiemelt versenyzők segítése és edzés 

lehetőségeinek bővítése a júniusi 

szerbiai nemzetközi versenyre való 

felkészülés jegyében (teremköltség, 

tollaslabda, tollaslabda ütő) 

 

Elszámolt. - 
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23. 
Randos 

Gabriella 
200.000 Ft 

A Cegléden megrendezendő Fit Kid 

Országos Diákolimpiai Döntő 

szervezése (terembérlet, érmek, 

hangtechnika, egyéb kiadások) 

Elszámolt. - 

24. Bíró Norbert 0 Ft 

Az egészségtudatos életmód 

alappillérei 3-18 éves fiataloknak-

elméleti és gyakorlati 

ismeretterjesztés 4 csoportban 

2022.06.04-én.  

------ - 

25. 

Ceglédi 

Asztalitenisz 

Alapítvány 

100.000 Ft 

Asztalitenisz edzések szervezése 

olyan korosztályok számára akiknél a 

rendszeres testmozgás elmarad, 

illetve nagyon hiányos, vagy anyagi 

helyzetük nem teszi lehetővé, hogy a 

tömegsport edzéseket kifizessék. 

Elszámolt. 

Fel nem 

használt 

támogatás

: 73.360 Ft 

26. 

Ceglédi 

Várkonyi 

István 

Általános 

Iskoláért 

Alapítvány 

0 Ft 

Az 436 alsó tagozatos gyermek 

részére az udvaron eltöltött 

(testnevelés óra, szünet, játékidő) 

hasznos, kellemes időtöltéshez 

focikapu, homok, festék, ecset 

beszerzése. 

------ - 

27. 

Fiatalok 

Együttműködé

se a Ceglédi 

Sikeres 

Közösségekért 

Egyesület 

137.000 Ft 

2022. június 15. után megvalósítandó 

Szabadegyetem technikai 

modernizálása (projektor, laptop, 

hangszóró beszerzése), szakmai 

előadók meghívása. 

Elszámolt. - 

28. 

Ceglédi 

Kürtös 

Népművészeti 

Egyesület 

300.000 Ft 

2022. május 22-én jótékonysági 

koncert a kárpátaljai magyarság 

megsegítésére a Református 

Nagytemplom kertjében, valamint 

2022. június 18-án "Nyáresti dalárda" 

szervezése meglepetés előadóval 

Elszámolt. - 

29. 

Ceglédi 

Sporttörténeti 

Alapítvány 

300.000 Ft 

Olimpiai Dicsőségtábla kiegészítése 

az olimpián részt vett ceglédi 

sportolók adataival, "100 év a 

szőnyegen. A Ceglédi Birkózósport 

története" című könyv nyomdai 

előállítása, tároló vitrin beszerzése, 

XIII. Szenior atlétikai találkozó 

szervezése, könyvbemutató-

sajtótájékoztató-közönségtalálkozó. 

 Elszámolt. - 

 

I. félévi 

támogatás 

összesen: 

3.000.000 Ft  

I. félévi 

maradvány 

összesen: 

84.757 Ft 

30. 
Fábri Attila 

 
125.615 Ft 

Az 50 éves Kardos Pál Pedagógus 

Énekkar történetét feldolgozó 

kiadvány megjelentetése. 

Elszámolt. - 

31. 

Nemzedékek 

az Alföld 

Kapujáért 

Alapítvány 

262.385 Ft 

A Ceglédi Sportcsarnok Kft. 

birtokában lévő minilelátó felújítása, 

kihelyezése a leendő BMX pálya 

mellé (Cegléd Termálfürdő mellett). 

Elszámolt. - 
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32. 

Ceglédi 

Hagyományélt

ető Baráti Kör 

360.000 Ft 

VIII. Óévbúcsúztató csergetés a 

Ceglédi Advent rendezvénysorozat 

keretén belül 2022. december 31-én, 

a Cegléd, Szabadság tér, illetve a 

Református Templom előtti 

útszakaszon. 

Elszámolt. - 

33. 
Crazy Evils 

Sportegyesület 
122.000 Ft 

BMX Park átaadóval egybekötött 

verseny megrendezése a Fürdő tó 

mellett, ahol profi sportolók mutatják 

be a pálya elemek helyes használatát.  

Elszámolt. - 

34. 

Cegléd és 

Térsége 

Látássérültjein

ek Egyesülete 

200.000 Ft 

Az egyesület programjának 

támogatása (buszos kirándulás, 

nemzetközi fehér bot napja, 

karácsonyi rendezvény, tartós 

élelmiszer csomagok átadása, 

nyomtató papír és patron beszerzése) 

Elszámolt. - 

35. 
Székely 

László 
180.000 Ft 

Őszi kortárs irodalmi nap a Ceglédi 

Közgazdasági és Informatikai 

Szakközépiskolában, valamint a 

Délibáb kávézóban 2022. október 20-

án. Meghívott előadó: Dragomán 

György József Attila-díjas író. 

Elszámolt. - 

36. Bende Tibor 500.000 Ft 
Újvárosi zenés est megrendezése a 

Vörösmarty téren 
Elszámolt. - 

37. 

Relevé 

Táncművészet

i és Táncsport 

Egyesület 

220.000 Ft 

Őszi versenyekre (IV. Fit-Kid Dance 

Free verseny Balatonfüreden, 2022. 

11.20-án, FIT-Kid Európa Kupa  

Nagykanizsán, 2022.12.01-

2022.12.04. között)való felkészülés  

és a karácsonyi Relevé Gála (2022. 

december 20.) szervezése  

Elszámolt. - 

38. Tűri László 100.000 Ft 

TUDOMÁNYOK ÉJSZAKÁJA-

FIZIKA program megvalósítása 

látványos kísérletekkel, egyszerű 

magyarázatokkal, háttérismeretekkel 

"show"-szerűen  2022. október 8-án 

Elszámolt. - 

39. 

Alapítvány a 

Ceglédi 

Városi 

Könyvtárért 

500.000 Ft 

Stratégiai sakk előadás Polgár Judit 

és Szabó Krisztián nagymesterrel, 

majd Füle Simon ceglédi lakosú fiatal 

tehetséges sakkozó szimultán partija 

20 fő ellen 2022. november első 

felében. 

Elszámolt. - 

40. 
Ceglédi 

Sportkör 
0 Ft 

Kerékpáros nap a Vörösmarty téren 

2022. október 14-én. Kerékpáros 

ügyességi verseny a Kresz-park 

területén,valamint  a pumptrack 

pályán, "gyorsulási verseny", 

kerékpárregisztráció, közlekedési 

tájékoztató előadás. 

----- - 

41. 

Töredék Világ 

Autizmussal 

Élő 

Emberekért 

Alapítvány 

250.000 Ft 

Családi nap (Autós Safari és Élmény 

Park -Safari Park Richter-Nagykőrös) 

az autizmussal élő gyermekek, 

fiatalok, felnőttek és családtagjaik 

részére 2022. szeptember 17-én. 

Elszámolt. - 
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42. 
Magyar 

László 
180.000 Ft 

"100 éves a ceglédi birkózás" könyv 

nyomdai előkészítése (kutatás, 

technikai kellékek, grafika, fotó, 

korrektura lenyomat) 

Elszámolt. - 

43. 
Sági-Nucz 

Petra 
0 Ft 

30 órás gombaismereti tanfolyam 

megvalósítása 2022. október és 

november hónapokban 

----- - 

44. 
Spindelbauer 

Attila 
0 Ft 

Szakmafesztivál megvalósítása 

2022.09.26-2022.09.30. között az 

általános iskolás korú gyermekeknek. 

A pályaorientációs rendezvény a 

fenntartható fejlődést, a 

manufakturális termékelőállítást 

helyezi a szakmai fókuszába, 

szellemi síkon a tehetséggondozás 

köré összpontosul. 

----- - 

45. 
Őzéné Maász 

Beáta 
0 Ft 

"Újabb találkozások" kulturális 

műsor megrendezése, amely a ceglédi 

hírességek asszociációit, 

élettörténeteit mutatja be 2022. 

október 7./14. napon. 

----- - 

46. 

Ceglédi Lovas 

Hagyományőr

ző Egyesület 

 

0 Ft 

4 pár hagyományőrző bőr 

huszárcsizma beszerzése az egyesület 

tagjainak korhű, egységes 

megjelenéséhez. 

----- - 

 

II. félévi 

támogatás 

összesen: 

3.000.000 Ft  

II. félévi 

maradvány 

összesen: 

0 Ft 

    

2022. évi 

maradvány 

összesen: 

84.757 Ft 

 
# 7302 
Dr. Czinege Imre Igen 

Dr. Csáky András polgármester úr Igen 

Fehér István Igen 
Földi Áron Igen 

Hegedűs Ágota Igen 

Imregi Tibor Igen 
ifj. Károly Ferenc Igen 

Klément György Igen 

Kónya Ágnes Igen 
Magyar Károly Igen 

Rimóczi Gábor Igen 

Takátsné Györe Anett Igen 
Tarr Felicián Igen 

Dr. Ferenczi Norbert Távol 

László Ágnes Távol 

 

12.) NAPIREND: Beszámoló a 2022. évi Közbiztonsági Pályázati Keret felhasználásáról 

Szakmai előterjesztő: Dr. Gujka Attila irodavezető 

Előterjesztő: Dr. Ferenczi Norbert elnök 

Az előterjesztés a jegyzőkönyv 12. sz. melléklete. 

 

Dr. Csáky András: az előterjesztést a Jogi, Ügyrendi és Közbiztonsági Bizottság és a Pénzügyi 

Ellenőrző Bizottság megtárgyalta és elfogadásra javasolják a testületnek.  
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Az előterjesztéshez hozzászólás, kérdés nem volt. Szavazásra bocsátja a határozati javaslatot és 

megállapítja, hogy a Képviselő-testület egyhangú, 13 igen szavazattal elfogadta azt, és meghozta 

határozatát.  

 

54/2023.(II. 15.) Ök. határozat 

 

Cegléd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete – 

 

1.) Elfogadja a Jogi, Ügyrendi és Közbiztonsági Bizottságnak a jelen határozat elválaszthatatlan 

mellékletét képező beszámolóját a 2022. évi Közbiztonsági Pályázati Keret felhasználásáról. 

 

2.) Utasítja a Ceglédi Közös Önkormányzati Hivatalt a szükséges intézkedések megtételére. 

 

Határidő: azonnal Felelős: Dr. Csáky András polgármester 

 
Sorszám Támogatott 

neve 

Támogatási 

összeg 

Támogatott cél Elszámolás Megjegyzés 

1. 

Baloghné 

Fekete 

Ildikó 

100.000 Ft 

"Biztonságos közlekedésre nevelés"- 

oktatási nap játékos formában a 8-12 

éves korosztálynak. 

Elszámolt. 

Fel nem 

használt 

támogatás 

17.500 Ft 

(visszautalva: 

2022.09.02.) 

2. 
Füle 

Orsolya 
56.115 Ft 

Közlekedést segítő táblák kihelyezése a 

város több pontján (figyelmeztető és 

tanító táblák kihelyezése forgalmas 

zebrák mellé). 

Elszámolt. - 

 

I. félévi 

támogatás 

összesen: 

156.115 Ft 

 I. félévi 

maradvány 

összesen: 

111.385 Ft 

3.  
Raffai 

Jánosné 
20 000 Ft 

Szén-monoxid érzékelő berendezés 

beszerzése a Cegléd, Sugár u. 22. sz. 

alatti ingatlanba. 

Elszámolt. - 

4. 
Baksa 

Tiborné 
20 000 Ft 

Szén-monoxid érzékelő berendezés 

beszerzése a Cegléd, Sugár u. 18. sz. 

alatti ingatlanba. 

Elszámolt. - 

5. 
Sándor 

Magdolna 
14 490 Ft 

Szén-monoxid érzékelő berendezés 

beszerzése a Cegléd, Rákóczi út 41. 3/7. 

sz. alatti ingatlanba. 

Elszámolt. - 

6. Telek János 20 000 Ft 

Szén-monoxid érzékelő berendezés 

beszerzése a Cegléd, Teleki u. 9/b.  fsz. 

3. sz. alatti ingatlanba. 

Elszámolt. 

Fel nem 

használt 

támogatás: 

4.501 Ft 

(visszautalva: 

2022.11.10.) 

7. 
Lázár 

Beatrix 
20 000 Ft 

Szén-monoxid-, és füstérzékelő 

berendezés beszerzése a Cegléd, 

Kukoricás u. 28/d. sz. alatti ingatlanba. 

Elszámolt. - 

8. Kiss Béláné 100 000 Ft 

Tanuló fiatalok körében a balesetek 

megelőzése érdekében közlekedési 

vetélkedő szervezése az "Autómentes 

napon" 2022. szeptember 22-én, vagy a 

Visszalépett 

a 

pályázattól. 

Fel nem 

használt 

támogatás: 

100.000 Ft 
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Támogatott cél Elszámolás Megjegyzés 

"Kerékpározás Nemzetközi Napján" 

2022. november 12-én. 

(visszautalva: 

2022.11.11.) 

 

II. félévi 

támogatás 

összesen:  

194.490 Ft  

II. félévi 

maradvány 

összesen: 

160.011 Ft 

    

2022. évi 

maradvány 

összesen: 

271.396 Ft 

 
# 7303 

Dr. Czinege Imre Igen 

Dr. Csáky András polgármester úr Igen 

Fehér István Igen 

Földi Áron Igen 
Hegedűs Ágota Igen 

Imregi Tibor Igen 

ifj. Károly Ferenc Igen 
Klément György Igen 

Kónya Ágnes Igen 

Magyar Károly Igen 
Rimóczi Gábor Igen 

Takátsné Györe Anett Igen 

Tarr Felicián Igen 
Dr. Ferenczi Norbert Távol 

László Ágnes Távol 

 

13.) NAPIREND: Judo csarnok, szolgáltatási megállapodás módosítása 

Szakmai előterjesztő: Dr. Gujka Attila irodavezető 

Előterjesztő: Dr. Csáky András polgármester 

Az előterjesztés a jegyzőkönyv 13. sz. melléklete. 

 

Dr. Csáky András: az előterjesztést a Jogi, Ügyrendi és Közbiztonsági Bizottság megtárgyalta és 

elfogadásra javasolja a testületnek. A főnökség besorolása változott meg. 

 

Az előterjesztéssel kapcsolatban hozzászólás, kérdés nem hangzott el.  

Szavazásra bocsátja a határozati javaslatot. Megállapítja, hogy a Képviselő-testület egyhangú, 13 

igen szavazattal elfogadta a javaslatot és meghozta határozatát.  

 

55/2023.(II. 15.) Ök. határozat 

 

Cegléd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete – 

 

1.) Hozzájárul a 2018. 12. 03.-án kelt Cegléd Város Önkormányzata, Nemzeti Sportközpontok és 

a Ceglédi Vasutas Sport Egyesület között, a Ceglédi Regionális Judo Csarnok üzemeltetésének 

tárgyában létrejött szolgáltatási megállapodás módosításához. 

 

2.) Felhatalmazza a polgármestert az előterjesztés mellékletét képező „Megállapodás szolgáltatási 

szerződés módosításáról” szóló megállapodás aláírására. 

 

3.) Utasítja Ceglédi Közös Önkormányzati Hivatalt a szükséges intézkedések megtételére. 

 

Határidő: azonnal Felelős: Dr. Csáky András polgármester 
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# 7304 

Dr. Czinege Imre Igen 
Dr. Csáky András polgármester úr Igen 

Fehér István Igen 

Földi Áron Igen 
Hegedűs Ágota Igen 

Imregi Tibor Igen 

ifj. Károly Ferenc Igen 
Klément György Igen 

Kónya Ágnes Igen 

Magyar Károly Igen 
Rimóczi Gábor Igen 

Takátsné Györe Anett Igen 

Tarr Felicián Igen 
Dr. Ferenczi Norbert Távol 

László Ágnes Távol 

 

14.) NAPIREND: Sportcsarnok működtetésének kiszervezése 

Szakmai előterjesztő: Dr. Gujka Attila irodavezető 

Előterjesztő: Dr. Csáky András polgármester 

Az előterjesztés a jegyzőkönyv 14. sz. melléklete. 

 

Dr. Csáky András: az előterjesztést a Gazdasági Bizottság, a Humán Bizottság és a Pénzügyi 

Ellenőrző Bizottság megtárgyalta és javasolják a határozati javaslat elfogadását. 

 

Az előterjesztéssel kapcsolatban hozzászólás, kérdés nem hangzott el.  

Szavazásra bocsátja a határozati javaslatot. Megállapítja, hogy a Képviselő-testület egyhangú, 13 

igen szavazattal elfogadta a javaslatot és meghozta határozatát.  

 

56/2023.(II. 15.) Ök. határozat 

 

Cegléd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete – 

 

1.) Dönt arról, hogy a Gál József Sportcsarnok üzemeltetését a 2023-as évben nem szervezi ki, 

azt változatlanul a Ceglédi Sportcsarnok Kft. üzemeltetésében hagyja. 

 

2.) Felkéri a polgármestert és a Ceglédi Sportcsarnok Kft. ügyvezetőjét, hogy az új sportcsarnok 

üzemeltetésével kapcsolatban felmerült költségekről a 2023. évi decemberi képviselő-testületi 

ülésen számoljon be.  

 

3.) Felkéri a polgármestert, hogy a 2023. évben felmerült működtetési költségek ismeretében 

tegyen javaslatot az új sportcsarnok jövőbeli üzemeltetésére.  

 

4.) Utasítja a Ceglédi Közös Önkormányzati Hivatalt a szükséges intézkedések megtételére. 

 

Határidő: 1. pont: azonnal Felelős: Dr. Csáky András polgármester 

 2.-3. pont: 2023. december i testületi ülés 

 
# 7305 

Dr. Czinege Imre Igen 

Dr. Csáky András polgármester úr Igen 
Fehér István Igen 

Földi Áron Igen 

Hegedűs Ágota Igen 
Imregi Tibor Igen 
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ifj. Károly Ferenc Igen 

Klément György Igen 
Kónya Ágnes Igen 

Magyar Károly Igen 

Rimóczi Gábor Igen 
Takátsné Györe Anett Igen 

Tarr Felicián Igen 

Dr. Ferenczi Norbert Távol 
László Ágnes Távol 

 

15.) NAPIREND: Z+R Consulting Kft. megbízási szerződése 

Szakmai előterjesztő: Dr. Szoboszlay Árpádné aljegyző 

Előterjesztő: Dr. Csáky András polgármester 

Az előterjesztés a jegyzőkönyv 15. sz. melléklete. 

 

Dr. Csáky András: az előterjesztést a Gazdasági Bizottság és a Jogi, Ügyrendi és Közbiztonsági 

Bizottság megtárgyalta és javasolják elfogadásra a testületnek. 

 

Az előterjesztéssel kapcsolatban hozzászólás, kérdés nem hangzott el.  

Szavazásra bocsátja a határozati javaslatot. Megállapítja, hogy a Képviselő-testület egyhangú, 13 

igen szavazattal elfogadta a javaslatot és meghozta határozatát.  

 

57/2023.(II. 15.) Ök. határozat 

 

Cegléd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete – 

1.) Megbízza a Z+R Consulting Kft-t (1038 Budapest, Újliget sétány 3/B., cégjegyzékszám: 01-

09-936344) 2023. március 1-től - 2024. február 29-ig terjedő időre a határozat elválaszthatatlan 

mellékletében lévő megbízási szerződésben meghatározott feladatok ellátásával, havi 

300.000,- Ft + ÁFA megbízási díjért. 

 

2.) Felhatalmazza a polgármestert a megbízási szerződés aláírására. 

 

3.) Utasítja a Ceglédi Közös Önkormányzati Hivatalt a szükséges intézkedések megtételére. 

 

Határidő: azonnal Felelős: Dr. Csáky András polgármester 

 

A határozatban hivatkozott melléklet mindenben megegyezik az eredetileg előterjesztett 

döntéstervezet mellékletével.  

 
# 7306 
Dr. Czinege Imre Igen 

Dr. Csáky András polgármester úr Igen 

Fehér István Igen 
Földi Áron Igen 

Hegedűs Ágota Igen 

Imregi Tibor Igen 
ifj. Károly Ferenc Igen 

Klément György Igen 

Kónya Ágnes Igen 
Magyar Károly Igen 

Rimóczi Gábor Igen 

Takátsné Györe Anett Igen 
Tarr Felicián Igen 

Dr. Ferenczi Norbert Távol 

László Ágnes Távol 
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16.) NAPIREND: Önálló képviselői indítvány – Szélerőmű létesítés elősegítése 

Előterjesztő: Fehér István, Földi Áron, Dr. Czinege Imre, Magyar Károly,  

László Ágnes önkormányzati képviselő  

Az előterjesztés a jegyzőkönyv 16. sz. melléklete. 

 

Dr. Csáky András: az előterjesztést a Gazdasági Bizottság, a Jogi, Ügyrendi és Közbiztonsági 

Bizottság és a Pénzügyi Ellenőrző Bizottság megtárgyalta és nem támogatták a javaslat 

elfogadását. 

 

Földi Áron: meglepte, hogy a bizottságok nem támogatták az előterjesztést. Arról van szó, hogy a 

jelen geopolitikai helyzetben minden országnak önös érdeke, hogy energiában valamilyen szinten 

önellátó legyen. Nyilvánvalóan Ceglédnek az az érdeke, hogy ha egy ilyen elvi lehetőség 

megnyílna, akkor gazdasági szempontból, iparűzési adó stb. tekintetében ez hasznos lehetne. A 

határozati javaslatnak két része van: az egyik, hogy a Kormányt megkérik, hogy az OTÉK-ot 

módosítsák, tehát ne csak a lakóterülethez képest 12 kilométeren túli távolságban lehessen ilyet 

létesíteni, hanem közelebb is. Nyilván most itt nem határozták meg a távolságot. A másik arról 

szól, hogy vizsgálják meg annak lehetőségét, hogy Cegléden hol lenne olyan alkalmas terület arra, 

hogy ilyet telepítsenek. Az előterjesztés azért született, mert annak idején, amikor az ügyért felelős 

miniszter azt mondta miniszteri meghallgatásán a fenntartó bizottság ülésén, hogy amennyiben az 

önkormányzatok kérni fogják ezt a módosítási lehetőséget, akkor majd módosul a rendelkezés. 

Ennek mennek most elébe, hogy ha néhány önkormányzat ezt kérné – akár ilyen nagy területű, 

mint Cegléd, ahol akár el is férne ily módon akár a lakóterülettől valóban távol de 12 km-en belül 

-, akkor tegyék meg ezt a javaslatot és mozdítsák elő az ügyet akár országos szinten is. Úgy 

gondolja, aki ezt az ügyet nem támogatja valamilyen formában, arra a legfinomabban is azt tudja 

mondani, hogy szűklátókörű, legalábbis ebben a témában, hogy egy pici lépést sem tesz ennek 

érdekében. Ezért biztatja Ferenczi frakcióvezető urat is, hogy ne vegye olyan szigorúan a 

frakciófegyelmet, tegye lehetővé, hogy akinek más véleménye van, máshogyan szavazzon, akár 

frakcióvezető úr is gondolja ezt végig.  

 

Dr. Csáky András: úgy gondolja, mindenki maradjon a kaptafánál. Nem hallott erről a miniszteri 

kinyilatkoztatásról, de most képviselő úrnak megígéri, ha lezajlik ez a szavazás, írásban meg fogja 

kérdezni a miniszter úrtól, hogy milyen lehetőség van arra, hogy ezeken változtassanak. Úgy 

gondolja, hogy ez az önkormányzat hatáskörén túlmutat. Sajnos Földi László országgyűlési 

képviselő úrnak hivatalos ügyben közben távoznia kellett, de neki is eljuttatják majd ezt a 

javaslatot, akármi is lesz a szavazás végeredménye. Kissé déja vu érzése van, ennyi erővel az 

Európai Parlamenthez is fordulhatnának bizonyos kérdésekben. De jogos a felvetés, a berceli 

dombok adják magukat, mert eléggé huzatos, de azért ez egy külön szakma. Nem hiszi, hogy a 

Képviselő-testület fogja azt meghatározni, hogy hány kilométer legyen a távolság. Ha emlékei nem 

csalnak, talán a rendelet módosítása folyamatban van, mert elhangzott az, hogy ezeket a határokat 

módosítani fogják.   

 

Kónya Ágnes: Földi Áron képviselő úrtól kérdezi, tudja-e, hogy Cegléden és környékén mekkora 

szélsebesség a jellemző? Amit olvasott a szélerőművekkel kapcsolatban, legalább 12 m/s 

szélsebességnek kellene lenni, és általában Magyarországon a Kisalföldön és talán a Kiskunsági 

Nemzeti Park Környékén van ilyen, azon kívüli területeken nem éri el azt értéket. Ő maga sem 

szakértő, de utána olvasott. Először meg kell nézni, milyen a környék adottsága, és ha ennek nem 

felelnek meg, hiába is tesznek bármit, kevesek ehhez.  
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Földi Áron: jogos a felvetés, de valójában az OTÉK megváltoztatása ezen túlmutat. Az is jó lenne, 

ha mérések alapján bebizonyosodna, hogy valóban megéri és megvalósulna. Szintén azt gyanítja, 

hogy ha ezt országosan megváltoztatnák, akkor egy beruházónak megérné, és közelebb is 

telepíthetne a városokhoz. Írtak már levelet Ursula von der Leyennek más ügyben. Ez a kérdés 

húsbavágó, tehetnének ebben, és megköszöni polgármester úrnak, ha felhívja a figyelmet erre a 

kérdésre.  

 

Imregi Tibor: ő sem szakértő, de arról olvasott, hogy a 12 km-ben benne vannak a szélerőműveknek 

az élettani- és hanghatásai is.  

 

Dr. Czinege Imre: orvosi részről megközelítve utánanézett az orvosi irodalomban ennek, és nem 

talált olyan ellenvetést, ami arról szólna, hogy 8 km-en belül létesített szélerőmű kóros hatással 

lenne. Szeretné felhívni a Fidesz frakció figyelmét, hogy a Kormányzat most dolgozik azon, hogy 

megváltoztatja azt a lehetőséget, és támogatni fogja a szélerőművet. A szélerőmű létesítésének 

legnagyobb akadálya a múltban nem az volt, hogy nem volt elég szél, hanem elég költséges annak 

a hálózatnak annak a megtervezése és kiépítése, ami a szélerőmű által termelt energiát elviszi és 

esetleg tárolja. Ez a fő probléma.  

Vizsgálatok történtek jó pár évvel ezelőtt a ceglédberceli dombságon, amely vizsgálat alapján azt 

a területet alkalmasnak találták arra, hogy ott szélerőmű létesüljön. Aki arra járt, látta is, hogy egy 

árva szélerőmű ácsorog ott, ami nem kapta meg az engedélyt annak ellenére, hogy gazdaságosan 

működtethető. A jövő útja ez lesz: Cegléd és Ceglédbercel testületei összeülnek és nem azzal 

foglalkoznak, hogy lebeszélik egymást azért, mert a másik frakcióból jön a javaslat, hanem arról 

szól, hogy hogyan lehetne kiváltani a fosszilis energiát.  

Az előterjesztő képviselő úr nem azt szeretné, hogy a Képviselő-testület döntse ezt el, hanem arra 

kéri a testületet, támogassa azt, hogy tovább küldjék azt a véleményt, hogy igenis az egész 

országban támogassák, hogy végre legyen egy olyan energiaforrás, amely nem szennyezi a 

környezetet. Egy sebész ennyit tudott hozzátenni a szélerőműhöz és hatásaihoz.  

 

Az előterjesztéssel kapcsolatban további kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 

Dr. Csáky András polgármester úr szavazásra bocsátja a határozati javaslatot és megállapítja, hogy 

a Képviselő-testület 5 igen szavazattal, 10 tartózkodás mellett nem fogadta el a javaslatot.  

 

58/2023.(II. 15.) Ök. határozat 

 

Cegléd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete – 

 

1.) Nem fogadja el a Czigle frakció Képviselői indítványban megfogalmazott alábbi határozati 

javaslatot. 

 

„1.) indítványozza a kormánynál, hogy a 253/1997. (XII. 20.) Korm. rendelet (OTÉK) 

rendelkezéseit úgy módosítsa, hogy a település beépítésre szánt területnek minősülő 

övezeteitől számított 12 km-es körzeten belül is létesíthető legyen szélerőmű. 

2.) Felkéri az illetékes szakbizottságokat, vizsgálja meg, hogy a településrendezési tervben 

a beépítésre nem szánt területeken belül hol hozható létre a megújuló energiaforrások 

hasznosításának céljára szolgáló terület és helyezhető el szélerőmű. A szakbizottságok 

tegyenek javaslatot ennek megfelelően a településrendezési terv módosítására.” 
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2.) Utasítja Ceglédi Közös Önkormányzati Hivatalt a szükséges intézkedések megtételére. 

 

Határidő: azonnal Felelős: Dr. Csáky András polgármester 

 
# 7307 

Dr. Czinege Imre Igen 
Fehér István Igen 

Földi Áron Igen 

László Ágnes Igen 
Magyar Károly Igen 

Dr. Csáky András polgármester úr Tart. 

Dr. Ferenczi Norbert Tart. 
Hegedűs Ágota Tart. 

Imregi Tibor Tart. 

ifj. Károly Ferenc Tart. 
Klément György Tart. 

Kónya Ágnes Tart. 

Rimóczi Gábor Tart. 
Takátsné Györe Anett Tart. 

Tarr Felicián Tart. 

 
 

17.) NAPIREND: 2023. évre vonatkozó mezőgazdasági hasznosítású területek és más megnevezésű 

beépítetlen területek bérleti-, haszonbérleti díjának megállapítása 

Szakmai előterjesztő: Mótyán Krisztián ügyvezető 

Előterjesztő: Dr. Csáky András polgármester  

Az előterjesztés a jegyzőkönyv 17. sz. melléklete. 

 

Dr. Csáky András: az előterjesztést a Gazdasági Bizottság és a Jogi, Ügyrendi és Közbiztonsági 

Bizottság megtárgyalta és elfogadásra javasolják az „A” határozati javaslatot.  

 

Az előterjesztéssel kapcsolatban hozzászólás, kérdés nem volt.  

Szavazásra bocsátja az „A” határozati javaslatot. Megállapítja, hogy a Képviselő-testület 

egyhangú, 15 igen szavazattal elfogadta a javaslatot és meghozta határozatát. 

 

59/2023.(II. 15.) Ök. határozat 

 

Cegléd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete – a vagyongazdálkodásról szóló 

1/2018.(1.31.) önkormányzati rendelet 16/A. §-ában rögzített hatáskörében eljárva – 2023 évre 

 

1.) megállapítja a külterületen lévő mezőgazdasági hasznosítású ingatlanok minimális 

haszonbérleti díját bruttó 3000 Ft*AK/év, de legalább bruttó 40.000 Ft/ha/év összegben; 

 

2.) megállapítja a belterületen levő mezőgazdasági célra bérbe adott területek minimális 

haszonbérleti díját bruttó 10 Ft/m2/év, de legalább 30.000 Ft/ingatlan/év összegben; 

 

3.) megállapítja a más megnevezésű beépítetlen területek minimális bérleti díját bruttó 20 

Ft/m2/év, de legalább bruttó 30.000 Ft/ingatlan/év összegben; 

 

4.) megállapítja a lakások és helyiség bérletéről szóló önkormányzati rendelet hatálya alá nem 

tartozó minden egyéb ingatlan bérleti, illetve haszonbérleti díját bruttó 100 Ft/m2/év, de 

legalább bruttó 50.000 Ft/ingatlan/év összegben. 
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5.) Felhatalmazza a Polgármestert a bérleti és haszonbérleti szerződések aláírására. 

 

6.) Utasítja a VÁRVAG Nonprofit Kft-t a szükséges intézkedések megtételére. 

 

Határidő: azonnal Felelős: Dr. Csáky András polgármester 

 
# 7308 

Dr. Czinege Imre Igen 
Dr. Csáky András polgármester úr Igen 

Fehér István Igen 

Dr. Ferenczi Norbert Igen 
Földi Áron Igen 

Hegedűs Ágota Igen 

Imregi Tibor Igen 
ifj. Károly Ferenc Igen 

Klément György Igen 

Kónya Ágnes Igen 
László Ágnes Igen 

Magyar Károly Igen 

Rimóczi Gábor Igen 
Takátsné Györe Anett Igen 

Tarr Felicián Igen 

 

18.) NAPIREND: Cegléd, belterület 1649/10 hrsz-ú ingatlan értékesítésre kijelölése 

Szakmai előterjesztő: Mótyán Krisztián ügyvezető 

Előterjesztő: Dr. Csáky András polgármester  

Az előterjesztés a jegyzőkönyv 18. sz. melléklete. 

 

Dr. Csáky András: az előterjesztést a Gazdasági Bizottság megtárgyalta és elfogadásra javasolja az 

„A” határozati javaslatot.  

 

Az előterjesztéssel kapcsolatban hozzászólás, kérdés nem volt.  

Szavazásra bocsátja az „A” határozati javaslatot. Megállapítja, hogy a Képviselő-testület 8 igen 

szavazattal, 7 tartózkodás mellett elfogadta a javaslatot és meghozta határozatát. 

 

60/2023.(II. 15.) Ök. határozat 

 

Cegléd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete  

 

1.) értékesíti versenyeztetési eljárás lefolytatása útján Cegléd Város Önkormányzatának 

kizárólagos tulajdonában lévő Cegléd, belterület 1649/10 hrsz-ú, „kivett beépítetlen terület” 

megnevezésű, 2570 m2 területű ingatlant a hivatalos értékbecslés alapján megállapított 

legalább nettó 8.000.000,-Ft + áfa, azaz bruttó 10.160.000,-Ft áron, 

 

2.) utasítja a VÁRVAG Nonprofit Kft-t a szükséges intézkedések megtételére. 

 

Határidő: azonnal Felelős: Dr. Csáky András polgármester 

 
# 7309 

Dr. Czinege Imre Igen 

Dr. Csáky András polgármester úr Igen 
Fehér István Igen 

Földi Áron Igen 



62 

Imregi Tibor Igen 

ifj. Károly Ferenc Igen 
László Ágnes Igen 

Magyar Károly Igen 

Dr. Ferenczi Norbert Tart. 
Hegedűs Ágota Tart. 

Klément György Tart. 

Kónya Ágnes Tart. 
Rimóczi Gábor Tart. 

Takátsné Györe Anett Tart. 

Tarr Felicián Tart. 

 

19.) NAPIREND: Az óvodák nyitva tartásának, nyári zárva tartásának és ügyeleti rendjének 

meghatározása 

Szakmai előterjesztő: Jáger Mária irodavezető 

Előterjesztő: Dr. Csáky András polgármester  

Az előterjesztés a jegyzőkönyv 19. sz. melléklete. 

 

Dr. Csáky András: az előterjesztést a Humán Bizottság megtárgyalta és elfogadásra javasolja 

mindkét határozati javaslatot.  

 

Az előterjesztéssel kapcsolatban hozzászólás, kérdés nem volt.  

Szavazásra bocsátja az I. határozati javaslatot. Megállapítja, hogy a Képviselő-testület egyhangú, 

15 igen szavazattal elfogadta a javaslatot és meghozta határozatát. 

 

61/2023.(II. 15.) Ök. határozat 

 

Cegléd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete – a nemzeti köznevelésről szóló 2011. 

évi CXC. törvény 83. § (2) bekezdés b) pontja alapján 

 

1.) a fenntartásában lévő óvodákban a 2022/2023. nevelési évtől, hétfőtől péntekig a napi nyitva 

tartást az alábbiak szerint határozza meg: 

1.1 

Intézmény neve Címe: Napi nyitva tartás 

Lövész Utcai Óvoda 2700 Cegléd, Lövész u. 2. 600 - 1700 

Malom Téri Tagóvoda 2700 Cegléd, Malom tér 1. 600 - 1700 

Pesti Úti Óvoda 2700 Cegléd, Pesti út 10. 600 - 1700 

Köztársaság Utcai Tagóvoda 2700 Cegléd, Köztársaság u. 18. 600 - 1800 

Széchenyi Úti Óvoda 2700 Cegléd, Széchenyi út 14. 600 - 1700 

Budai Úti Tagóvoda 2700 Cegléd, Külső-Budai út 10. 530 - 1700 

Ugyeri Tagóvoda 2700 Cegléd, Ugyer Külterület 066/2 630 – 1630 

Deák Utcai Tagóvoda 2700 Cegléd, Deák u. 1. 600 - 1700 

 

1.2 az 1.1 alpontban meghatározott rendelkezés hatályba lépésének ideje: 2022. szeptember 1. 

 

2.) Utasítja a Ceglédi Közös Önkormányzati Hivatalt a szükséges intézkedések megtételére. 

 

Határidő: azonnal Felelős: Dr. Csáky András polgármester 

 
# 7310 

Dr. Czinege Imre Igen 

Dr. Csáky András polgármester úr Igen 
Fehér István Igen 
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Dr. Ferenczi Norbert Igen 

Földi Áron Igen 
Hegedűs Ágota Igen 

Imregi Tibor Igen 

ifj. Károly Ferenc Igen 
Klément György Igen 

Kónya Ágnes Igen 

László Ágnes Igen 
Magyar Károly Igen 

Rimóczi Gábor Igen 

Takátsné Györe Anett Igen 
Tarr Felicián Igen 

 

Szavazásra bocsátja a II. határozati javaslatot. Megállapítja, hogy a Képviselő-testület egyhangú, 

15 igen szavazattal elfogadta a javaslatot és meghozta határozatát. 
 

62/2023.(II. 15.) Ök. határozat 

 

Cegléd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete – a nemzeti köznevelésről szóló 2011. 

évi CXC. törvény 83. § (2) bekezdés b) pontja alapján 

1.) meghatározza a fenntartásában működő óvodák 2022/2023. nevelési év nyári nyitva tartási 

idejét az alábbiak szerint: 

1.1. 

 

Óvoda 
Zárva tartás ideje 

2023. hónap, nap: 
Nyitva tartó ügyeletes óvoda 

Lövész Utcai Óvoda 06.26 – 07.21. Köztársaság Utcai Tagóvoda 

Malom Téri Tagóvoda 06.26 – 07.21. Pesti Úti Óvoda 

Széchenyi Úti Óvoda 06.26 – 07.21. Pesti Úti Óvoda 

Budai Úti Tagóvoda 06.26 – 07.21. Pesti Úti Óvoda 

Ugyeri Tagóvoda 06.26 – 07.21. Pesti Úti Óvoda 

Deák Utcai Tagóvoda 06.26 – 07.21. Köztársaság Utcai Tagóvoda 

Pesti Úti Óvoda 07.24 – 08.18. Széchenyi Úti Óvoda 

Köztársaság Utcai Tagóvoda 07.24 – 08.18. Deák Utcai Tagóvoda 

1.2. Az 1.1. alpontban meghatározott nyári nyitva tartás igénybevételére a szülő 2023. május 

31. napjáig nyújthatja be gyermeke jelentkezését az óvodai jogviszonnyal rendelkező óvodába. 

2.) Cegléden, a város egészére kiterjedően egy önkormányzati óvoda kerül kijelölésre ügyeletes 

óvodaként a tavaszi, az őszi és a téli iskolai szünet idejére, a lecsökkenő gyereklétszám alapján. 

 

3.) Utasítom a Ceglédi Közös Önkormányzati Hivatalt a szükséges intézkedések megtételére. 

 

Határidő: azonnal Felelős: Dr. Csáky András polgármester 
# 7311 

Dr. Czinege Imre Igen 

Dr. Csáky András polgármester úr Igen 
Fehér István Igen 

Dr. Ferenczi Norbert Igen 

Földi Áron Igen 
Hegedűs Ágota Igen 

Imregi Tibor Igen 

ifj. Károly Ferenc Igen 
Klément György Igen 

Kónya Ágnes Igen 

László Ágnes Igen 
Magyar Károly Igen 

Rimóczi Gábor Igen 
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Takátsné Györe Anett Igen 

Tarr Felicián Igen 

 

20.) NAPIREND: Polgármester szabadság ütemtervének jóváhagyása 

Szakmai előterjesztő: Dr. Diósgyőri Gitta címzetes főjegyző 

Előterjesztő: Dr. Csáky András polgármester  

Az előterjesztés a jegyzőkönyv 20. sz. melléklete. 

 

Az előterjesztéssel kapcsolatban hozzászólás, kérdés nem volt.  

Dr. Csáky András polgármester úr szavazásra bocsátja a határozati javaslatot. Megállapítja, hogy 

a Képviselő-testület egyhangú, 15 igen szavazattal elfogadta a javaslatot és meghozta határozatát. 

 

63/2023.(II. 15.) Ök. határozat 

 

Cegléd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete – a közszolgálati tisztviselőkről szóló 

2011. évi CXCIX. törvény (Kttv.) 225/C. § (2) bekezdésében biztosított hatáskörében eljárva 

 

1.) Megállapítja, hogy dr. Csáky András polgármester a Kttv. 225/C. § (1) bekezdése szerint 2023. 

évben 39 munkanap alapszabadsággal, és 2022. évről áthozott 38 nap szabadsággal 

rendelkezik, melyek igénybevételét 2022-ben a következő ütemezéssel hagy jóvá: 

 

Január 2-6.; 30-31. 7 nap 

Február 22-28. 5 nap 

Március 2.; 29-31. 4 nap 

Április 3-5.; 11-12.; 26-28 8 nap 

Május 9-17.; 30. 8 nap 

Június 12-14.; 28-30. 6 nap 

Július 3-14.; 27-28. 12 nap 

Augusztus 7-18. 10 nap 

Szeptember 4-5.; 11. 3 nap 

Október 9-10.; 30-31. 4 nap 

November 6-7.; 29-30. 4 nap 

December 5-6.; 22-29. 6 nap 

Összesen 77 nap 

2.) Felkéri a Jegyzőt a törvényben előírt nyilvántartások vezetésére. 

 

Határidő: folyamatos Felelős: dr. Diósgyőri Gitta címzetes főjegyző 

 
# 7312 

Dr. Czinege Imre Igen 

Dr. Csáky András polgármester úr Igen 
Fehér István Igen 

Dr. Ferenczi Norbert Igen 

Földi Áron Igen 
Hegedűs Ágota Igen 

Imregi Tibor Igen 
ifj. Károly Ferenc Igen 

Klément György Igen 

Kónya Ágnes Igen 
László Ágnes Igen 

Magyar Károly Igen 

Rimóczi Gábor Igen 
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Takátsné Györe Anett Igen 

Tarr Felicián Igen 

 

21.) NAPIREND: A 2023. I. félévi munkaterv módosítása 

Szakmai előterjesztő: Jáger Mária irodavezető 

Előterjesztő: Dr. Csáky András polgármester  

Az előterjesztés a jegyzőkönyv 21. sz. melléklete. 

 

Dr. Csáky András: a korábban elhangzott javaslat szerint a márciusi testületi ülést két nappal 

korábbra hozzák, mely javaslatot befogadja. Az indoklás az előterjesztésben olvasható.   

 

Az előterjesztéssel kapcsolatban hozzászólás, kérdés nem volt.  

Szavazásra bocsátja a határozati javaslatot. Megállapítja, hogy a Képviselő-testület egyhangú, 15 

igen szavazattal elfogadta a javaslatot és meghozta határozatát. 

 

64/2023.(II. 15.) Ök. határozat 

 

Cegléd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete – 

 

1.) Módosítja a 433/2022. (XII. 15.) Ök. határozattal elfogadott 2023. I. félévi munkatervét: 

 

1.1 a február 15-ei ülésre tervezett napirendből elnapolja a 2023. május 18-ai rendes ülésére 

a 354/2022. (XI. 4.) Ök. határozaton alapuló, „Beszámoló CVÖ Energiahatékonysági 

Menedzsmentterve fogyasztási és díjfizetési adatairól” tárgyú előterjesztést. 

 

1.2 A 2023. március 23-i testületi ülését 2023. március 21. napjára helyezi át. 

 

2.) Utasítja a Ceglédi Közös Önkormányzati Hivatalt a szükséges intézkedések megtételére. 

 

Határidő: azonnal Felelős: Dr. Csáky András polgármester 

 
# 7313 

Dr. Czinege Imre Igen 
Dr. Csáky András polgármester úr Igen 

Fehér István Igen 

Dr. Ferenczi Norbert Igen 
Földi Áron Igen 

Hegedűs Ágota Igen 

Imregi Tibor Igen 
ifj. Károly Ferenc Igen 

Klément György Igen 

Kónya Ágnes Igen 
László Ágnes Igen 

Magyar Károly Igen 

Rimóczi Gábor Igen 
Takátsné Györe Anett Igen 

Tarr Felicián Igen 
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22.) NAPIREND: Beszámoló a Képviselő-testület határozatainak végrehajtásáról 

Szakmai előterjesztő: Jáger Mária irodavezető 

Előterjesztő: Dr. Csáky András polgármester 

Az előterjesztés a jegyzőkönyv 22. sz. melléklete. 

 

Az előterjesztéssel kapcsolatban kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 

Dr. Csáky András polgármester úr szavazásra bocsátja a határozati javaslatot. Megállapítja, hogy 

a Képviselő-testület egyhangú, 15 igen szavazattal elfogadta azt és meghozta határozatát. 

 

65/2023.(II. 15.) Ök. határozat 

 

Cegléd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete – 

 

1.) Elfogadja Cegléd Város Önkormányzata Képviselő-testületének a 2023. január 26-i rendes 

ülésnapon, illetve a korábban hozott, de még nem teljesített határozatainak végrehajtásáról 

szóló beszámolót. 

 

2.) Utasítja a Ceglédi Közös Önkormányzati Hivatalt a szükséges intézkedések megtételére. 

 

Határidő: azonnal Felelős: Dr. Csáky András polgármester 

 
# 7314 

Dr. Czinege Imre Igen 
Dr. Csáky András polgármester úr Igen 

Fehér István Igen 
Dr. Ferenczi Norbert Igen 

Földi Áron Igen 

Hegedűs Ágota Igen 
Imregi Tibor Igen 

ifj. Károly Ferenc Igen 

Klément György Igen 
Kónya Ágnes Igen 

László Ágnes Igen 

Magyar Károly Igen 
Rimóczi Gábor Igen 

Takátsné Györe Anett Igen 

Tarr Felicián Igen 

 

 

23.) NAPIREND: Egyebek  

 

Hegedűs Ágota alpolgármester asszony két ülés közti tájékoztatójával kapcsolatban kérdés, 

hozzászólás nem volt. Két ülés közti tájékoztatójának elfogadását Dr. Csáky András polgármester 

úr szavazásra bocsátja. Megállapítja, hogy a Képviselő-testület egyhangú, 15 igen szavazattal 

elfogadta a tájékoztatót. 

 
# 7315 

Dr. Czinege Imre Igen 

Dr. Csáky András polgármester úr Igen 
Fehér István Igen 

Dr. Ferenczi Norbert Igen 

Földi Áron Igen 
Hegedűs Ágota Igen 
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Imregi Tibor Igen 

ifj. Károly Ferenc Igen 
Klément György Igen 

Kónya Ágnes Igen 

László Ágnes Igen 
Magyar Károly Igen 

Rimóczi Gábor Igen 

Takátsné Györe Anett Igen 
Tarr Felicián Igen 

 

A polgármester két ülés közti tájékoztatójával kapcsolatban kérdés, hozzászólás nem volt, így 

ennek elfogadását Dr. Csáky András polgármester úr szavazásra bocsátja. Megállapítja, hogy a 

Képviselő-testület egyhangú, 15 igen szavazattal elfogadta a tájékoztatót. 
 

# 7316 
Dr. Czinege Imre Igen 

Dr. Csáky András polgármester úr Igen 

Fehér István Igen 
Dr. Ferenczi Norbert Igen 

Földi Áron Igen 

Hegedűs Ágota Igen 
Imregi Tibor Igen 

ifj. Károly Ferenc Igen 

Klément György Igen 
Kónya Ágnes Igen 

László Ágnes Igen 

Magyar Károly Igen 
Rimóczi Gábor Igen 

Takátsné Györe Anett Igen 

Tarr Felicián Igen 
 

 

 

Vörösmarty téri futókör 
Szakmai előterjesztő: Vasvári Csaba ügyvezető 

Előterjesztő: Dr. Csáky András polgármester 

Az előterjesztés a jegyzőkönyv 23/a sz. melléklete. 

 

Dr. Csáky András: továbbra sem támogatja ezt.  

 

Az előterjesztéssel kapcsolatban kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 

Szavazásra bocsátja a határozati javaslatot. Megállapítja, hogy a Képviselő-testület 1 igen és 2 nem 

szavazattal, 12 tartózkodás mellett nem fogadta el a javaslatot. 

 

66/2023.(II. 15.) Ök. határozat 

 

Cegléd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete – 

 

1.) Nem fogadja el a polgármester indítványban megfogalmazott alábbi határozati javaslatot. 

 

„1. Dönt arról, hogy a „Futókörök kialakítása Cegléden” tárgyú közbeszerzési eljárás 2. 

részét képező Vörösmarty téri futókör kialakításához, a szükséges 20.793.597 Ft + áfa 

összegű saját forrást nem biztosítja.  

2. Dönt arról, hogy a „Futókörök kialakítása Cegléden” tárgyú közbeszerzési eljárás 2. 

részét „Vörösmarty téri futókör kialakítása” fedezet hiány miatt eredménytelenné 

nyilvánítja.  

3. Felhatalmazza a polgármestert a szükséges nyilatkozatok megtételére. 
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4. Utasítja a Ceglédi Városfejlesztési Kft-t és a Ceglédi Közös Önkormányzati Hivatalt a 

szükséges intézkedések megtételére.” 

2.) Utasítja Ceglédi Közös Önkormányzati Hivatalt a szükséges intézkedések megtételére. 

 

Határidő: azonnal Felelős: Dr. Csáky András polgármester 

 
# 7317 

Dr. Csáky András polgármester úr Igen 
Dr. Czinege Imre Nem 

Magyar Károly Nem 

Fehér István Tart. 
Dr. Ferenczi Norbert Tart. 

Földi Áron Tart. 

Hegedűs Ágota Tart. 
Imregi Tibor Tart. 

ifj. Károly Ferenc Tart. 

Klément György Tart. 
Kónya Ágnes Tart. 

László Ágnes Tart. 

Rimóczi Gábor Tart. 
Takátsné Györe Anett Tart. 

Tarr Felicián Tart. 

 

 

Polgármester egyéni indítványa – természeti katasztrófa következtében támogatási 

javaslat 

Előterjesztő: Dr. Csáky András polgármester 

Az előterjesztés a jegyzőkönyv 23/b sz. melléklete. 

 

Dr. Csáky András: indítványozza, hogy a törökországi földrengés áldozatainak fejezzék ki 

részvétüket, másrészt pedig a Katolikus Karitászon keresztül 1 millió forintot támogatásképpen 

adjanak.  

 

Az előterjesztéssel kapcsolatban kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 

Szavazásra bocsátja a határozati javaslatot. Megállapítja, hogy a Képviselő-testület egyhangú, 15 

igen szavazattal elfogadta a javaslatot. 

 

67/2023.(II. 15.) Ök. határozat 

 

Cegléd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete – Cegléd együttérző lakossága nevében 

eljárva 

1.) Támogatást utal Egymillió forint összegben, a Katolikus Karitász 12011148-00124534-

00100008 számú számlájára, a 2023. február 6-án bekövetkezett törökországi földrengés 

elszenvedőinek megsegítésére. 

2.) Felkéri a Ceglédi Kistérségi Társulás önkormányzatait, hogy lehetőségeikhez mérten éljenek 

hasonló felajánlással a Katolikus Karitászon keresztül. 

3.) Utasítja a Ceglédi Közös Önkormányzati Hivatalt a szükséges intézkedések megtételére.  

 

Határidő: azonnal Felelős: Dr. Csáky András polgármester 

 
# 7318 

Dr. Czinege Imre Igen 

Dr. Csáky András polgármester úr Igen 
Fehér István Igen 
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Dr. Ferenczi Norbert Igen 

Földi Áron Igen 
Hegedűs Ágota Igen 

Imregi Tibor Igen 

ifj. Károly Ferenc Igen 
Klément György Igen 

Kónya Ágnes Igen 

László Ágnes Igen 
Magyar Károly Igen 

Rimóczi Gábor Igen 

Takátsné Györe Anett Igen 
Tarr Felicián Igen 

 

24.) NAPIREND: Kérdések, interpellációk 

 

Dr. Csáky András: interpelláció nem érkezett.  

 

Fehér István: kaptak egy tájékoztató anyagot, amely a szociális szövetkezet felszámolását 

tartalmazza. Felmerült bennük az a kérdés, hogy az önkormányzattól kapott támogatásokkal 

hogyan s mint számolt el, és azokkal az eszközökkel milyen mértékben számol el, amelyet az 

önkormányzat támogatásával szereztek be? Tételesen ezt nem sorolná fel, de többen tudják, hogy 

milyen eszközöket használt a szövetkezet, amit az önkormányzat támogatásával szerzett be. 

Észrevétel, hogy ez meglepő lépés volt, találgatni lehet, hogy mi lehet ennek az oka, de egyértelmű, 

hogy ez a szervezet ilyen formában tulajdonképpen nem működött. Korábban is voltak már 

aggályaik az elszámolásoknál, úgy látszik, most mindez megoldódik azzal, hogy felszámolják a 

szokásos módon. De kérdésként felmerül, hogy mi lesz az eszközökkel, ami az önkormányzat 

támogatásával került a tulajdonukba korábban. 

 

Dr. Csáky András: alpolgármester asszony az önkormányzat részéről tagja a szövetkezetnek.  

 

Hegedűs Ágota alpolgármester: a szociális szövetkezet pályázatból működött, tehát az 

önkormányzat pályázott az eszközökre, és nem a szociális szövetkezet könyveiben szerepelnek 

ezek az eszközök, hanem az önkormányzatéban. Az elszámolásnál nincs miről elszámolnia, mert 

ezek az eszközök az önkormányzat tulajdonában vannak. A Pénzügyi Irodán van kimutatás a 

leltárba vett eszközökről, ezek sorsáról majd egy következő körben kell dönteni.  

 

Dr. Csáky András: a felszámolás elindult, a következő ülésen visszatérnek erre.  

Az Egyebek napirendi pontban elmulasztott még két határozati javaslatról szavaztatni, amelyet Dr. 

Ferenczi Norbert frakcióvezető úr nyújtott be sürgősségi indítványként. Az egyik, hogy 130 millió 

forinttal megnövelik az ingatlanértékesítési előirányzatot és céltartalékot képeznek beruházásokra 

(Sütő utcai csapadékvíz elvezetés, Pesti dűlő felületi zárás, Páva utca felújítása, Rákóczi út 52 

társasház udvarának felújítása, futókör a Vörösmarty térre).  

 

Dr. Ferenczi Norbert: csak egy elírást kér javítani, Rákóczi út 60-62. az érintett társasház udvara 

(az 52. szám véletlenül az iskola lett volna). 

 

 

A javaslattal kapcsolatban kérdés, további hozzászólás nem hangzott el. 

Szavazásra bocsátja a fentiek szerint pontosított határozati javaslatot. Megállapítja, hogy a 

Képviselő-testület 10 igen szavazattal, 4 tartózkodás mellett elfogadta a javaslatot. 
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68/2023.(II. 15.) Ök. határozat 

 

Cegléd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete – 

 

1.) 130.000.000 forinttal megnöveli az ingatlan értékesítések előirányzatot, melynek terhére 

céltartalékot képez a következő beruházások megvalósítás érdekében Sütő utcai csapadékvíz 

elvezetés, Pesti dűlő felületi zárás, Páva utca felújítása, Rákóczi út 60-62. társasház udvarának 

felújítása, futókör a Vörösmarty térre. 

2.) utasítja a Ceglédi Közös Önkormányzati Hivatalt a szükséges intézkedések megtételére! 

 

Határidő: azonnal Felelős: Dr. Csáky András polgármester 

 
# 7319 

Dr. Ferenczi Norbert Igen 
Hegedűs Ágota Igen 

Imregi Tibor Igen 

ifj. Károly Ferenc Igen 
Klément György Igen 

Kónya Ágnes Igen 

Magyar Károly Igen 
Rimóczi Gábor Igen 

Takátsné Györe Anett Igen 

Tarr Felicián Igen 
Dr. Csáky András polgármester úr Tart. 

Fehér István Tart. 

Földi Áron Tart. 
László Ágnes Tart. 

Dr. Czinege Imre Távol 

 

Dr. Csáky András: ezek szerint máris módosítják az elfogadott költségvetést. Ez azért érdekes, 

mert frakcióvezető úr többször felhívta a figyelmet arra, hogy ha belenyúlnak, akkor érvénytelen 

az egész.  

A másik határozati javaslat arról szól, hogy a prioritási listák végrehajtásáról júniusi ülésén 

tárgyaljon a Képviselő-testület, ki kell térni a nyári időszakra tervezett beruházásokra a 

költségvetéskor I., II., IV., és VI. számon elfogadott prioritási listák tekintetében. Az 1. pont 

végrehajtása során figyelemmel kell lenni az őszi iparűzési adóbevételekre. A kapcsolódó 

előkészítő munkákat úgy kell elvégezni, hogy a vonatkozóan jelentkező számlák fizetési határideje 

szükség szerint az őszi iparűzési adóbevételek realizálása utánra essen. 

Tartja magát a törvény szavához és ahhoz, hogy ha nem áll rendelkezésre forrás a pénztárban, 

semmiféle megrendelést nem ír alá. Nem akart vitát korábban, Kónya képviselő asszony említette 

az ősszel elkészített útalap minőségét. Amikor megrendelnek egy munkát, a kivitelező vagy azt 

mondja, hogy már nem tudja elvégezni az időjárás miatt, vagy ha elvégzi, akkor kötelezettséget 

vállal arra, hogy megfelelő minőségben végzi el a munkát. A munkatársakat kéri, nézzék meg, 

milyen garanciális dolgokat tudnak érvényesíteni ebben az esetben.  

 

Dr. Ferenczi Norbert: nem először jön felszínre ez a fajta szemléletbeli különbség a városvezetés 

és képviselőcsoportjuk között, mert rendszeresen vállalnak kötelezettséget olyan dolgokban, 

amelyekre nincs az adott pillanatban forrás. Ilyen például a gázzal kapcsolatos 

kötelezettségvállalás, mert nem áll rendelkezésre az összes gázszámla kifizetésére vonatkozó 

forrás, amikor a gázszámlára szerződnek, ez természetes, csak tudják, hogy ezek meg fognak 

érkezni rendszeresen. Ez igaz lehet a beruházásokra is természetesen, itt is tudják, tervezték a 

likviditást, hogy októberben fognak megérkezni a bevételek, és meg lehet rendelni ezeket a 
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beruházásokat ugyanúgy, ahogy a közszolgáltatási szerződéseket is alá lehet írni akár több évre 

vonatkozólag is, még akkor is, ha még készen sincs az a költségvetés, amelyik erre fedezetet adna. 

A háztartások is így gondolkodnak, meggyőződése, mert nemcsak azokat a közműszolgáltatási 

szerződéseket írják alá, amihez a fedezet a bankszámlájuk rendelkezésre áll, de ugyanígy meg 

szoktak rendelni bizonyos dolgokat, amik a fizetés után érkeznek meg és a fizetéssel lesz rá pénz. 

Ez egy teljesen logikus és jogszabályszerű is, hiszen az előirányzatnak kell rendelkezésre állnia a 

megrendeléshez. Nagyon kéri a Képviselő-testületet, hogy ezen a júniusi ülésen legyen 

figyelemmel erre a remélhetőleg elfogadott határozati javaslatra, és rendeljék meg időben ezeket 

az útjavítási, járdaépítési munkálatokat, hogy az időjárással harmóniában tudják ezeket elvégezni.  

 

Dr. Csáky András: felhívja frakcióvezető úr figyelmét, hogy a költségvetés 235 millió forint likvid 

tartalékot tartalmaz. Nyugodtan jöhetnek a gázszámlák, van rá fedezet, ki fogják fizetni.  

 

A javaslattal kapcsolatban kérdés, további hozzászólás nem hangzott el. 

Szavazásra bocsátja a fentiekben ismertetett határozati javaslatot. Megállapítja, hogy a Képviselő-

testület 10 igen és 1 nem szavazattal, 4 tartózkodás mellett elfogadta a javaslatot. 

 

69/2023.(II. 15.) Ök. határozat 

 

Cegléd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete – 

 

1.) 2023. júniusi ülésén tárgyalni kívánja a költségvetéshez rendelt prioritási listák 

végrehajtásának helyzetét azzal, hogy a határozati javaslatnak ki kell térnie a nyári időszakra 

tervezett beruházásokra a költségvetéskor a 38/2023.(II.15.)Ök., a 40/2023.(II.15.)Ök., a 

42/2023.(II.15.)Ök., és a 43/2023.(II.15.)Ök. határozatokkal elfogadott prioritási listák 

tekintetében. 

 

2.) Az 1. pont végrehajtása során figyelemmel kell lenni az őszi iparűzési adóbevételekre. 

3.) A kapcsolódó előkészítő munkákat úgy kell elvégezni, hogy a vonatkozóan jelentkező számlák 

fizetési határideje szükség szerint az őszi iparűzési adóbevételek realizálása utánra essen. 

4.) utasítja a Ceglédi Közös Önkormányzati Hivatalt a szükséges intézkedések megtételére! 

 

Határidő: azonnal Felelős: Dr. Csáky András polgármester 

 
# 7320 
Dr. Ferenczi Norbert Igen 

Hegedűs Ágota Igen 

Imregi Tibor Igen 
ifj. Károly Ferenc Igen 

Klément György Igen 

Kónya Ágnes Igen 
Magyar Károly Igen 

Rimóczi Gábor Igen 

Takátsné Györe Anett Igen 
Tarr Felicián Igen 

Dr. Csáky András polgármester úr Nem 

Dr. Czinege Imre Tart. 
Fehér István Tart. 

Földi Áron Tart. 

László Ágnes Tart. 
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Magyar Károly: a zöldhulladék feldolgozásra, befogadásra szeretné ismételten felhívni a figyelmet. 

A DTKH megígérte, hogy lesz egy zöldhulladék lerakó Cegléden, addig átmeneti jelleggel ezt meg 

kellene oldani. Rengetegen megkeresték, hogy kevés a 2 zsák elszállítása, és nem fognak pluszban 

fizetni a zsákért, hogy a szolgáltató elvigye a zöldhulladékot. El fog szemetesedni a város.  

Halotta, hogy a DTKH kifizette a szárszói ingatlannal kapcsolatban a 10 millió forintot. Ez 

hivatalos információ? 

 

Dr. Csáky András: igen, kifizette a 10 millió forintot a DTKH, és folyamatban van a korábbi 

testületi határozatnak megfelelően, hogy a társtulajdonosok részére az őket megillető rész 

átutalásra kerüljön. Ez a határozat két dolgot tartalmaz: ki kell osztani a pénzt, illetve hogy a pénzt 

a táborra kell fordítani.  

A zöldhulladékot illetően most van a nagy átalakulás, a MOL koncesszióban megkapta az egész 

hulladékgazdálkodást. Január elején volt Kecskeméten egy ezzel kapcsolatos összejövetel. Az 

illetékes minisztérium ezeknek a beruházásoknak, amit képviselő úr is említett, hogy Cegléden is 

egy zöldhulladék lerakó épülne, megkapta az engedélyt, ez fog indulni most. Korábban jelezték a 

problémát a szolgáltatónak. 

Változatlanul arra biztatja a lakosságot, pláne azokat, akik kertes házban laknak, hogy saját 

komposztálást vegyenek igénybe. Maga is komposztál, a legkisebb komposztáló edény is rengeteg 

zöldhulladékot befogad, és a természet végzi a dolgát, ahogy kell. Két évben belül meg kell 

valósuljon a beruházás Cegléden. Akkor meglesz a lehetősége annak, hogy ha nem akarnak a 

lakosok komposztálni, ott el tudják helyezni a zöldhulladékot. Jelezni fogja a pénteki DTKH 

taggyűlésen, hogy a problémák változatlanul fennállnak. 

 

Kónya Ágnes: a Nefelejcs utcai bölcsődével kapcsolatban arról volt szó a költségvetési 

tárgyaláskor, hogy 2024 januárjában fog nyitni. Azóta megjelentek olyan hírek, hogy a nyáron 

befejeződik az építkezés. Lehetséges, hogy tényleg hamarabb lesz befejezve, vagy a 2024. januári 

kezdés a valós? Sokan keresik ezzel kapcsolatban.  

Tudja, hogy kényelmetlenül érinti a lakosságot, hogy már csak 2 zsák zöldhulladékot szállít el a 

DTKH, de a város katasztrofálisan néz ki, legalábbis a kertvárosi része, ugyanis mindenki kirakott 

8-10 zsák zöldhulladékot, abból elvittek kettőt, a többit kint hagyták. A zsákok nagy része 

szétszakadt, borzalmasan néz ki. Úgy gondolja, a közterület-felügyelőket fel kellene kérni, hogy 

járjanak végig és próbálják értesíteni a lakókat, hogy ez így szabálytalan, mert tényleg borzasztóan 

néz ki. Ha így van, meg kell tudni oldani valahogyan, hogy valahova el tudják helyezni a 

zöldhulladékot, és ne legyen hetekig az út szélén.  

 

Dr. Csáky András: ha zöld zsákban rakták ki a zöldhulladékot, azt el kell szállítania a 

szolgáltatónak. Felhívja erre a DTKH figyelmét, és kérni fogja, hogy a kihelyezett zöldhulladékot 

vigyék el. Ha az állampolgár zsákot vásárol, azt azért teszi, hogy el legyen szállítva a hulladék.  

A bölcsődét illetően megadja a szót Dr. Gujka Attila irodavezető úrnak. 

 

Dr. Gujka Attila irodavezető: valóban, a kivitelező jól halad a bölcsőde építési munkálataival. Neki 

12 hónapja van befejezni a munkát, ez júliusban fog lejárni és valószínűleg addig készen is lesz az 

ingatlan. Ez azonban még nem jelenti azt, hogy beköltözhető is lesz szeptemberben, ugyanis 

egyrészt még napelemet is kell telepíteni, ami egy külön közbeszerzési eljárás keretében történik 

majd, be is kell rendezni eszközökkel az épületet, ami szintén külön közbeszerzési eljárás keretében 

fog megtörténni, illetve használatbavételi engedélyt is kell rá szerezni, amely egy több hónapos 

folyamat szokott lenni, valamint be kell szerezni a működési engedélyt is. A beruházással magával 
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2023. december közepéig kell elkészülni, mindezek akkorra fognak megtörténni, szeptemberben 

tehát még nem fog megnyílni a bölcsőde, csak jövőre.  

 

Dr. Csáky András: mindent megtesznek annak érdekében, hogy a lehető leggyorsabban 

megvalósuljon a beruházás, de ezeket a lépéseket nem tudják megspórolni. Bíznak benne, hogy 

egy év múlva ilyenkor már gyerekzsivajtól lesz hangos az épület.  

 

Dr. Ferenczi Norbert: a pontosság kedvéért: 2 db zöld, lebomló zsákot visz el a DTKH, ez 

térítésmentes, de a másik színű zsák, amelynek az ára tartalmazza az elszállítás díját, most kék 

színű. Tehát a most kihelyezett zöld zsákok kapcsán van a képviselő asszonynak észrevétele, ha 

azt decemberben, novemberben tette ki a lakos, és az valamilyen különös oknál fogva kint 

felejtődött, a járat kihagyta vagy más okból, akkor azt egyrészt a DTKH-nak illő és üdvös lenne 

elvinnie, mert az még a kék zsák regulája előtt került ki, illetve a lakosságnak is meg kell szoknia 

sajnos, hogy a kék zsák bizony pénzbe kerül. Nem öröm ez senkinek, de alkalmazkodni kell hozzá, 

vagy a polgármester úr által említett komposztálással, vagy pedig azzal a kerti hulladék égetéssel, 

amit a Képviselő-testület jóváhagyott, illetve bizonyos feltételekkel megengedett. Ezekkel a 

lehetőségekkel lehet élni, de nagyon fontos, hogy a két zöld zsák feletti mennyiséget kék színű 

zsákban szállítja el a szolgáltató.  

 

Dr. Csáky András: köszöni a kiegészítést. Frakcióvezető úr a DTKH Felügyelő Bizottságának 

tagja. Az égetést nem preferálná környezetvédelmi szempontokból. Inkább komposztáljanak. 

 

László Ágnes: a DTKH-val van elég problémája a Képviselő-testület több tagjának. Arra még 

mindig nem kapott választ, hiába levelezik a DTKH-val, majdnem heti szinten, hogy nem szállítják 

el megfelelően, szerződés szerint az egyik utcából a szemetet továbbra sem, mondván, hogy földút. 

Hogy lehet az, hogy több szomszédos városban, faluban más áron kapják a zöld zsákot (ami most 

kék zsák) és van olyan város, ahol korlátlan mennyiségben rakhatnak ki zöldhulladékot a lakosok? 

Ő is a komposztálást preferálja. Mi az, hogy Nagykőrösön, ahol ott a komposztáló telep, korlátlanul 

elviszik a zöldhulladékot, vagy Csemőből, ahol egy tanyavilág van, szintén korlátlanul elviszik? 

Ott még sokkal olcsóbban is kapják ezeket a kék zsákokat, mint Cegléden 441,- Ft + ÁFÁ-ért. 

Érdekes, hogy nem azonosak ezek a feltételek.  

 

Dr. Csáky András: erre nem tud választ adni, de fel fogja tenni ezeket a kérdéseket, hogy mi 

indokolja ezeket a különbségeket. Lehet, hogy az adott önkormányzattal van egy külön szerződése 

a szolgáltatónak. Az önkormányzatnak azért van valamennyi fizetési kötelezettsége a szolgáltató 

felé. Utánanéznek ennek.  

 

Dr. Ferenczi Norbert: az, hogy a DTKH honnan köteles elvinni a szemetet és honnan nem, a 

rendelet tartalmazza. Amíg a koncesszor be nem jön év közepéig, addig a rendeletnek megfelelően 

kell a DTKH-nak ezt elvinnie, ez kötelessége. Ezért, ha nincs benne a rendeletben, akkor addig kell 

módosító indítványt tenni, amíg a koncesszori rendszer ki nem alakul, mert a rendeletmódosítás 

nyomán ezt integrálni fogják. A rendeletmódosítást meg kell előznie egy városvezetési 

egyeztetésnek azzal kapcsolatban, hogy az utca alkalmas-e a hulladékszállításra. A saját körzetében 

is maradt egy-két olyan közterület, ahová egyszerűen nem tud bemenni a jármű azért, mert még 

objektív okok miatt nem lehetett kiszélesíteni az utcát a megfelelő méretűre. Ez a sora ennek a 

dolognak. Ha benne van a rendeletben az utca, és annak ellenére nem viszik el, akkor azt az 

ügyfélszolgálatnak kell jelezni, ahol mindig segítőkészek voltak és előbb-utóbb elvégezték a 
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Száma: C/2.114/2023. 

M E G H Í V Ó 

 

Cegléd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 

2023. február 15-én (szerdán) délelőtt 10:00 órai kezdettel 

ülést tart a Városháza Dísztermében, melyre tisztelettel meghívom. 

 

A Képviselő-testület „lakossági félórát” tart 9:30 órától 10 óráig,  

amelyet a napirend elfogadása és megtárgyalása követ. 

 

NYILVÁNOS: 

 

1.) Z+R Consulting Kft. megbízási szerződése M 

Szakmai előterjesztő: Dr. Szoboszlay Árpádné aljegyző 

 

2.) Okos közvilágítás kialakításának lehetőségei E 

Szakmai előterjesztő: Schönléber Zoltán tanácsadó, Dr. Gujka Attila irodavezető 

Előterjesztő az 1-2. napirendeknél: Dr. Csáky András polgármester 

 

3.)  

A) Az önkormányzati képviselők és bizottsági tagok 2023. évi tiszteletdíja - Rendelet M 

Előterjesztő: Dr. Diósgyőri Gitta címzetes főjegyző 

 

B) Önálló képviselői indítvány - képviselői javadalmazás felülvizsgálata M 

Előterjesztő: Fehér István, Földi Áron, Dr. Czinege Imre, Magyar Károly, László Ágnes 

önkormányzati képviselő 

 

4.) Cegléd Város Önkormányzata középtávú költségvetés-tervezéséhez prognosztizált 

előirányzatok meghatározása E 

Szakmai előterjesztő: Sipos Nikoletta irodavezető 

Előterjesztő: Dr. Csáky András polgármester 

  

5.)  

A) Cegléd Város Önkormányzata 2023. évi költségvetése – Rendelet M 

Szakmai előterjesztő: Sipos Nikoletta irodavezető 

Előterjesztő: Dr. Csáky András polgármester 

 

B) Önálló képviselői indítvány – prioritási listák bővítése M 

Előterjesztő: László Ágnes önkormányzati képviselő 

 

C) Önálló képviselői indítvány – Dugovics utcai sportpálya felújítása M 

Előterjesztő: László Ágnes önkormányzati képviselő 

Cegléd Város Polgármesterétől 
2700 Cegléd, Kossuth tér 1. 

Levélcím: 2701 Cegléd, Pf.: 85. 

Tel.: 06/53/511-400 
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6.) Beszámoló Cegléd Város Önkormányzatának 2022. IV. negyedévi pénzügyi helyzetéről M 

Szakmai előterjesztő: Sipos Nikoletta irodavezető 

 

7.) Kőházi Ádám megbízása M 

Szakmai előterjesztő: Dr. Szoboszlay Árpádné aljegyző 

 

8.) P+R Parkolóház tervezése M 

 

9.) Beszámoló a 2022. évi Sportcélú támogatások felhasználásáról E 

Előterjesztő a 7-9. napirendeknél: Dr. Csáky András polgármester 

 

10.) Beszámoló a 2022. évi Városvédelmi és Idegenforgalmi Pályázati Keret felhasználásáról E 

Előterjesztő: Klément György elnök 

 

11.) Beszámoló a 2022. évi Humán Pályázati Keret felhasználásáról E 

Előterjesztő: Kónya Ágnes elnök 

 

12.) Beszámoló a 2022. évi Közbiztonsági Pályázati Keret felhasználásáról E 

Előterjesztő: Dr. Ferenczi Norbert elnök 

 

13.) Judo csarnok, szolgáltatási megállapodás módosítása E 

 

14.) Sportcsarnok működtetésének kiszervezése M 

Szakmai előterjesztő a 8-14. napirendeknél: Dr. Gujka Attila irodavezető 

Előterjesztő a 13-14. napirendeknél: Dr. Csáky András polgármester 

 

15.) Önálló képviselői indítvány - Cegléd, Ugyer 073/4. hrsz. ingatlan hasznosítása M 

 

16.) Önálló képviselői indítvány – Szélerőmű létesítés elősegítése E 

Előterjesztő a 15-16. napirendeknél: Fehér István, Földi Áron, Dr. Czinege Imre, Magyar 

Károly, László Ágnes önkormányzati képviselő 

 

17.) 2023. évre vonatkozó mezőgazdasági hasznosítású területek és más megnevezésű 

beépítetlen területek bérleti-, haszonbérleti díjának megállapítása E 

 

18.) Cegléd, belterület 1649/10 hrsz-ú ingatlan értékesítésre kijelölése M 

Szakmai előterjesztő a 17-18. napirendeknél: Mótyán Krisztián ügyvezető 

 

19.) Az óvodák nyitva tartásának, nyári zárva tartásának és ügyeleti rendjének meghatározása E 

Szakmai előterjesztő: Jáger Mária irodavezető 

 

20.) Polgármester szabadság ütemtervének jóváhagyása E 

Szakmai előterjesztő: Dr. Diósgyőri Gitta címzetes főjegyző 

 

21.) A 2023. I. félévi munkaterv módosítása  M 

Szakmai előterjesztő: Jáger Mária irodavezető 
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22.) Beszámoló a Képviselő-testület határozatainak végrehajtásáról E 

Szakmai előterjesztő: Jáger Mária irodavezető 

Előterjesztő a 17-22. napirendeknél: Dr. Csáky András polgármester 

 

23.) Egyebek 

 

24.) Kérdések, interpellációk 

 

 

ZÁRT: 

 

25.) Javaslat Gubody Ferenc Díjra M 

Szakmai előterjesztő: Jáger Mária irodavezető 

Előterjesztő: Dr. Csáky András polgármester 

 

26.) Egyebek 

 

Cegléd, 2023. február 8. 

 

 

Dr. Csáky András 

polgármester 

 

Tájékoztató:  

 

CVSE együttműködési megállapodás és balatonszárszói üdülőtábor 

 


